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8 صفحه    5000 تومان

  این پروژه از اواسط دهه 80 شروع به کار نموده و تعدادی از واحدهای تجاری را 
پیش فروش کرده است. براساس قرارداد منعقده تاکنون این مجتمع تجاری-تفریحی 
می بایست تکمیل شده و حتی به بهره برداری هم می رسید اما باتوجه به مشکلات پیش 

آمده، چند سالی است که ساخت آن متوقف شده است.
  مالباختگان با توجه به عدم اجرای تعهدات پیمانکار و نیمه کاره ماندن این مجتمع 
دچار خسران مالی بسیاری شده اند و گاهی شالوده اقتصادی خانواده هایشان سست 

شده و حتی در مواردی نیز از هم گسیخته است.

 نتیجه ندادن سرمایه گذاری  در این پروژه خسارات زیادی در بر داشته است.  سرمایه گذاری 
که یک طرف آن مرد بزرگ ساخت بازارهای مدرن در جنوب کشور بوده است و همگان به این 

اعتبار وارد گود شدند ولی همچنان در داغ بی نتیجه ماندن این پروژه می سوزند.
را پروژه  این  های  سازه  دریا  کنار  در  پروژه  مکانی  موقعیت  و  اقلیمی    شرایط 

 با فرسایش و مخاطرات جدی مواجه کرده و چنانچه هر چه سریع تر برای این 
سرمایه ی عظیم ملی و مردمی چاره سازی نشود، بیم فروپاشی آن در آینده ای نه 

چندان دور حتمی است.

روزنامه منطقه جنوب کشور

معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی خبر داد 
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گروه خبر //  معاون امور مطبوعاتی و اطلاع رسانی وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: رسانه ها و اصحاب رسانه 
نیاز به حمایت نهادهای صنفی از جنس خود دارند و از 
این جهت خانه های مطبوعات می توانند بیش از پیش 

حامی اصحاب رسانه و پیگیر مطالبات آنان باشد. 
   فرشاد مهدی پور در نشست با اعضای هیأت مدیره خانه 
مطبوعات کشــور که با حضور ایمان شمسایی مدیرکل 
مطبوعات و خبرگزاری های داخلــی و معاونین او در 

محل معاونت امور مطبوعاتی و اطلاع رسانی برگزار شد، 
ضمن اشاره به اهتمام وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در 
حمایت از همه تشکل های صنفی و حرفه ای رسانه ای، 
بر لزوم تلاش جدی تــر خانه های مطبوعات در جهت 
احقاق حقوق رسانه ها و اصحاب رسانه تاکید کرد.معاون 
امور مطبوعاتی با بیان اینکه وجود یک خانه مطبوعات 
مطلوب با شرح وظایفی که در اساسنامه آمده است، به 
میــزان توانمندی اعضا و مدیران آن بر می گردد، به بیان 

ویژگی های یک خانه مطبوعات قوی و مؤثر پرداخت 
و اظهار داشت: مؤلفه مهم در موفقیت یک تشکل صنفی 
رسانه ای، تلاش جدی برای ارتقای جایگاه حرفه ای و 
منزلت اجتماعی رسانه و اهالی رسانه است که این مهم 
در ســایه همدلی و هبستگی اصحاب رسانه و همراهی 
آنان میسر می شود.مهدی پور با اشاره به ضرورت توسعه 
کمی و کیفیِ رســانه های اســتانی، بر لزوم تقویت ابعاد 
محتوایی این تشکل رسانه ای تاکید کرد.به گزارش ایرنا، 
در بخش دیگر این نشست، برخی اعضای هیأت مدیره 
خانه مطبوعات کشور، ضمن تشریح مسائل و مشکلاتِ 
موجود به بیان نکات و پیشنهادات خود برای بهبودِ امور 

پرداختند.

گروه خبر // مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان گفت: عملیات 
اجرایی ســه طرح ســرمایه گذاری در بخش مسکن شهر 
بندرعباس با حضور اســتاندار هرمزگان و جمعی از مسئولان 

استانی و کشوری آغاز شد. 
    عباس کمالی در آیین آغاز عملیات اجرایی این طرح ها افزود: 
طرح های سرمایه گذاری در بخش مسکن علاوه بر آثار اقتصادی، 
اشتغالزایی خوبی هم همراه دارند و در هرمزگان افزون بر ۲۰ هزار 
میلیارد تومان طرح تعریف شده وجود دارد.وی ادامه داد: عملیات 
اجرایی سه طرح به ارزش یک هزار و ۸۰۰ میلیارد تومان آغاز 
شــد که طرح اول یک مجتمع با کاربری های متعددی شــامل 
تجاری، مسکونی، آموزشی،   ورزشی و درمانی دارد.مدیرکل راه 

و شهرسازی هرمزگان بیان کرد:  میزان سرمایه گذاری این طرح 
یک هزار و ۳۶۰ میلیارد تومان است که به صورت مشارکتی در 
مدت زمانی چهارسال احداث می شود.کمالی گفت: این مجتمع با 
زیربنای ۸۷ هزار و ۴۸۰ مترمربع در هشت طبقه شامل هفت طبقه 
روی همکف و یک طبقه زیر زمین ساخته می شود که ۴۶۲ واحد 
مسکونی، تجاری، آموزشی، درمانی و ورزشی خواهد داشت و 
کارفرما این طرح اداره کل راه وشهرســازی هرمزگان بوده و بر 
اجرای آن نظارت می کند.وی اشاره کرد: طرح دوم هم در قالب 
پروژه های سرمایه گذاری و مشارکت راه و شهرسازی است که 
ســاخت ۷۱ واحد تجاری مسکونی در بندرعباس است و ۶۴ 
واحد مســکونی و ۷ واحد تجاری در این طرح پیش بینی شده 

است.مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان بیان کرد:  مبلغ قرارداد 
این پروژه ۲۵۰ میلیــارد تومان و مدت زمان اجرای آن هم ۳۶ 
ماه اســت که در زمینی به مســاحت ۳۰۴۰ متر مربع و در ۱۱ 
طبقه احداث می شود.کمالی در خصوص طرح سوم هم گفت: 
این طرح هم به صورت مشارکتی بوده و به مانند طرح دوم دوره 
ســاخت آن سه ساله پیش بینی شده و در زمینی به مساحت ۲ 
هزار و ۴۷۰ متر مربع احداث می شود.به گزارش ایرنا، وی افزود: 
این طرح ســاختمانی شامل ۱۰ طبقه روی همکف و یک طبقه 
زیر زمین اســت و دارای ۶۴ واحد مسکونی و ۹ واحد تجاری 
خواهد شد که میزان سرمایه گذاری آن هم چیزی در حدود ۲۰۰ 

میلیارد تومان است.

معاون امور مطبوعاتی و اطلاع رسانی وزیر فرهنگ: 

خانه های مطبوعات حامی اصحاب رسانه باشند 

با حضور استاندار هرمزگان و جمعی از مسئولان استانی و کشوری؛ 

سه طرح سرمایه گذاری بخش مسکن در بندرعباس آغاز شد

این پروژه اگر تا 5 سال آینده ساخته نشود باید به دنبال هزینه برای تخریب آن باشیم

دریا از ناتمامی پروژه تجاری- تفریحی صدف گزارش می دهد

صدف ، پرونده ای کثیرالشاکی

صفحه 8 را بخوانید

گروه خبر //  اســتاندار هرمزگان با بیان 
 اینکه خــود را موظف می دانیم دســتور 
رئیس جمهور را در زمینه ساخت مسکن 
برنامه  مســکن  گفت:  کنیــم  عملیاتی 
دولت اســت و این قول را که بسیار هم 
همان  در  ان شاءالله  می دهیم  است  سخت 
را  تعهد دولت  تمام  اعلام شده  زمانبندی 

عملیاتی کنیم. 
   مهدی دوســتی در آییــن آغاز عملیات 
اجرایی سه طرح سرمایه گذاری در حوزه 
مسکن در بندرعباس افزود: در این زمینه هم 

موظف هستیم و هم خود را مکلف میدانیم 
حرف رئیس جمهور زمین نماند.

*  مزیت هــای نســبی ســرمایه گذاری 
هرمزگان بی نظیر است

   وی در بخش دیگری از ســخنان خود با 
اشاره به حوزه سرمایه گذاری در زمینه مسکن، 
گفت:  آغوش ما و مســوولان هرمزگان به 
روی سرمایه گذاران باز است و آنان را کسانی 
می دانیم که فرزندان ما را شاغل، بیابان ها را 
آباد و محیط شهری را ارتقاء می دهند.استاندار 
هرمزگان بیان کرد:  بنابراین دید ما نسبت به 

 آن ها دید منجی و فردی اســت که می تواند 
تمام شاخص های هرمزگان را ارتقاء دهند.

دوســتی افزود: هرمزگان از نظر مزیت های 
نســبی ســرمایه گذاری بی نظیر است و از 
ســرمایه گذاران برای حضور و فعالیت در 
این استان دعوت می کنم.وی اشاره کرد:  همه 
سرمایه گذاران می دانند تولید با آب هر متر 
مکعب ۲ دلار بســیار سخت است و اینجا 
در کنار سواحل نیلگون خلیج فارس آب به 
میزان کافی وجود دارد و از این بابت مشکلی 
ندارند.به گــزارش  ایرنا، رئیس شــورای 

 اداری هرمزگان گفــت: زنجیره وجود آب، 
میادیــن گازی، بندرهای بزرگ کشــور و 
دسترســی به آب های آزاد در کنار سیاست 
درست دولت در زمینه دیپلماسی اقتصادی 
مزیت بزرگ و بی نظیری به این اســتان داده 

است.

استاندار هرمزگان: 

تعهد ساخت مسکن را طبق زمانبندی انجام می دهیم

گروه خبر // در بیســت و دومین دوره جوایز صنعت 
روابط عمومــی ایران، جایزه مدیریت مســئولیت 
اجتماعی به شرکت نفت ستاره خلیج فارس اهدا شد.

     به گزارش خبرنگار دریا ، بیســت و دومین دوره 

جوایز صنعت روابط عمومی ایران در سازمان مدیریت 
صنعتی با حضور باقر ســاروخانی، سید مهدی الوانی 
)پدر مدیریت دولتی ایران( و اســاتید و پیشکسوتان 
حــوزه روابط عمومی کشــور برگزار شــد و جایزه 
 مدیریت مســئولیت اجتماعی به روابــط عمومی و 
بین الملل شــرکت نفت ســتاره خلیج فــارس اهدا 
شــد. شــرکت نفت ســتاره خلیج فارس در ایفای 
مســئولیت های اجتماعی همواره پیشــرو بوده است 
و عــلاوه بر وظیفه  ذاتی خود مبنــی بر تأمین امنیت 
ســبد سوخت ایران اسلامی و تولید بخش عمده ای از 
فرآورده های استراتژیک صادراتی و موردنیاز کشور، 
عمل به مســئولیت های اجتماعی را مدنظر قرار داده 
و سعی داشته اســت تا به عنوان صنعتی نمونه با نگاه 
به جوامع محلی نقش آفرینی کند.در بیســت و دومین 
 دوره جوایز صنعت روابط عمومی ایران که با حضور 
شرکت های بزرگ کشور برگزار شد پس از ارزیابی 

داوران، جایزه مدیریت مسئولیت اجتماعی به علیداد 
واحدی، مدیر روابط عمومی و بین الملل شرکت نفت 

ستاره خلیج فارس اهدا شد.

 اهدای جایزه مدیریت مسئولیت اجتماعی ایران به شرکت نفت ستاره خلیج فارس

با حضور استاندار هرمزگان و جمعی از مسئولان استانی و کشوری؛ 

صفحه 1 را بخوانیدسه طرح سرمایه گذاری بخش مسکن در بندرعباس آغاز شد
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پشت پرده سیاست 

  
روایت خلجی از جلسه »دولتمردان سابق« با رئیسی

ســپهر خلجی، رئیس شورای اطلاع رسانی دولت ســیزدهم با تشریح زوایای 
پنهانی از عملکرد دولت گذشــته و شرایط دشــوار کشور در مقطع آغاز به کار 
دولت  ســیزدهم، برای نخســتین بار روایت هایی را از دولتمردان ســابق بیان 
می کند که نشان دهنده اعتراف آنان به شرایط دشوار کشور در آن مقطع است.به 
گزارش جهان نیوز، بخش هایی از گفت وگوی همشهری با خلجی را خواهید 
خواند:*برای اثبات عرایضم بخشی از اظهارات مسئولان ارشد دولت قبل را در 
نخستین جلسه هیئت دولت با آیت ا... رئیسی عینا می گویم تا همه بدانند آیت ا... 
رئیســی دولت را دقیقا در چه شرایطی تحویل گرفت و اظهارات مدیرانی که ۸ 
سال ملت را با وعده مذاکره با آمریکا و رفع همه مشکلات در گرداب بلاها رها 
کردند، چه بود...*آقای جهانگیری در همان جلســه صریح می گوید: »... واقعا 
شرایط کشور دشوار است. ما تقریبا کم سابقه ترین دوران ۴۰ سال انقلاب را داشتیم. 
با این که ما جنگ تحمیلی را هم داشتیم و همه ما توی مسائل بودیم، در شرایطی 
که به هرحال با فشار خارجی، آمریکایی ها و مسائل ما در منطقه، مسائل داخلی 
بسیار سخت شــده بود، این شرایط کرونا، این شرایط خشکسالی، منابع کشور 
هم که ته کشــیده، این هم شرایط دشوار بودجه، شرایط اقتصاد دشوار شده، هم 
شرایط اجتماعی و هم خارجی؛ بالاخره آقای رئیسی در چنین شرایطی مسئولیت 
اداره کشور را بر عهده گرفته اند.«*یا رزم حسینی، وزیر وقت صمت می گوید: »در 
برق صنایع، ۶۰درصد شب ها و ۳۰درصد روزها برق هست. برق فولادمان هم 
۵۰درصد بعضی مواقع وصل اســت و بعضی مواقع قطع و الان تولیدمان کاهش 
داشته اســت.«* اردکانیان، وزیر وقت نیرو می گوید: »جناب آقای رئیسی در 
جریان باشند که با توجه به کاهش نسبی دما، خوشبختانه فعلا امکان این که تولید 
برق را افزایش بدهیم فراهم شده؛ منتها این افزایش مرتب نیست، یعنی ما حتی 
۷۰درصد تا ۸۰درصد هم در بعضی مواقع قطعی داشتیم... .«*جهانگیری مجدد 
در همان جلسه می گوید: »بزرگ ترین مشکل پیش روی ما، که قبلا هم خدمت تان 
گزارش کردم، بحث انتقال نهاده ها و تدارک ورود آن به کشور است. درباره دیگر 
کالاهای اساسی هم مشــکل تأمین ارز را داریم. از این ۶میلیون و۳۲۸هزارتنی 
که در بنادر وجود دارد ،در اسکله ها و لنگرگاه ها ۹۸۴میلیون دلار یا نزدیک به 
یک میلیارد دلار به ارز نیاز داریم. این ها کالاهایی است که ارز به آن ها تخصیص 
داده نشــده است.«*خاوازی، وزیر وقت جهادکشاورزی صریح اذعان می کند: 
»برای گندم ۱/۲میلیارد دلار و برای روغن ۱/۱میلیارد دلار نیاز داریم؛ علاوه 
بر ارزی که مربوط به نهاده های دامی است و اگر بخواهیم آن را ثابت نگه داریم، 
یک میلیارد دلار هم این جا نیاز داریم.«**باید تاریخی را که بر این کشــور و 
مردم گذشته،یک بار دیگر بازخوانی کنیم. معتقدم واقعا جا دارد دوره قبل از منظر 
نحوه حکمرانی در دانشگاه ها به عنوان »عبرت تاریخ« تدریس شود.موارد زیادی 
از این دســت اسناد در مذاکراتی که مدیران دولت قبل با شخص رئیس جمهور 
و گاه در جلســه های ۲نفره داشتند، وجود دارد که واقعا الان به مصلحت نیست 
منتشر شود و همه حاکی از اوضاع وخیم اقتصاد کشور، ذخایر کالاهای اساسی، 
سیاست خارجی، وضعیت ارزی کشور، تورم، خشکسالی، وضعیت تأسف بار کرونا 
و کشته های کرونایی و... بوده  است که دقیقا ناشی از نحوه اداره کشور توسط یک 
جریان سیاسی در کشور و با وعده فریبنده حل مشکلات مردم از کانال مذاکره با 
غرب بود.*یک زمانی زبان بلدهای دنیا اعتراض داشتند که چرا موقع مذاکرات، 
سپاه موشک آزمایش می کند، اما حالا در شرایطی که سفارت ایران همزمان در 
عربستان بازگشایی می شود، رئیس جمهور در مراسمی شرکت می کند که موشک 
رونمایی شــده می تواند در کمتر از ۴۰۰ ثانیه به تل آویو و حیفا برسد؛ این یعنی 

وقتی اقتدار داشته باشی، دنیا هم مجبور است زبان شما را یاد بگیرد.

موضع جدید ظریف؛عصر اتحادهای دایمی رو به پایان است
محمدجواد ظریف که اظهارات هفته گذشته اش حاشیه ساز شده بود، یادداشت جدیدی را 
در اینستاگرام منتشر کرده است.وی نوشته: پس از ۴۰ سال کنشگری دیپلماتیک – در کنار 
آموزش و نگارش در زمینه روابط بین الملل - و تأمل و آموزش تمام وقت به دور از کانون 
توجه سیاست جهانی در دو سال گذشته، به چند نتیجه ابتدایی در باره نظم جهانی کنونی 
 رســیده ام. اینک، نکاتی برای تفکر و تأمل بیشتر تقدیم می کنم:۱. دوران گذار در روابط 
بین الملل به پایان رســیده است.۲. نظم جهانیِ در حال ظهور »پسا قطبی« است؛ نه تک 
قطبی، نه دوقطبی، نه چند قطبی یا هر ترکیبی از آن ها۳. تلاش ســه دهه ای برای ایجاد 
یک نظم هژمونیک تک قطبی از طریق »جنگ های بی پایان«، »امنیتی سازی« و »اجبار 
اقتصادی« موفق نبوده است، در حالی که رنج های سنگین، زیان های انسانی نابخشودنی 
و اتلاف گسترده منابع بشر را به جا گذاشته است.۴. »پایان تاریخ«، »برخورد تمدن ها«، 
»برسازی دشمن« و برسازه های نظری و سیاسی مشابه نتوانسته اند بانیان شان را به مقصد 
مطلوب برسانند.۵. »جنگ« کاربرد خود را به عنوان یکی از ابزارهای سیاست خارجی به 
کلی از دست داده است. تقریباً همه آغازگران جنگ ها در قرن های ۲۰ و ۲۱ در جنگ هایی 
که آغاز کرده اند شکست خورده و گاهی حتی نابود شده اند، یا در بهترین حالت نتوانسته اند 
به اهداف اعلام شــده خود دست یابند.۶. در روابط بین الملل »بازی های با حاصل جمع 
صفر« میسر نیست. کنشگری ها یا »حاصل جمع مثبت« یا »حاصل جمع منفی« به بار 
خواهد آورد.۷. عصر اتحادهای دایمی رو به پایان است.۸. ائتلاف های موقت موضوع محور 
به طور فزاینده ای در فضای بین المللی در حال سربرافراشتن هستند. ۹. بسیاری از کنشگران 
دولتی و غیرحکومتی به طور همزمــان در زمینه های مختلف »همکاری«، »رقابت« و 
»شبکه سازی« می کنند.۱۰. شــبکه ها - با اجزای دولتی و غیرحکومتی – شکل غالب 
رژیم های موضوع محور فراملی خواهند بود.۱۱. ساختارهای جهانی سیال شده اند و دیگر 
نتایج را تعیین و تحمیل نمی کنند.۱۲. به رغم همه پیشرفت های بزرگ در زمینه فناوری و 

هوش مصنوعی، کنشگری انسانی عامل تعیین کننده است.
چرا برقراری رابطه ایران و مصر مهم است ؟

علیرضا تقوی نیا- ۱( مصر پرجمعیت ترین کشور در میان جهان عرب با بیش از ۱۰۰ 
میلیون نفر است. ۲( مصر از وضعیت تمدنی و فرهنگی درخشان و منحصر به فرد با ۵ هزار 
سال سابقه برخوردار است. ۳( مصر نقطه ثقل فکری جهان عرب در دوره معاصر است و 
ایدئولوژی هایی مانند ملی گرایی )ناصریسم( و اخوانی از این کشور به جهان عرب صادر 
شد و متفکرانی چون محمد عبده، سعد زغلول، شیخ حسن البنا و شاعرانی چون نجیب 
محفوظ، احمد شوقی و حافظ ابراهیم متعلق به این کشور هستند که در دوره هایی جهان 
عرب را تکان دادند و مهم ترین مرکز مذهبی جهان اسلام یعنی دانشگاه الازهر در این کشور 
قرار دارد. ۴( مصر دارای یک موقعیت ژئوپلیتیکی منحصربه فرد در دریا ی سرخ و مدیترانه 
است و کانال بسیار مهم سوئز از درون این کشور می گذرد و از طریق صحرای سینا بیش 
از ۲۰۰ کیلومتر با جنوب فلسطین اشغالی مرز دارد. ۵( این کشور عقبه استراتژیک نوار 
غزه محسوب می شود و تمامی نیاز های این باریکه مهم که امروز یکی از جبهه های ایران 
علیه اسرائیل است، از مصر تأمین می شود. ۶( ایران و مصر دو قطب فرهنگی، سیاسی، 
فکری و تمدنی جهان اسلام هستند که همکاری میان آن ها تأثیر چشمگیر و درازمدتی 
بر دنیای اسلام خواهد داشت و طرف ها می توانند در راستای تقریب مذاهب و مبارزه با 
خطر سلفی گری تشریک مساعی کنند. ۷( مصر بزرگ ترین ارتش آفریقا و جهان عرب 
را در اختیار دارد و کیسینجر در باره این کشور گفته بود هیچ جنگ فراگیری بین اعراب 
و اسرائیل بدون قاهره اتفاق نخواهد افتاد. ۸( در صورت بهبود روابط تهران و قاهره، این 
ظرفیت وجود دارد که بازار مصر پذیرای کالا های ایرانی شود و این کشور در میان مدت به 
دروازه ورود کالا های ایرانی به شمال آفریقا تبدیل شود. ۹( از لحاظ دیپلماتیک، برقراری 
رابطه سیاسی با مصر و در مرحله بعد ارتقای آن می تواند قدرت رایزنی ایران در جهان 
عرب را به شکل قابل اعتنایی افزایش دهد و جایگاه متحدان جمهوری اسلامی مانند بشار 

اسد را که از لحاظ ایدئولوژیکی با قاهره هم پوشانی دارند،تقویت کند.

تازه های مطبوعات
شرق- نماینده افشاکننده رانت واگذاری خودروی شاسی بلند به نمایندگان مجلس 
در نامه ای به قالیباف به ممنوع النطق شــدنش اعتراض کرد. علیرضابیگی که 
به تازگی از ســوی هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان در مجلس ممنوع النطق 
شده اســت، این اقدام را غیرقانونی توصیف کرده و از رئیس مجلس خواسته بر 

اساس قانون عمل کند.
 کیهان- بررســی های میدانی از بازار مســکن حکایت از کاهش ۲۵ درصدی 
قیمت ها و تخفیف های جذاب فروشــندگان دارد. برخی مالکان تا ۵۰ درصد 
هم قیمت آپارتمان های خود را کاهش می دهند. ضمن این که برخی مشاوران 
املاک گفتند فاصله قیمت اعلامی و معاملاتی آپارتمان ها و املاک از ۴۰ تا ۱۰۰ 

درصد است.
 جام جم-  این روزنامه با اشــاره به استنا داتی تازه در روند دادگاه حمید نوری 
نوشت: در ۱۹ خرداد ۱۴۰۲ وکلای انتخابی، لایحه اعتراضی خود را درباره سوء 
استفاده از دادرسی عادلانه در مرحله بدوی و تجدیدنظر به ثبت رساندند.آن ها 
در این لایحه خواســتار این شدند که دادگاه تجدیدنظر کیفرخواست را به طور 
کل، بدون رســیدگی در ماهیت، رد کند.  دلیل آن ها برای این درخواست این 
است که حق حمید نوری  در دادرسی منصفانه به طور جدی نقض شده است. 
از نظر وکلا این نقض به گونه ای شدید است که تنها با رد کیفرخواست می توان 

آن را جبران کرد.
انعکاس

چندثانیه خبر داد: مصطفی میرســلیم، نماینده تهــران در مجلس در مخالفت با 
طرح تعطیلی شنبه ها، در توییتی نوشت:  این چه افتخاری است که بعضی افراد 
پیشنهاددهنده و مدافع تعطیلی روز  شنبه، مانند اسرائیل، شده اند؟همزمان،پیرهادی 
خطاب به میرسلیم نوشت: کسی که فرق ۲۰۶ با لندکروز را نمی فهمد،به طریق 
اولی علت ســامان دهی ایام کاری و تعطیلات را متوجه نمی شود.بعضی ها که 

هجمه و مخالفت می کنند، خیال آدم از درستی راه، جمع تر می شود.
 جماران نوشت: سید محمد خاتمی در میان جمعی از اصلاح طلبان در باره حذف 
جمهوریت نظام در پی اصلاح موادی از قانون انتخابات توسط مجلس هشدار داد 

و این اقدام را تشدید حرکت به سوی خودبراندازی تعبیر کرد.
 رســانیوز نوشــت: اراکی، عضو جامعه مدرسین حوزه علمیه قم گفت: کسی که 
ادعای فقاهت دارد و می گوید که حوزه نباید در سیاســت دخالت کند آیا نمی 
فهمد که حوزه علمیه کار اصلی اش دخالت در سیاست است؟ اگر کسی بگوید 
که حوزه از سیاست جداست می داند که دروغ می گوید و مع ذلک چیزی را که 

درست نیست برای مردم بیان می کند.
 الف خبرداد: قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه در اطلاعیه ای نوشت: تیم مسلح 
تروریستی در جنوب استان سیستان و بلوچستان رهگیری و قبل از انجام هر 
اقدام تروریستی برنامه ریزی شده، طی عملیاتی  غافلگیر کننده منهدم شد.دو تن 
از تروریســت ها به هلاکت رسیدند و یک تن دیگر نیز دستگیر شد و مقادیری 

سلاح، مهمات و مواد منفجره همراه آنان کشف و ضبط شد.
 انتخاب خبر داد: حسن روحانی، در دیدار جمعی از استانداران دولت های یازدهم 
و دوازدهم گفت: احیای برجام فقط یک امضا می خواست که در یک یا دو هفته 
قابل انجام بود، اما از فرصت اســتفاده نشد / به ما می گفتند دولت واداده که با 
آژانس همکاری می کند؛ خوشــحالم که الان با آژانس توافق می کنند / خوب 
است که فهمیدند راه اصلاح کشور، شعار نوشتن روی موشک نیست / شکست 

در انتخابات رقابتی بهتر از پیروزی در انتخاباتی بدون رقابت است.

  گروه خبر //  مهندس مهدی دوستی استاندار هرمزگان، در 
کارگروه اقتصاد دریامحور استان هرمزگان، با اشاره به تاکیدات 
مقام معظم رهبری بر اقتصاد دریامحور، اظهارداشت: ذهنیت ما 
حرکت پروژه ای به ســمت اقتصاد دریا است در حالی که باید 
در این حوزه پروتکل محــور  گام بر داریم و ارتباط آن را با 
صنعت مشــخص کنیم .به گزارش خبرنگار دریا ؛ وی افزود: 
نقش جوامع محلی در اقتصاد دریامحور بایســتی حتما دیده 
شود و از طرفی بایستی تلاش کنیم روح اقتصاد دریا را به نظام 
آموزشی و کف جامعه بدمیم از این رو برای این منظور بایست 
جهت سیستم های کشور و استان یک ساختاری مدون و دقیق 
قرار دهیم از این رو هر بخش باید در فعالیت تخصصی خود 
برای اقتصاد دریا محور برنامه مشخص کند.استاندار هرمزگان، 
تصریح کــرد: در صورت نگاه تخصصی به اقتصاد دریامحور، 
مسائلی که در استان داریم شناسایی و برای آن راهکارهایی 
تعریف خواهد شد.وی ابرازداشــت: متأسفانه اقتصاد دریا و 
اقتصاد ســاحل در کشور از همدیگر تفکیک نشده و بسیاری 
از اقدامات توسعه ای مانند احداث پتروشیمی ها در سواحل در 
حالی که بخشی از ابعاد اقتصاد ساحل به شمار می آیند به عنوان 
اقتصاد دریامحور معرفی می شود در حالی که این دو بخش باید 
حتما از هم تفکیک شــود و برای هر بخش برنامه ریزی های 
توســعه ای انجام شود.استاندار هرمزگان با اشاره به تاکید دنیا 
بر مدیریت یکپارچه سواحل، گفت: اینکه استان های مختلف 
اصرار دارند که خود را به دریا وصل کنند و اذعان می کنند که 
چرا این حجم از سواحل  در اختیار چند استان قرار داده شده 
اســت با مدیریت یکپارچه منافات دارد و اساسا این موضوع 
با نگاه مدیریت یکپارچه انجام شده است .نماینده عالی دولت 
در استان هرمزگان، رشد بیوتکنولوژی دریایی را قابل توجه 
دانست و گفت: وقت زیادی بر روی اقتصادی کردن و افزایش 
سهم  جلبک در اقتصاد استان گذاشته ایم اما خروجی مطلوب 
نبوده است از این رو لازم است برای افزایش راندمان در این 
حوزه بیشتر تلاش شود.مهندس دوستی، تاکید کرد: همه ما باید 
برای رســیدن به وضع مطلوب از یک سری الگوهای موفق 
تبعیت کنیم بدین شــکل که به عنوان مثال اگر در یک حوزه 
ژاپنی ها بهتر عمل کرده اند باید از آن ها آموخت و در حوزه ی 
دیگری اگر مثلا اروپایی ها بهتر عمل کرده اند به ســراغ آن ها 
برویم و با ایرانیزه کــردن آموخته ها خود را به وضع مطلوب 

نزدیک تر کنیم.

گروه خبر // معاون اول رئیس جمهور 
در دیدار هایی جداگانه با فراکسیون 
اســتان  نمایندگان  تعاون و مجمع 
هرمزگان در مجلس شورای اسلامی 
به بحث و تبــادل نظر درخصوص 
طرح ها، مشــکلات و پیشــنهادات 

نمایندگان پرداخت. 
   مخبر در دیدار هیات رئیسه و اعضای 
فراکســیون تعاون مجلس شــورای 
اسلامی، توسعه بخش تعاون را گامی 
مهم در راستای تحقق شعار سال خواند 
و بر نقــش ویژه تعاونی ها در هدایت 
نقدینگی به سمت تولید تاکید کرد.وی 

در این جلسه از مردمی کردن اقتصاد 
به عنوان کلید تحقق شعار سال یاد کرد 
 و گفت: یکی از مهمترین ابزارها برای 
 مردمی کردن اقتصاد رشــد و توسعه 
تعاونی ها در سراسر کشور است.معاون 
اول رئیس جمهور افزود: اگر نقدینگی 
جامعه به ســمت تولید هدایت نشود 
امکان مهار تورم و رشــد تولید فراهم 
نخواهد شــد و تعاونی ها در هدایت 
نقدینگی موجود در کشور به سمت تولید 
نقش بسیار پراهمیتی دارند.دکتر مخبر با 
اشاره به وجود قوانین بالادستی برای 
کرد:  تعاون خاطرنشان  بخش  توسعه 

علی رغم وجود ظرفیت های قانونی 
برای توسعه بخش تعاون اما متاسفانه 
 آنطور که باید شــاهد رشد این بخش 
 نبوده ایم که لازم است در این خصوص 
آســیب شناســی دقیقی انجام شود.

معــاون اول رئیس جمهور توســعه 
بخــش تعاون را یک ضــرورت مهم 
برای کشــور خواند و بر لزوم تشکیل 
کمیته ای مشترک از دولت و فراکسیون 
 تعاون مجلس جهت آســیب شناسی 
ضعف ها و موانع و تدوین پیشنهادات 
و راهکارهایی برای رشــد و توسعه 
بخش تعاون تاکید کرد.در این جلسه 
که معاون پارلمانی رئیس جمهور نیز 
حضور داشت، رئیس اتاق تعاون ایران 
گزارشی از وضعیت بخش تعاون ارائه 
کرد و خواستار توجه به این حوزه در 
تدوین برنامه هفتم توسعه کشور شد.در 
این نشســت که مدیران عامل برخی 
اتحادیه هــا و تعاونی هــا نیز حضور 
داشــتند، اعضای فراکســیون تعاون 
مجلس شورای اســلامی هر کدام در 

ســخنانی به مسائل و مشکلات پیش 
روی حوزه تعــاون پرداختند و ضمن 
اعــلام آمادگی بــرای همراهی کامل 
با دولت برای توســعه بخش تعاون، 
 پیشــنهاداتی را نیــز در جهــت رفع 
موانــع پیش روی تعاونــی ها مطرح 

کردند.
*  بازســازی مناطــق زلزلــه زده 

هرمزگان باید تسریع شود 
محمد مخبر در دیدار مجمع نمایندگان 
اســتان هرمزگان نیز این اســتان را 
پراهمیت برشــمرد و گفت: هرمزگان 
از ظرفیت ها و مزیــت های ویژه ای 
برخوردار بوده و قادر اســت با اتکاء 
بــه این ظرفیــت ها عــلاوه بر رفع 
نیازهای خــود، به تامیــن نیازهای 
اســتانهای همجوار نیــز کمک کند.

معاون اول رئیــس جمهور همچنین 
با اشــاره به گزارش نمایندگان استان 
هرمزگان در خصوص تاخیر صورت 
 گرفته برای بازســازی برخی مناطق 
زلزله زده استان، بر لزوم تسریع و رفع 

موانع پیش روی بازســازی از سوی 
 دســتگاههای اجرایــی ذیربط تاکید 
 کــرد. مخبر با اشــاره بــه رویکرد 
 دولت ســیزدهم مبنی بر اســتفاده از 
نیروی انســانی بومی در پســتهای 
مدیریتی، اظهار داشت: باید تلاش شود 
حتی الامکان از  ظرفیت ها در استانها 
استفاده شود و نیروهای انسانی بومی و 

متخصص در اولویت باشند. 
  به گزارش فارس ، در این جلســه 
کــه معاون پارلمانــی رئیس جمهور 
نیز حضور داشــت، نمایندگان استان 
هرمــزگان به تشــریح مســائل و 
مشــکلات کلان استان و کاستی های 
پرداختند  خــود  انتخابیه  حوزه های 
که تکمیــل پروژه های راهســازی، 
اصلاح نقاط حادثه خیــز، رفع موانع 
پروژه های آبرسانی، تکمیل طرح های 
 بازســازی مناطق زلزله زده، توجه به 
مناطق کم برخوردار استان و توجه به 
نیروهای انسانی بومی، بخشی از این 

درخواست ها بود.

دیدار نمایندگان هرمزگان با مخبر با محوریت رفع مشکلات استانی 

اســتاندار هرمزگان روز چهارشــنبه گذشــته در جمع 
خبرنگاران وعــده دادکه تا دو هفته آینده )تا هفته آتی ( 
کلنگ احداث ۱۵ هزار واحد مســکن طرح نهضت ملی 
مسکن در بندرعباس به زمین زده می شود.البته تاکنون 
بارها مسئولان وعده » به زودی « جهت کلنگ زنی این 
طــرح را داده بودند که گاهی چند ماه از آن به زودی ها 
گذشته است. این بار البته آقای استاندار قول داده است که 
تا دو هفته آینده عملیات اجرایی ۱۵ هزار واحد مسکونی 
نهصت ملی مسکن آغاز شود که انتظار می رود این وعده 
محقق شود.متاسفانه اجرای طرح نهضت ملی مسکن در 
بندرعباس در دو سال گذشته باچالش ها و حاشیه های 
زیادی مواجه شد. در مهرماه ۱۴۰۰که ثبت نام از این طرح 
ملی در سراسر کشــور آغاز شد، نامی از بندرعباس در 
سامانه ثبت نام نبود و به متقاضیان مسکن اعلام شده بود 
متقاضیان مسکن بندرعباس می توانند در شهرک علوی 
در ۵۰ کیلومتری غرب بندرعباس و نزدیکی بندرخمیر 
ثبت نام کنند. در زمان ســفر رئیس جمهور به استان در 
 ســال ۱۴۰۰، برای چند روز نام بندرعباس در ســامانه 
ثبت نام نهضت ملی مســکن خودنمایــی کرد و پس از 
خروج رئیس جمهور از استان، نام بندرعباس از سامانه 
حذف شــد. با افزایش اعتراضات مردمی و رســانه ها، 
برخی از نمایندگان مجلس، امام جمعه بندرعباس و حتی 
شخص استاندار و...  نسبت به این جانمایی، در نهایت در 
اواخر همان ســال اعلام شد که این طرح بجای شهرک 
علوی، در شــهر بندرعباس اجرایی می شود. با کش و 
قوس های فراوان بالاخره از نیمه تیرماه ســال گذشته 
ثبت نام از متقاضیان بندرعباسی در سامانه نهضت ملی 
مســکن آغاز شد و در یک ســال اخیر نیز بارها وعده 
اجرای طرح داده شد. اما نه ادارات زمین های مازادشان 
را برای اجرای این طرح اختصاص دادند و نه در اراضی 
دیگر کلنگ اجرای طرح به زمین زده شد و بهانه متولیان 
مسکن اســتان این بود که اراضی مورد نیاز هنوز الحاق 
نشده است. البته مدیرکل راه وشهرسازی استان که مجدانه 
پیگیر الحاق اراضی مورد نیاز بود، سال گذشته عنوان کرد 
با توافق با وزیر راه وشهرسازی مقرر شده است عملیات 
اجرایی ۱۵ هزار واحد مسکن طرح نهضت ملی مسکن در 
 محدوده پنجه علی بندرعباس همزمان با انجام روال اداری 
تاییدیه های الحاق اراضی مورد نیاز به شهر بندرعباس 
آغاز شود که ماه ها گذشت و این عملیات اجرایی آغاز 
نشــد. ماه قبل البته استاندار هرمزگان اعلام کرده بود که 
الحاق در مراحل پایانی قــرار دارد و به زودی عملیات 
اجرایی طرح نهضت ملی مسکن در بندرعباس وارد فاز 
اجرا می شــود و چهارشنبه قبل نیز در جمع خبرنگاران 
وعده آغاز رســمی این طرح و کلنگ زنی را تا دوهفته 
بعــد یعنی حداکثر تا هفته آتی داده اند که انتظار می رود 
این وعده، آخرین وعده برای کلنگ زنی اجرای این طرح 
باشد.  تاخیرها در اجرای این طرح ملی که وعده انتخاباتی 
رئیس دولت سیزدهم در زمان تبلیغات انتخابات رئیس 
جمهوری هم بود و مردم به خانه دار شدن امیدوار شدند، 
باعث می شود که پروژه ها تا پایان دولت سیزدهم به بهره 
برداری نرسد، هرچند که استاندار هرمزگان معتقد است 
بایستی برنامه دولت و رئیس جمهور برای احداث مسکن 
و اجرای طرح نهضت ملی مسکن در بندرعباس نیز مانند 
سایر شهرها  اجرایی شود که می طلبد جهت تحقق این 
مهم، سریعتر عملیات اجرایی طرح آغاز شود و وعده و 
وعیدها به پایان برســد. متاسفانه عدم اجرای طرح های 
مسکن در هشت ساله دولت گذشته در کشور و تاخیر در 
اجرای طرح نهضت ملی مسکن در بندرعباس در دوسال 
اخیر باعث سبقت چند برابری تقاضا از عرضه و از طرفی 
دیگر احتکار مسکن شده است که باعث افزایش حبابی 
قیمت مســکن و رهن واجاره و بروز مشکلات فراوانی 
برای مردم بندرعباس شده اســت که تسریع در اجرای 
طرح نهضت ملی مســکن در بندرعباس موجب ازبین 
رفتن حباب قیمت مسکن و اجاره خواهد شد و مردم به 
خانه دار شدن امیدوار می شوند. مردم بندرعباس منتظرند 
در هفته جاری و یا حداکثر هفته آینده بر اساس آخرین 
وعده استاندار هرمزگان، پروژه های نهضت ملی مسکن 
در بندرعباس بصورت رسمی کلنگ زنی شود و امیدبه 
خانه دار شــدن مردم در این شهر افزایش یابد. همچنین 
ضرورت دارد برای احداث مســکن پرســنل وکارگران 
صنایع، کادربهداشت ودرمان و پرســتاران، کارمندان و 
کارگران، اقشار محرومی که توان تامین سهم آورده را هم 
ندارند، تدبیری اندیشیده شود تا همگان در دولت سیزدهم 
خانه دار شوند و اثرات بحران مسکن در شهر بندرعباس 

فروکش کند.
   علی زارعی

بندرعباسی ها چشم انتظار
 وعده آقای استاندار 

سرمقاله

استاندار هرمزگان: 
نقش جوامع محلی باید در اقتصاد دریامحور دیده شود 

گــروه خبر // مدیرکل آمــوزش و پرورش 
هرمــزگان جزئیات احداث ۱۵ هنرســتان 
تخصصی در هرمزگان را اعلام کرد و گفت: 
در این دبیرســتان های جوار ۷۰۰ نفر جذب 
خواهند شــد و قرار است در مدت سه سال 

این تعداد به ۲۱۰۰ نفر برسد. 
   محمد قویــدل مدیرکل آموزش و پرورش 
اســتان هرمزگان در حاشــیه مراسم انعقاد 
تفاهم نامه راه اندازی ۱۵ هنرســتان و رشته ی 
جدید در سطح استان، اظهار داشت: یکی از 
تاکیداتی که رهبر معظم انقلاب اسلامی، همواره 
مطرح می کنند بحث مهارتی کردن آموزش و 
رفتن به سمت و سوی احداث هنرستان های 
تخصصی و مهارت محور اســت.وی افزود: 
این موضوع در سند تحول بنیادین آموزش و 
پرورش و همچنین برنامه ششم توسعه نیز مورد 
تاکید قرار دارد و با توجه به اهمیت موضوع 
قطعا در برنامه هفتم توسعه نیز جایگاهی ویژه 

خواهد داشت.قویدل عنوان کرد: با حمایت های 
استاندار هرمزگان، گام های بزرگی در راستای 
توســعه آموزش های مهارتی برداشته شد و 
جوارکارگاهی  هنرستان های  احداث  فرآیند 
در اســتان آغاز خواهد شد.وی افزود: برنامه 
ششم توسعه برای توسعه هنرستان ها، سهمی 
۵۰ درصدی را تکلیف کرده است که طی یک 
سال و نیم اخیر با تلاش هایی که در هرمزگان 
انجام شد توانستیم ۱۲ هنرستان تخصصی را 
راه اندازی و توسعه دهیم. مدیرکل آموزش و 
پرورش استان هرمزگان، تاکید کرد: با اقدامات 
انجام شــده در حوزه احداث هنرستان های 
جدیــد موفق شــدیم به ســهم نزدیک ۴۰ 
درصدی برنامه دست پیدا کنیم و جایگاه سوم 
در این موضوع را کســب کنیم. قویدل ادامه 
داد: برنامه ی ما برای توســعه هنرستان ها در 
سال جاری راه اندازی ۱۲ هنرستان جدید بود 
اما با پیگیری های انجام شده توانستیم زمینه 

راه اندازی ۱۵ هنرستان را فراهم کنیم اما تلاش 
خواهیم کرد بیش از ۱۵ هنرستان را راه اندازی 
اســتان  پرورش  و  آمــوزش  کنیم.مدیرکل 
هرمزگان، خطاب به معاون آموزش متوسطه 
وزارت آموزش و پرورش خاطرنشــان کرد: 
خواهش داریم با توجه به ســهمی که استان 
توسعه هنرستان های تخصصی  هرمزگان در 
و آموزش های مهارتــی دارد، در تخصیص 
اعتبارات ۲ درصد گاز برای تجهیز هنرستان ها 
سهم بیشــتری نسبت به گذشــته دیده شود 
چرا که آموزش مهارتی بســیار پرهزینه تر از 
آموزش هــای نظری اســت.قویدل گفت: از 
۱۵ هنرستان که در تفاهم نامه بود بخشی در 
بندرعباس و بخش دیگری در شهرستان های 
میناب، جاسک، بندرلنگه، بستک، حاجی آباد 
و جناح بود، این هنرســتان ها قرار است در 
قالب رشــته های هنرهای زیبــا )دخترانه(، 
هنرهای زیبا )پسرانه( معدن، میراث فرهنگی، 

آتش نشانی، کشاورزی، جوار کشتی سازی، 
شیلات و تربیت بدنی دایر شوند. وی ادامه داد: 
دانش آموزان علاقمند می توانند برای اطلاع از 
نحــوه جذب در این هنرســتان ها به ادارات  
آمــوزش و پرورش مراجعــه کنند، معمولا 
برخی رشته ها نیاز به برخی الزمات و شرایط 
به ویژه شروط جسمانی دارد که بعد از تایید 
دانش آموزان جذب می شوند. قویدل با اعلام 
 اینکه هم اکنون بالغ بــر ۴۶ درصد جمعیت 
دانش آمــوزی پایه دوم متوســطه در قالب 
هنرستان ها هســتند گفت: به لحاظ عددی 
در حــال حاضر بیش از ۲۰ هزار هنرجو در 
هنرستان های استان مشغول به تحصیل هستند. 
به گزارش تســنیم ؛ وی ادامــه داد: در این 
دبیرستان های جوار ۷۰۰ نفر جذب خواهند 
شــد و قرار است در مدت سه سال این تعداد 
به ۲۱۰۰ نفر برسد که کمک شایانی به فضای 

اشتغال استان خواهد کرد. 

جزئیات احداث ۱5 هنرستان تخصصی در هرمزگان؛ ۷۰۰ هنرجو جذب می شوند 
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آرزو توکلی سرویس استان ها // استاندار کرمان 
گفت: الگوهای کشــت را باید برای مردم ارائه 
دهیم و زمینه ایجاد انگیزه و تشویق آنها را ایجاد 
کنیم، شرکت کشت و صنعت جنوب نباید برای 
اجاره کاری ورود کند، بلکه ظرفیت ملی اســت 
که باید الگوهای موفق و طرح های نوین را ارائه 
دهد و به سمت نیازهای واقعی جامعه برویم که 

ارزآوری دارد. 
   بــه گــزارش خبرنــگار دریــا ، محمدمهدی 
 فداکار در جمع مدیران و معاونان ســازمان  های 
جهاد کشــاورزی شــمال و جنوب استان و سایر 
ادارات تابعه با تاکید بر اینکه الگوهای کشت نباید 
رها شوند، افزود: ظرفیت فنی و تخصصی خوبی در 
ادارات کل جهاد کشاورزی شمال و جنوب وجود 
دارد که این ظرفیت باید به امنیت غذایی کشــور و 
اصلاح الگوی کشــت کمک کند و تا جای ممکن 
بهره وری ها را افزایش دهیم.استاندار کرمان با تاکید 

بر اینکه الگوهای کشــت نباید رها شوند، گفت: 
تولیدات کشاورزی استان کرمان در سال جاری به 
ویژه گندم به لحاظ کمی و کیفی از وضعیت بهتری 
برخوردار است.وی بیان داشــت: ۲ سال گذشته 
سرمازدگی ضربه سنگینی را به معیشت کشاورزان 
وارد کرد و ان شــاالله امسال شاهد محصول بهتری 
از پسته در استان و جبران خسارت سال های قبل 
خواهیم بود.اســتاندار کرمان، اقلیم، منابع مالی و 
سیاست های مرکزی را از جمله عوامل مؤثر به حوزه 
کشاورزی برشمرد و گفت: کاهش بارندگی، تغییرات 
آب و هوایی، سرمازدگی و خشکسالی در سال های 
گذشته تأثیر زیادی بر محصولات کشاورزی داشته 

اســت.فداکار با بیان اینکــه تولیدکنندگان بخش 
کشــاورزی با چالش های زیادی مواجه هستند، 
تصریح کرد: بخشــی از چالش ها بــا همراهی و 
حمایت بانک کشاورزی کمک شده است، اما بعضی 
موارد مانند تبصره ۱۸ در اختیار استان نیست البته 
برای بودجه ۱۴۰۲ استانی، منابع متنوع تری دیده 
شده و نویدبخش خوبی است.استاندار کرمان اظهار 
داشــت: برای افزایش تولید مرغ در استان، در دو 
منطقه سیرجان و جنوب کرمان کار باید دنبال شود 
کــه در حال برنامه ریزی و اجرایی اســت.وی در 
خصوص خاموشی موتورپمپ های کشاورزی در 
فصل گرم سال و مشکلاتی که برای کشاورزان به 

وجود می آورد نیز گفت: تمام تلاشمان بر این است 
که خاموشی موتورپمپ ها به حداقل برسد.رییس 
سازمان جهاد کشاورزی شمال استان کرمان در این 
نشست عنوان کرد: ۳۸.۵ درصد اشتغال، ۳۰ درصد 
تولید ناخالص و ۸۵ درصد صادرات استان کرمان 

در بخش کشاورزی است.
    داود بیگلــری قطعــی بــرق موتورپمپ های 
کشاورزی را موجب نگرانی و ضربه به کشاورزان 
استان دانست و گفت: امسال محصول پسته استان 
مطلوب بوده اما نگرانی از خاموشی موتورپمپ ها 
برای به ثمر نشســتن آنها وجود دارد.وی مبارزه با 
آفات کشاورزی و زیســتی ذیل پدافند غیرعامل 

استان را اقدام مؤثر در استان دانست.رییس سازمان 
جهاد کشــاورزی جنوب کرمان نیز با بیان اینکه 
)نمونه( مستندســازی اراضی کشاورزی  پایلوت 
هستیم، از افزایش دو برابری تولید محصول گندم 
امسال در این خطه خبر داد.احمد احمدپور کمک 
و تسهیل برای راه اندازی کشتارگاه طیور در جنوب 
کرمان را عامل مؤثــری در افزایش مرغداری این 

منطقه دانست.

استاندار کرمان: 

کشت و صنعت جنوب نباید برای اجاره کاری ورود کند
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حسن سیلاوی سرویس استان ها // رئیس 
تقویت  بر  انتخابات خوزســتان  ستاد 
انتخابات های  برگزاری  در  سالم  فضای 

پیش رو تاکید کرد. 
   عبدالله افرازه شــهاوند در اولین نشست 
ســتاد انتخابات خوزســتان اظهار کرد: 
موضوع انتخابات مهمترین مســاله سال 
جاری اســت. این موضوع نه فقط برای 
وزارت کشور بلکه برای کل نظام و همه 
دستگاه های اجرایی و مردم مهم و حائز 
اهمیت است.به گزارش ایسنا، وی افزود: 
مساله انتخابات، مســاله نظام است زیرا 
انتخابات یکی از شــاخص های اساسی 
نظام های مردم پایه اســت و مردم آینده 
خودشان را به دســت خودشان انتخاب 
می کنند.رئیس ستاد انتخابات خوزستان 
با بیان اینکه باید تلاش کنیم اعتماد و امید 
مردم به آینده را در کشــور تقویت کنیم، 
گفت: باید کمک کنیم انتخابات پیش رو، 

انتخاباتی خوب و باشکوه و با مشارکت، 
سلامت و امنیتی بالا در استان خوزستان 
برگزار شود.شهاوند عنوان کرد: ما وظیفه 
داریم در حوزه هــای مختلف برگزاری 
انتخابات از جمله امنیت، مشارکت و... به 
وظایف خود به بهترین شکل عمل کنیم و 
برنامه ریزی داشته باشیم و دستگاه های 
 اجرایی را پــای کار بیاوریم تا انتخابات 
پر شــور و سالم داشته باشیم. وی با بیان 
اینکــه برای حضور پر شــور مردم باید 
تلاش کرد، افزود: با توجه به شرایط استان 
باید گفت که انتخابات با امنیت کامل در 
استان برگزار خواهد شد و مشکلی در این 
خصوص در خوزستان وجود ندارد.رئیس 
ستاد انتخابات خوزســتان تصریح کرد: 
 حوزه سلامت انتخابات که یکی از مهمترین 
دغدغه هــا اســت باید بســیار مورد 
اهتمام باشــد و باید ملزومــات در این 
زمینه رعایت شــود تا سلامت انتخابات 

تضمین و انتخابــات در کمال صحت و 
ســلامت برگزار شود.شهاوند عنوان کرد: 
از نخبگان سیاســی، بازیگران انتخابات 
و نامزدهــا درخواســت داریــم رقابت 
انتخاباتی آن ها مبتنی بر رعایت اخلاق 
و در فضایی ســالم باشد و جوری نباشد 
که نامزد یا جریان ها باعث ایجاد شکاف 
 قومیتی و اجتماعی شــوند.وی ادامه داد: 
جریــان هــای سیاســی، کاندیداهای 
نمایندگان و فعالان حوزه انتخابات باید به 
تقویت فضای سالم انتخاباتی کمک کنند 
و فعالیت هایشان مبتنی بر سوگیری های 
قومیتی و تخریب نباشد تا بتوانیم انتخابات 
خوبی را در استان برگزار کنیم.شهاوندر 
پایان خاطرنشان کرد: مردم همیشه پای 
کار هستند و علی رغم مشکلات معیشتی 
 و اقتصــادی در جامعه مــردم در همه 
مراســم ها با نظام همراهــی دارند و در 

صحنه حاضر هستند.

سید ابوالحسن جعفری سرویس استان ها // 
استاندار بوشهر گفت: راهپیمایی اربعین 
فرصتی برای معرفــت افزایی و ترویج 
فرهنگ دینی است که باید از این فرصت 

بهره لازم برده شود. 
   بــه گــزارش خبرنگار دریــا ؛ احمد 
محمــدی زاده در آئین تجلیــل از ۱۴۳ 
موکب دار اربعین حسین )ع( استان بوشهر 
اظهار کرد: بخشی از جهاد تبیین در همین 
شــعارها و هدف گذاری ها خود را نشان 
می دهد که باید از ایــن فرصت مهم بهره 
بیشتری در این مســیر برداشته شود.وی 
با بیان اینکه انقلاب اســلامی مقدمه ساز 
حرکت اربعین اســت افزود: حرکت عظیم 
اربعین مقدمه ظهور حضرت ولیعصر )عج( 
اســت، هر موکب نه تنها یک سنگر بلکه 
بعنوان یک خط دفاعــی و قرارگاه دفاع 

فرهنگی به شمار می رود.

  استاندار بوشــهر تصریح کرد: درجنگ 
ترکیبی که امروز دشــمن بــه راه انداخته 
مواکب بعنوان قرارگاه های دفاع فرهنگی از 
اسلام و انقلاب اسلامی شناخته می شوند.
وی تاکید کرد: موکب داران در ایمان افزایی 
و امید آفرینی به نظام جمهوری اســلامی 

نقش مهمی برعهده دارند.
   محمــدی زاده با اشــاره بــه برگزاری 
دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای 
اســلامی در پایان امســال گفت: دشمن 
امروز تمام ســعی خــود را در این جنگ 
ترکیبی برای مشارکت نکردن مردم متمرکز 
کرده اســت و شــما موکب داران بعنوان 
قرارگاه های فرهنگی باید با استفاده از این 
حرکت الهی بسترساز مشارکت و حضور 
مردم در عرصه دفاع از انقلاب اســلامی 
باشید.وی تاکید کرد: انقلاب اسلامی حرم 
اســت و امروز باید از این حرم در مقابل 

توطئه دشمن دفاع کرد.
  محمدی زاده با اشاره به برنامه ریزی برای 
اعزام یکصد هزار نفر زائر اربعین حسینی 
افزود: همه با هم همراه و همدل برای اعزام 
به موقع زائران و خودروها برای پشتیبانی 
از این ســفر مهم و تاریخی فراهم است.
در این آئین از موکب داران اســتان بوشهر 

تجلیل شد.

استاندار بوشهر: 

راهپیمایی اربعین فرصتی
 برای معرفت افزایی است 

رئیس ستاد انتخابات خوزستان :

جریان های سیاسی به تقویت فضای سالم انتخاباتی کمک کنند

سید ابوالحسن جعفری سرویس استان ها //معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی استاندار بوشهر گفت: صنایع نفت، گاز و 
پتروشیمی و سایر دستگاه های اجرایی در راستای حمایت از 
محصولات هنرمندان صنایع دستی و هنری استان با خرید 

محصولات از این حوزه حمایت ویژه داشته باشند. 
    به گزارش خبرنگار دریا ؛ اکبر پورات در نشست با صنعتگران، 
هنرمندان و پیشکســوتان صنایع دستی و هنری استان بوشهر با 
گرامیداشت هفته صنایع دستی اظهار کرد: صنعتگران و هنرمندان 
صنایع دستی و هنری استان تاکنون افتخارات ارزنده و اقدامات 
هنری ارزشمند در سطح استان، ملی و منطقه ای کسب نموده اند 
که می بایست از آنان قدردانی کرد.وی با اشاره به اینکه حضور 
در جمع صنعتگران و هنرمندان صنایع دســتی برای بنده افتخار 
بزرگی است، تصریح کرد: کسب ۲۰ نشان ملی و مرغوبیت و مهر 
جهانی از جمله افتخارات ارزشمند فعالین حوزه صنایع دستی و 
 هنری استان بوشهر است که می بایست بیش از گذشته از حوزه 

صنایع دستی و هنری و هنرمندان این بخش حمایت و پشتیبانی 
شود.معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار بوشهر خاطرنشان 
کرد: با دســتور ویژه استاندار بوشهر به دنبال راه اندازی و ایجاد 
بازارچه و نمایشگاه دائمی صنایع دستی و هنری جهت فروش و 
عرضه محصولات در استان هستیم که باید برای تحقق آن سرعت 

بیشتری داده شود.
   پورات تاکید کرد: در بحث بیمه کارآفرین صنایع دستی و سایر 
بخش ها به طور جدی در حال پیگیری هستیم و همچنین به دنبال 
ارائه تسهیلات با سود کم برای اشتغال زایی و توسعه کارآفرینان 
این عرصه پیگیری لازم خواهیم داشت.وی در پایان اظهار کرد: 
همچنین حمایت ویژه ای از کارآفرینان که از زنان سرپرســت 
خانوار حمایت و شــرایط اشتغال آن را فراهم می کنند خواهیم 
داشــت و میراث فرهنگی و گردشگری استان نیز با استفاده از 
ظرفیت اداره کل فنی و حرفه ای به حوزه آموزش کارآفرینان و 

هنرمندان را در دستور کار خود قرار دهد.

صنایع نفت، گاز و پتروشیمی از صنایع دستی بوشهر حمایت کند

علیرضا حائری زاده سرویس استان ها //مدیر کل 
ثبت اســناد و املاک استان یزد با اشاره به صدور 
تاکنون ۱۴۷ برگ سند برای آثار شاخص تاریخی 
اســتان، اعلام کرد: تنها طی ســه ماهه ابتدای 
امسال برای بیش از ۵۰۰ موقوفه استان در راستای 
پیشگیری از موقوفه خواری در استان، سند صادر 

شده است. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ "مهدی اقبال" در نشست 
با خبرنگاران اظهار کرد: براساس آمارها ۷۰ درصد 
پرونده های ورودی به دادگســتری استان مربوط به 
اختلافات ملکی اســت که بسیاری از آنها مربوط به 
جعل نســبت به قانون است.وی هویت سازی املاک 
را از اقدامات موثر بر کاهش این اختلافات و دعاوی 
ذکر کرد و در این راستا از شهروندان خواست نسبت به 
کسب مالکیت زمین به صورت رسمی و حتی به شکل 
وکالتی هر چند که وکالت به معنی مالکیت نیســت، 
اقدام کنند.وی همچنین با بیان این که متاسفانه در کل 
کشور تنها حدود ۳۸ درصد املاک کشاورزی دارای 
سند رسمی هستند، گفت: اراضی کشاورزی به دلیل 
مسائلی همچون نداشتن حدود مشخص، در معرض 
تصرف عدوانی قرار دارند و لازم اســت تا مالکان 
نسبت به اخذ ســند آنها اقدام کنند.اقبال خاطرنشان 
کرد: خوشبختانه در بخش کاداستر اراضی روستایی 
و شهری، شاهد تحقق ۲۳۳ درصدی عملکرد استان 
در سال ۱۴۰۱ شــامل ۲۶۳ درصد در صدور سند 
روســتایی و ۱۷۷ درصد در صدور ســند شهری و 
صدور بیش  از چهار هزار سند مالکیت کاداستری و 
همچنین کسب نوع اول کشوری در این رابطه هستیم.

وی در این رابطه خاطرنشــان کرد: براساس آخرین 
آمار اعلامی سازمان ثبت اسناد و املاک کشور تا روز 
شنبه بیستم خردادماه امسال، حدود ۴۷ هزار هکتار 
از مجموع ۷۹ هزار و ۵۶۱ هکتار اراضی کشاورزی 
اســتان یزد یعنی حدود ۶۱ درصد تثبیت و منجر به 
صدور سند مالکیت ســند کاداستری شده که از این 
حیث اســتان یزد رتبه نخست کشور را دارا است.به 
گفته این مسئول، این آمار تا پایان سال ۱۴۰۰ حدود 
۵.۵ درصد، در پایان شــش ماهه اول ســال ۱۴۰۱ 
حدود ۱۰ درصد و در روز آخر سال ۱۴۰۱ با رشد 
حدود شش برابری نسبت  به شش ماهه نخست سال 
و رشد بیش  از ۱۰ برابری نسبت  به سال قبل، به ۵۹ 

درصد رسیده است.
  وی با بیان این که مســاحت کل اراضی ملی استان 
معادل هفــت میلیون و ۲۷۳ هــزار و  ۹۰۹ هکتار 
است، گفت: خوشــبختانه در راستای پیشگیری از 
زمین خــواری اراضی ملی، تمام این اراضی اســتان 
در بانک کاداستر جانمایی، تثبیت و منجر به صدور 
 ســند مالکیت و برگزاری نخســتین جشــن انفال 
صدور اســناد مالکیت کاداستری اراضی ملی کشور 

شده  است.
   اقبال از تحقق ۲۵ درصدی تکلیف این اداره کل در 
صدور سند خبر داد و ذکر کرد: شهرستان های زارچ 
بــا ۳۷ درصد، ابرکوه بــا ۳۰ درصد و میبد و مهریز 
از ابتدای امســال بالاترین رشد و بالاتر از میانگین 
استانی داشته اند.وی با اشاره به فراوانی موقوفات در 
اســتان یزد، موقوفه خواری را یکی از دغدغه های 
این حوزه خواند و تصریح کرد:  آخرین آمار اعلامی 

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور بیش  از ۵۰۰ برگ 
سند موقوفه در سطح استان یزد صادر شده  که استان 
یزد در سال گذشــته نیز با صدور ۱۹۵۹ برگ سند 
موقوفات، رتبه سوم کشور را بعد از آذربایجان شرقی 

و مازندران کسب کرده  است.
  مدیر کل ثبت اسناد و املاک استان از صدور برخی 
اسناد در یزد برای نخســتین بار در کشور از جمله 
صدور نخستین سند قنات، صدور نخستین سند پارک، 
صدور نخستین سند رودخانه  در کشور و صدور سند 
حســینیه بزرگ تفت خبر داد و بیان کرد: امســال 
صدور ۱۱۰ برگ سند قنوات، صدور ۱۱۰ برگ سند 
آموزش  و پرورش و صدور اسناد میراث فرهنگی را 

در دستور کار داریم.
  وی اذعان کرد: براســاس آخریــن آمار اعلامی 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور تاکنون ۱۴۸ برگ 
سند آثار تاریخی با تولیت اداره  کل میراث فرهنگی، 
صنایع دســتی و گردشگری استان صادر شده  است.
این مســئول، اولویت های ســال جاری در بخش 
امور املاک و صدور اســناد کاداستر استان را صدور 
اســناد قنوات، صدور اسناد کشاورزی، صدور اسناد 
آثار شــاخص میراث فرهنگی و گردشگری، صدور 
اسناد رودخانه ها، صدور اسناد بازارها و بازارچه ها، 
 صدور اسناد روستایی و شهری و البته صدور اسناد 
اراضی نهضــت ملی مســکن با همــکاری راه و 
شهرســازی، در دســتور کار اداره  کل ثبت اسناد و 

املاک استان است.
   اقبال در بخشی از سخنانش نیز بالاترین پرونده های 
ارجاعی به واحد اجرای اداره کل ثبت اسناد و املاک 
اســتان را مربوط به مهریه خواند و گفت: علت این 
مورد نیز گران شدن قیمت سکه و افزایش اختلاف های 

خانوادگی در این رابطه بوده است.

صدور اولین سند قنات کشور در یزد

نامه ای به پسرم 
بفهم قبل از آنکه مجبور شوم بفهمانمت 

پسرم، قند عسلم و همچنین قند شکرم سلام!
اینک که در آســتانه  ۹ ماهگی قــرار داری تقریباً هیچ چیزی 
نمی فهمــی، کاش من هــم مثل تو هیچ چیــزی نمی فهمیدم، 
هرچنــد مادرت به من می گوید تــو هم مثل بچه هایی و هیچ 
چیزی نمی فهمــی؛ ولی به نظر خودم بعضی چیزها را می فهمم 
کــه تو نمی فهمی، مثلاً مــن می فهمم وقتــی آب دماغم جاری 
می شــود؛ باید آنرا پاک کنــم؛ ولی تو نمی  فهمی و با زبانت به 

داخل دهانت هدایت می کنی.
یا مثلاً تو نمی فهمی هر چیزی قیمتی دارد که برای به دســت 
آوردنش باید بهایــش را پرداخت کرد و همه چیز را با گریه 
کــردن و پا کوبیدن به دســت می آوری؛ اما اگــر من برای به 
دست آوردن چیزی گریه کنم، صاحب چیزی نمی شوم به جز 
دســتمال کاغذی یا اگر پا بکوبم چیزی جز »هوی یابو ســقف 

خونه ریخت« در انتظارم نیست.
اگر یادت باشد تو با سه روز گریه  مدام صاحب روروک اعلای 
مارکِ در حد نو دختر دخترخاله  مادرت شدی؛ ولی این روش 
برای به دست آوردن ماشین شوهر دخترخاله مادرت کارساز 
نبود. حتی نزدیک بود یکی از گوش هایم از جایش کنده شود. 
نهایتا برای ماشــین دار شدن سه سال در صف قرعه کشی آه 
کشــیدم و در آخــر نه از طریق قرعه کشــی، بلکــه از طریق 
نوبت دهی صاحب ماشــین شدم و پول آن را هم با چهار وام 
از قــرار، وام فرزنــدآوری، وام خانگی بلقیس خانم اینا، وام 
اشــتغال 2۵ درصد و وام مسکن ۳4 درصد جور کردم و تو 
باز نفهمیدی و در اولین نشستنت در ماشین خرابکاری کردی 

و بر جگرم آتش نمرود نهادی و چه بسا آتشی بزرگتر!
دلبندکم نفهمیدن مادامی که اقتضای سن است عیب نیست؛ 
ولی از آن روز که دانشــجوی ارشــد متابولیسم بشوی و باز 
مادرت مجبور باشد بهت بگوید: »به خاله سلام دادی؟« و تو 
نه تنها سلام نداده باشی، با نفهمی تمام هم بگویی: »من 20 

سالمه مادرجان می فهمم که باید سلام بدم.«
قشنگِ مو فرفری من، روی هم رفته سعی کن بفهمی و زیاد 
بفهمی؛ اما نه زیادتر از من -پدرت- که در آن صورت کمربند 

چرم ماری اصل تبریز انتظارت را می کشد.
تا نامه ای دیگر و کلامی دیگر تو را با پستونک و روروکت تنها 

می گذارم.
از طرف پدرت -آنکه تو را فهمیده 

  عباس داوری 
***

بنزین  هایم فدای تو باد 
خودروســاز: عرض ســلام و خیر مقــدم؛ می تونیم کنفرانس 

مطبوعاتی رو شروع کنیم.
خبرنــگار: ولی هنوز بیســت دقیقه دیگه تا اون ســاعتی که 

اعلام کرده بودید مونده.
خودروســاز: خب حالا یه نفــر هم پیدا شــده می خواد علّاف 

نشید، شما مشکل داری؟
خبرنگار: آخه هنوز هیچکس نیومده.

خودروساز: مرد حسابی الآن غیر از من، پنج نفر دیگه هم تو 
سالن هستن که.

خبرنگار: سه تاشــون که مأمورای انتظامات خودتون هستن، 
اون یکی هم که کلاً خبرنگار نیست، عکاسه.

خودروساز: آقا اصلاً این رو بندازید بیرون، منتظر می مونیم 
بقیه خبرنگارا بیان.

خبرنــگار: نه نه نه! خودم می پرســم آقا، اصــلاً به من چه که 
بقیه نیومدن.

خودروســاز: آباریکلّا، الآن تازه داری می شی خبرنگار ایده آل 
من؛ همینطوری پیش بری می  گم همیشه دعوتت کنن.

خبرنگار: خب بفرمایید که دلیل برگزاری این نشست چیه؟
خودروســاز: دلیلش خودشــیرینی مدیر .......... شرکته که 
بــرای گزارش کار پر کردن، هی فرت و فرت نشســت خبری 

برگزار می  کنه.
خبرنگار: خب حالا می خواد چی بشه؟!

خودروساز: قراره ان شاءالله با اخراج این مدیر بی کفایت در 
آینده شاهد برگزاری بسیار کمتر این گونه نشست ها باشیم.

خبرنگار: نه منظورم اینه که هدف از این نشست چیه؟ حرف 
خاصی قراره بگید یا ما سؤال بپرسیم؟

خودروســاز: نه ما کــه حرفمون رو تو جاده ها می زنیم. شــما 
سؤال بپرسید.

خبرنــگار: توی خبرها اومــده که مصرف بنزیــن خودروهای 
داخلی سه برابر استاندارد جهانیه. تأیید می کنید؟

خودروســاز: بله که تأیید می کنیم؛ و تبریک می گیم به همه 
مردم عزیزمون بابت کســب این جایــگاه! قطعاً بدون حمایت 

شما این افتخار به دست نمی اومد.
خبرنگار: الآن چی رو تبریک گفتید؟

خودروســاز: همین که ما از یکــی دیگه از مؤلفه های کیفیت 
ســربلند بیرون اومدیم و سه برابر خودروهای جهانی بیشتر 

از این مؤلفه هه داریم.
خبرنگار: اما این چیز بدیه؛ این یعنی که خودروهای ما بیشتر 
از خودروهــای جهــان بنزین مصرف می کنن، بیشــتر هزینه 

می ذارن روی دستمون.
خودروساز: داداش وقتی خودروی هم سطح با استاندارد جهانی 

سوار می شی، باید براش هزینه کنی، وگرنه می ذاره می ره.
خبرنگار: کجا می ره؟

خودروســاز: تو دره، زیر تریلــی، هرجایی ممکنه بره. بعدش 
هم این موضوع در سطح کلان به نفع جامعه است.

خبرنگار: چطوری؟
خودروســاز: این موضوع باعث می شــه جایگاه داران سوخت 
کســب و کارشــون رونق داشــته باشــه. الان توی آمریکا از 
هر پنج جایگاه دار، چهارتاشــون به خاطر کساد بودن کسب و 

کارشون خودکشی می کنن.
خبرنگار: این آمار رو از کجا آوردید؟

خودروساز: از پسرم که توی آمریکا زندگی می کنه تا بتونه از 
درون به سرزمین کفر ضربه بزنه.

خبرنگار: من دیگه سؤالی ندارم.
خودروساز: خوبه؛ رفتی درها رو هم پشت سرت ببند.

  محمد رضا رضایی 

طرح : معصومه زارعی

طنز
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فرهنگ وهنر

هادی حجازی فر:
»عاشورا« قصه هایی دارد

 که در »موقعیت مهدی« ندیده ایم
  گروه فرهنگی // کارگردان ســریال »عاشورا« با بیان اینکه 
آخرین کارهای فنی این ســریال در حال انجام است، گفت: برای 
من مهم است ســریال »عاشــورا« با بهترین حالت و کیفیت از 
تلویزیون پخش شود.  سریال ۷ قسمتی »عاشورا« به کارگردانی 
و نویسندگی هادی حجازی فر که پیش از این نسخه سینمایی آن 
با عنوان »موقعیت مهدی« در سینماها اکران شد حالا قرار است 
ماه محرم و صفر امسال از آنتن رسانه ملی پخش می شود.هادی 
حجازی فر درباره آخرین وضعیت ســریال توضیــح داد: دوباره 
سریال را به نسبت تلویزیون اصلاح رنگ می کنیم و زیرنویس را 
تغییر می دهیم. تدوین را داریم بهتر می کنیم. همچنین موسیقی جدید 
دارد ساخته می شود. این سریال سی جی آی سنگینی )استفاده از 
گرافیک کامپیوتری( دارد که در حال انجامش هستیم.وی در پاسخ 
به این سوال که نسخه سریالی چقدر با نسخه سینمایی تفاوت دارد 
تاکید کرد: من این قدر در این دو سال سریال را دیدم که نسبت به 
آن سر )بی حس( شدم. در فیلم و سریال بخش های مشترک زیاد 
داریم. ولی سریال قصه هایی دارد که در فیلم ندیده ایم.حجازی فر 
در پاســخ به این سوال که تأخیر دو ساله به ضرر یا به نفع سریال 
تمام می شود گفت: هر دو تا می تواند باشد. هر اتفاقی در این کار 
افتاد در لحظه ناراحت شدیم. ولی بعدها فهمیدیم به نفع کار بوده 
است. امیدواریم تأخیر در پخش سریال هم جزو همین موارد باشد.
این کارگردان فضای سریال را متناسب با ماه محرم و صفر دانست 
و افزود: به هر حال اســم لشکری که ما به آن می پردازیم نامش 
۳۱ عاشورا است و سریال هم قرار است در دو ماه محرم و صفر 
پخش شــود. البته من از کنداکتور )جدول پخش( و زمان دقیق 
پخش آن اطلاعی ندارم. امیدوارم مردم ســریال را ببینند و راضی 
باشند.حجازی فر علاوه بر کارگردانی، نقش شهید مهدی باکری را 
نیز در این سریال بازی می کند. در مینی سریال »عاشورا« موقعیت 
گردان عاشورا در جنگ تحمیلی به فرماندهی شهید مهدی باکری 
روایت می شود. این سریال با روایت زندگی شهیدان مهدی و حمید 
باکری و یادی از حماســه سازان لشکر ۳۱ عاشورا قرار است در 
ایام ماه محرم و صفر به صورت هفتگی از تلویزیون پخش شود.
نسخه سینمایی این سریال با عنوان »موقعیت مهدی« در چهلمین 
جشــنواره فیلم فجر در بخش سودای سیمرغ به نمایش درآمد و 
توانست برنده پنج جایزه از جمله سیمرغ بلورین بهترین فیلم این 
جشنواره شــود.به گزارش قدس آنلاین، موقعیت مهدی در جمع 
 نامزدهای جشنواره فیلم شهر با شــرکت در ۶ بخش و دریافت

 ۲ دیپلمِ افتخار، رکوردار شد.

  

گروه فرهنگــی // فیلم هایی که از هفته 
گذشته به جمع آثار روی پرده پیوستند، 
نزدیک بــه ۱۰ میلیارد تومان به گیشــه 

افزودند.
 در یک هفته، مجموع فیلم های در حال اکران 
بیش از ۵۰۰هزار مخاطب را به ســالن های 

سینما جذب کرده  است. 
* رقابت تک نفره

  بدین ترتیب فروش کل فیلم ها در هفته ای 
که گذشت به ۲۳ میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان 
رسید که سهم عمده آن متعلق به »فسیل« بود.
اما از میان این فیلم های تازه، باز هم سهم آثار 
 کمدی و مفرح بیش از ســایر گونه هاست. 
»شــهر هرت« که مانند »فسیل« در سکوت 
خبری تولید شده بود، با اضافه شدن به چرخه 
اکران، به رقیب تازه نفســی برای »فســیل« 
تبدیل شده است؛ البته رقابتی تک نفره برای 
کریم امینی که سازنده هر دو این فیلم هاست. 
»شــهر هرت« که با بازی  پژمان جمشیدی، 
بابک کریمی و شبنم مقدمی روی پرده رفته 
در نخستین هفته اکران خود ۵ میلیارد و ۴۵۰ 
میلیون تومان فروش داشته است. این در حالی 

است که در میان سایر فیلم های تازه اکران شده 
نیز با در اختیار داشتن ۳۱۶ سالن و ۳ هزار 
و ۳۶۵سانس، در جایگاه نخست ایستاده و از 
آن ها پیشی گرفته است.گرچه »شهر هرت« با 
افتتاحیه ۲ میلیارد و ۷۵۰ میلیون تومانی اش 
هنوز راه زیادی برای نزدیک شدن به رکورد 
»فسیل« دارد اما با توجه به فروش اولیه اش، 
احتمالاً به زودی به رقیبی جدی برای دیگر 
فیلم کارگردانش تبدیل خواهد شــد.پس از 
»شهر هرت« فیلم سینمایی »کت چرمی« با 
بازی جواد عزتی خودش را به جایگاه دوم 
رسانده است. این فیلم در هفته نخست اکران 
خود با در اختیار داشتن ۲۰۳ سالن، بیش از 
هزار و  ۵۶۰سانس داشته و فروشی معادل یک 
میلیارد و ۷۵۰ میلیون تومان را بدست آورده 
است.رقابت بعدی، میان دو فیلم اجتماعی ـ 
کمدی و یک تریلر سیاسی است. »مصلحت« 
به کارگردانی حسین دارابی و »عروسی مردم« 
ساخته مجید توکلی با شرایط نسبتاً مشابه در 
تخصیص سالن، به ترتیب »مصلحت« با هزار 
و ۴۳۴ ســانس یک میلیارد و ۱۶۰ میلیون 
تومان و »عروســی مردم« بــا هزار و ۲۳۰ 

سانس نزدیک به یک میلیارد و ۱۰۰ میلیون 
تومان فروش داشته اند.و اما »نگهبان شب« 
ســاخته رضا میرکریمی با در اختیار داشتن 
۱۱۵ ســالن، ۶ هزار و ۹۶۲ بلیت فروخته و 
در هفته گذشته ۳۰۰ میلیون تومان فروش را 
ثبت کرده است. در کنار آن »تصور« با بازی 
لیلا حاتمی و مهرداد صدیقیان نیز با ۵ هزار 
و ۹۴۸ مخاطب، ۲۹۱ میلیون تومان فروش 
داشــته اســت.در میان فیلم های تازه اکران، 
»ارثیه فامیلی« در این یک هفته فقط ۳۰۰ نفر 
تماشاگر داشته و با فروش ۱۱ میلیونی خود 
به انتهای جدول سقوط کرده است. با توجه به 
استقبال کم  رمق از این فیلم، به نظر نمی رسد با 
داشتن رقیبانی همچون »عروسی مردم« که در 
گونه مشابه اجتماعی ـ کمدی هستند شانس 

زیادی برای دیده شدن داشته باشد.
* زمان طلایی برای بازگشــت به سینمای 

اجتماعی
  تا همین چند ماه پیش کمتر کسی می توانست 
تصور کند ســینما به روزهــای عادی خود 
بازگردد، چه برســد به اینکه فیلمی رکورد 
۱۰۰ میلیارد را بزنــد و این توقع به وجود 

بیاید کــه کمدی های دیگر هــم می توانند 
قله های اینچنینی را فتح کنند. احتمالاً همه از 
این وضعیت راضی و خشنودند، چه سازمان 
ســینمایی که این ارقام درشت را به حساب 
بیلان کاری خود می زنــد و از طرفی دیگر 
هم به راحتی بــرای کمدی هایی که رقص و 
پایکوبی و پخش ترانه های لس آنجلسی تقریباً 
پای ثابت همه آن هاست، مجوز صادر می کند، 
چه تهیه کنندگان و فیلمسازانی که حاشیه امنی 
یافته اند و کار و بارشــان سکه است و سوی 
دیگر این ماجرا، مخاطبی که فقط به دنبال رها 
شدن از دغدغه ها و تماشای دو ساعت فیلم 
است که بی خیالش کند و بخندد. اما این ماجرا 
روی دیگری هم دارد؛ سینمای اجتماعی هنوز 
هم خواهان دارد و اگر فیلم خوب اکران شود 
می تواند مخاطبش را پیدا کند، نمونه اخیر آن 
»ملاقات خصوصی« است که در سخت ترین 
شرایط در سال گذشته اکران شد و با وجود 
رقیبان سرسختی مانند »بخارست« توانست 
فروشــی ۳۲ میلیــاردی را ثبــت و عنوان 
پرفروش ترین فیلم اجتماعی سینما را از آن 
خود کند. امسال نیز »سه کام حبس« سامان 
سالور با وجود داســتان تلخی که دارد ۱۵ 
میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان فروش داشــته 

است.
*  فیلم های در انتظار اکران را دریابیم

  هنوز هم از دوره های گذشته جشنواره فجر 
فیلم های بســیاری وجود دارند که علاوه بر 
کیفیت قابل قبول، می توانند گیشه خوبی هم 
داشته باشــند. حالا که سینما رونق گرفته و 
مردم هم دوباره به سالن های سینما بازگشته اند 
و فیلم دیدن برایشــان اولویت یافته، بعید به 
نظر می رسد فیلمســازی به دنبال اکران فیلم 
چند ساله خود نباشد. شایسته است سازمان 
سینمایی هم در کنار علاقه ای که به سینمای 
کمدی دارد، فیلم های جامانــده از اکران را 
دریابد و شــرایط اکرانشــان را مهیا کند و 
همان طور که فیلمی مانند »مصلحت« را با 
دوراندیشی از بند توقیف رهاند، به سایر آثاری 
که تکلیف نامشخصی دارند هم توجهی داشته 

باشد./ قدس انلاین

نگاهی به سهم تازه های اکران در جدول فروش؛

پویش کاغذ  مهربانیاز گیشه ۲۳ میلیاردی تا مخاطبان نیم میلیونی
جمع آوری کتاب : مجله ؛ روزنامه ؛ کاغذ های باطله و ...

تمامی درآمدحاصله : صرف نیازمندان خواهد شد.

مکان / شهرستان بندرعباس : کمربندی محله نخل پیرمرد کوچه ۷ 
مسجد حمزه سیدالشهدا )ع( مرکز نیکوکاری امام حسن مجتبی )ع(

شماره تلفن : ۰۹۱۷۳۶۰۷۲۳۸
شماره تلفن : ۰۹۱۷۶۱۴۲۱۷۷

وزیر  معــاون    // فرهنگــی  گروه 
رئیس  و  ارشاد اســلامی  و  فرهنگ 
یکی  گفت:  کشور  سینمایی  سازمان 
از اقدامات بسیار خوب و مهم دولت 
آغاز  فرهنگی،  در حوزه  ســیزدهم 
تجهیز ۵۰ سالن سینمایی در سراسر 
کشور است که تا هفته دولت امسال 

همزمان افتتاح خواهد شد. 
  محمــد خزاعــی در جمــع فعالان 
هرمزگان  فرهنگی  مدیران  و  سینمایی 
افــزود: در کنار این اقــدام، آموزش 
رایــگان دوره هــا و تخصص هــای 
ســینمایی در ۱۰ استان محروم کشور 
آغاز شده و تمام دفاتر سینمای جوان 

نیز به امکانات جدید و به روز، تجهیز 
داد: حدود ۲۲۲  ادامه  می شــوند.وی 
شهر در کشــور بدون سینما هستند که 
وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی در 
حوزه ساخت نمی تواند ورود کند، اما 
با تمام توان نسبت به تامین تجهیزات 
مورد نیــاز اقدام می کند.خزاعی اضافه 
دفاتر سینمایی  کرد: آموزشــگاه ها و 
وظایفی متفاوت با انجمن های سینمای 
جوان دارند که نمی توان آن ها را رقیب 

یکدیگر قلمداد کرد.
*  از خط قرمزها کوتاه نمی آییم

   معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، 
موضوعاتی ماننــد جوانی جمعیت و 

ارزش های انقــلاب را از اولویت های 
سازمان سینمایی دانست و تصریح کرد: 
آثار ســینمایی باید رنگ و بوی نظام 
داشته باشد و ما نیز نباید از سرمایه های 
این نظام بگذریم و یا از خط قرمزهایی 
که در تولید آثارمان داریم، عبور کنیم.
وی اضافه کرد: ســینما هم انسان های 
خوب دارد و هم انســان های بد، پس 
نمی توان تمام جامعه سینمایی را دچار 
مشکل دانست کما اینکه افرادی نیز در 
حوزه سینما هســتند که نماز شبشان 

ترک نمی شود.
  خزاعــی درباره وضعیت فعالیت های 
ســینمایی در هرمزگان خاطرنشــان 

کرد: سینماهای این اســتان از ابتدای 
سالجاری تاکنون، ۷۱ هزار و ۴۰۰ نفر 
مخاطب داشته و هرمزگان سیزدهمین 
استان پرمخاطب حوزه سینمایی کشور 

است.
  معــاون وزیــر فرهنگ و ارشــاد 
اســلامی بیان کرد: در ســال گذشته 
تمامی  مختلــف،  جشــنواره های  در 
تا  استانی را دعوت کردیم  فیلم سازان 
فیلم ها را مشــاهده و از نزدیک آثار 
همدیگر را ببینند و برای ارتقای سطح 
کاری تلاش کنند که امســال نیز این 
برنامه تکرار می شــود.وی گفت: سال 
گذشته چهار فیلم ســاز از استان های 

اثر  فیلم فجر  کشــور در جشــنواره 
داشتند اما هرمزگان هنوز به فیلم سازی 
حرفه ای ورود نکرده است.معاون وزیر 
فرهنگ و ارشــاد اسلامی اضافه کرد: 
با وجود قدمت ســینما و سینماداری 
در هرمــزگان به نظر می رســد هنوز 
اراده ای برای کار جدی ســینمایی در 
استان وجود ندارد و برای شکل گیری 
فعالیت حرفه ای، ســازمان ســینمایی 
آماده حمایت مادی از ســینماگران و 
فیلم ســازان هرمزگان است.به گزارش 
ایرنا، در این نشست فعالان سینمایی و 
فرهنگی به بیان مشکلات و دغدغه ها 

و انتظارات خود پرداختند.
  فراهم سازی بستر آموزش، اختصاص 
بودجه  افزایش  و  مناســب  تجهیزات 
فعالیت های سینمایی بخشی از مهم ترین 
 دغه های مطرح شــده در این نشست 

بود.

معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی خبر داد 

تجهیز ۵۰ سالن سینمایی در سراسر کشور

گروه فرهنگی  //  مهندس مهدی دوستی 
استاندار هرمزگان در نشست مشترک با 
رئیس سازمان سینمایی، سمعی و بصری 
هرمزگان،  به شــهدای  اشاره  با  کشور، 
اظهارداشــت: وقتی در احوال این شهدا 
این شهیدان  که  سیر می کنیم می بینیم 
همان افرادی هستند که اگر روز عاشورا 
حضرت  یاری گر  قطعا  داشــتند  حضور 

سیدالشهدا علیه السلام بودند.
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ وی با استقبال 
از تشکیل شــورای هماهنگی سینمایی 
استان، اظهارداشت: آماده ایم در طرح های 
ســرمایه گذاری، تامین زمین و مدلی که 
در تهران اجرا شــده با سازمان سینمایی 
مشــارکت کنیم و معادل فضای فرهنگی، 
فضای تجاری در اختیار ســرمایه گذاران 
قرار دهیم.اســتاندار هرمزگان با تاکید بر 
اینکه حاضر اســت در تسهیلات استان 
ســهمی برای فرهنگ و پروژه های فاخر 
فرهنگی قــرار دهد، گفت: این آمادگی را 
داریم که در برگزاری جشــنواره سینمای 

جوان میزبانی را بر عهده بگیریم  و طبق 
پیشنهاد سازمان امور سینمایی ۵۰ درصد 
کل هزینه ها را برای برگزاری این رویداد 
تامیــن کنیم.مهندس دوســتی ادامه داد: 
خواهش داریم از ظرفیت نیروهای هنرمند 
استان در عرصه سینمایی ملی استفاده شود 
چرا که اگر چند تن از هنرمندان هرمزگان 
فرصت حضور در این سطح را پیدا کنند راه 
برای سایر هنرمندان استان نیز باز خواهد 
شد و موفق خواهند شد ظرفیت های خود 

را به ظهور و بروز برسانند.
  وی در پایان خاطرنشان کرد: پتانسیل های 
استان هرمزگان در هنرهای آیینی، نقاشی 
و هنرهای تجســمی بی نظیر است و شهر 
میناب یکی از مراکز استعداد کشور به شمار 
می آید از این رو خواهش داریم کارگروه 
اســتعداد کشــور حتما از این شهرستان 
دیدن کنند.در پایان این مراسم تفاهم نامه 
همکاری های مشــترک بین اســتانداری 
هرمزگان و معاونت امور سینمایی کشور 

به امضا رسید.

استاندار هرمزگان: 

از ظرفیت  هنرمندان هرمزگان 
به عنــوان »معاون در عرصه های ملی سینما استفاده شود  ایران   // گروه فرهنگــی 

کنوانسیون ۲۰۰۱ حفاظت از میراث فرهنگی زیر 
آب یونسکو« انتخاب شد. 

   در جریان برگزاری مجمع عمومی کشــورهای 
عضو کنوانسیون حفاظت از میراث زیر آب یونسکو 
که در روزهای  ۲۳ و ۲۴ خردادماه در مقر یونسکو 
در پاریس برگزار شــد، ایران با اجماع، به عنوان 

معاون مجمع و عضو هیأت رییسه کنوانسیون مذکور 
برای مدت دو سال انتخاب شد.ایران از سال ۱۳۷۸ 
رسما به کنوانسیون حفاظت از میراث فرهنگی زیر 

آب پیوست.
   هدف اصلی از ایجاد این کنوانسیون ایجاد ساز و 
کار مناسب همکاری های بین المللی برای حفاظت 
از میراث باقی مانــده در زیر آب های بین المللی و 

سرزمینی اســت.به گزارش ایسنا ؛ یکی از اصول 
این کنوانسیون همکاری علمی و فنی در این حوزه 

است.
    شــورای علمی بین المللی این کنوانســیون به 
کشورهای عضو مشــورت می دهد. از سوی دیگر 
با توجه به پیچیدگی های فنی و تکنولوژیکی حوزه 
میراث زیر آب، کشــورهای عضو متعهد می شوند 
تا چنانچه از فن آوری پیشــرفته ای در این زمینه 
برخوردار باشند، با شرایطی آن را در اختیار حفاظت 

میراث زیر آب سایر اعضا قرار دهند.

کرسی جدید ایران در یونسکو

گروه فرهنگی // کتاب »گوشی های آرمی« نوشته نسیبه 
استکی توسط انتشارات عهد مانا منتشر و راهی بازار نشر 

شد.
   به گزارش مهر، کتاب »گوشــی های آرمی« نوشته نسیبه 
استکی به تازگی توسط انتشارات عهد مانا منتشر و راهی بازار 

نشر شده است.این کتاب داستان کارخانه سخاوتمندی است که 
به اعضای شــهر گوشی رایگان می دهد و به ظاهر در عوض 
چیزی نمی گیرد، اما با گذشــت اندکی زمان، فکر و ذکر تمام 
صاحبان این گوشی ها، به تسخیر این گوشی درمی آید. این میان 
ریحانه که می بیند تمام هم کلاس ها و اطرافیانش وارد شــهر 

عجیب و غریب این گوشی شده اند و نمی توانند از آن خارج 
شــوند، به فکر راه چاره می افتد و بــه مبارزه با این کارخانه 
می رود.»گوشی های آرمی« داســتان هر روزه خانواده های 
ایرانی و معضل صرف کردن وقت های بسیاری است که کودکان 
و نوجوانان با گوشی های همراه دارند. این کتاب، تلنگری برای 
خواننده اســت تا به خود بیاید و بداند گوشــی های همراه، 
وسیله ای برای استفاده از ما هستند نه اینکه ما وسیله ای برای 
استفاده آن ها و مقاصد دیگران باشیم.این کتاب با ۸۸ صفحه و 

قیمت ۵۰ هزار تومان منتشر شده است.

توسط انتشارات عهد مانا انجام شد؛

ورود »گوشی های آرمی« به کتابفروشی ها

 

  گروه فرهنگی // هنــر قصه گویی به 
عنوان ســند پویایی و مانایی فرهنگ 
با همراهی  آیینی  ایران اســلامی طی 
میراث  سازمان  و  فکری  پرورش  کانون 
فرهنگــی در گنجینه میــراث  معنوی 

)ناملموس( ملی به ثبت رسید. 
    طــی آیینــی هم زمان بــا تهران و 
اســتان های کرمان، خراسان رضوی و 
کرمانشــاه، در مرکز شــماره سه کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوانان رشت 
معنوی  میراث  ایرانــی  آیین قصه گویی 
)ناملموس( ملی شــناخته  شد.این آیین 
گامی درجهت پاس داشــت حرکت های 
سازنده کانون، پیش گامی درحرکت های 

فرهنگی و برگزاری بیست چهار دوره از 
جشنواره  قصه گویی بود و همراهی جمعی 
از مفاخر و پیش کسوتان رابه همراه  داشت.
*  کانون، دریچه ورود به دنیای تازه  است

   محمــد جلائی سرپرســت معاونت 
سیاســی، امنیتی واجتماعی استانداری 
گیلان با بیــان اینکه ورود بــه کانون، 
گشودن دریچه ای به دنیای تازه ای است، 
اظهار کرد: بخش مهمی از شــخصیت 
امروز خود را محصول حضور در کانون 
و ثمره هم نشــینی با مربیان و اعضای 

این مجموعه می دانــم.وی با بیان اینکه 
معصومیــن)ع(، معلمان و مربیان، پدران 
و مادران ثانی انســان به شمارمی روند، 
افزود: حضــور در آیین ثبت قصه گویی 
ایرانی در گیلان، ادای دین و قدرشناسی 
از پــدران و مادران معنوی اســت که 
نقشی تاثیرگذار در تربیت فرزندان ایران 

اسلامی داشته و دارند.
  سرپرســت معاونت سیاســی، امنیتی 
واجتماعی استانداری گیلان با اذعان به 
اینکــه ابزارهای تربیتی کانون در توفیق 

این نهاد فرهنگی تاثیرگذار است، تصریح 
کرد: بهره گیری از فعالیت های کتاب محور 
چون قصه گویی، نقش به سزایی در رشد 
فرهنگی جامعه و بالندگــی کودکان و 
نوجوانان دارد و چنانچــه بخواهیم به 
پویایی فرهنگ ایران اسلامی کمک کنیم، 
در  کانون  از  ضــرورت دارد حمایــت 

دستورکار قرارگیرد.
  به گزارش قــدس آنلاین، رونمایی از 
از  تجلیل  ایرانی،  ســندملی قصه گویی 
قصه گویان و مروجــان عرصه قصه  و 
قصه گویی نیز از دیگر برنامه های آیین 
ثبت ملی جشنواره قصه گویی در استان 

گیلان بود .

قصه گویی ایرانی در تقویم ملی ثبت شد

خبر
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در امتداد تاریکی

  

  با آن که تاکنون دو بار در جشن عروسی پدرم 
شرکت کرده ایم اما هیچ خبری از مادرم نبود و 
در طول ۵ سال گذشته او سراغی از من و برادرم 
نگرفته بود. حالا نمی دانم چــه اتفاقی افتاده 
است که مادرم تلاش می کند تا از طریق قانونی 

سرپرستی من و برادرم را بگیرد و ...
  دختر ۱۴ ســاله در حالی که اشــک ریزان بیان 
می کرد روزهای آوارگی را نمــی توانم از یاد ببرم 
درباره سرگذشت خود به مشاور و مددکار اجتماعی 
کلانتری گفت: پدرم در دوران جوانی عاشــق دختر 
عمه اش بود و قصد داشــت بــا او ازدواج کند ولی 
آن ها به عراق بازگشــتند و پدرم دیگر نتوانست به 
خواسته اش برســد، چرا که شوهر عمه پدرم تبعه 
کشورعراق بود و دختر عمه اش نیز در آن جا ازدواج 
کرد. آن زمان پدرم در اطراف آرامگاه خواجه ربیع، 
بساطی داشت و با دست فروشی هزینه های زندگی 
خــودش را تامین می کرد. بعد از این ماجرا پدرم به 
خدمت سربازی رفت و سپس با دختر خاله اش که 
بیشتر از ۱۵ سال نداشت، ازدواج کرد به طوری که به 
گفته اطرافیانم آن ها خیلی یکدیگر را دوست داشتند. 
به همین دلیل هم وقتی من در روز اول فروردین به 
دنیا آمدم آن ها جشــن باشکوهی گرفتند و به این 
مناسبت همه بستگان و اقوام را به جشن تولد دعوت 
کردند. زندگی آن ها به خوبی ســپری می شد تا این 
کــه برادر کوچک ترم به دنیا آمــد. آن زمان من ۷ 
ساله بودم و در کلاس اول ابتدایی ثبت نام کردم اما 
هیچ کس نمی داند که بعد از تولد برادرم چه اتفاقی در 
خانواده ما افتاد که رفتار پدر و مادرم با یکدیگر به 
کلی تغییر کرد. اگرچه من چیزی از دعوا و درگیری 
آن ها را به خاطر ندارم ولی انگار اختلافات شدیدی 
با هم داشتند که هیچ کس درباره ریشه این اختلافات 
چیزی نمی دانســت. خلاصه هنوز بــرادرم دومین 
بهار زندگی خود را به پایان نرسانده بود که ناگهان 
قیچی طلاق بر سند ازدواج آن ها خودنمایی کرد و 
پدر و مادرم از یکدیگر جدا شــدند. با آن که طلاق 
آن ها توافقی بود ولی هنــوز هم علت آن برای ما 
مشخص نیست. بعد از این ماجرا، من و »رحیم« نزد 
مادربزرگــم رفتیم و به این ترتیب روزهای آوارگی 
ما آغاز شــد. پدرم نیز که بعــد از ازدواج در امور 
سیم کشی برق ســاختمان فعالیت داشت، کارش را 
رها کرد و یک مغازه خواربارفروشی به راه انداخت 
ولی طولی نکشید که به دلیل آشنایی نداشتن با این 
شــغل، ورشکسته شد و برای مدتی زندگی مخفیانه 
را شــروع کرد چرا که طلبکارانش با حکم جلب به 
دنبالش بودند. در این مدت من و رحیم نیز در منزل 
بستگانمان آواره بودیم و هرکس از سر دلسوزی جا 
و مکانی برای خواب به ما می داد ولی از مادرم هیچ 
خبری نداشتیم و سراغی هم از ما نمی گرفت. بالاخره 
پدرم بعد از گذشت دو سال موفق شد بخش زیادی 
از بدهکاری هایش را با کارگری در شهرستان بپردازد 
و به مشهد بازگردد او در این زمان با زن جوانی که 
اهل خراسان شمالی بود، نیز ازدواج کرد ولی شرط 
گذاشــت که من و برادرم باید در کنار آن ها زندگی 
کنیم. »مهرانه« هم خواسته پدرم را پذیرفت ولی بعد 
از برگزاری مراسم عقدکنان همه قول و قرارهایش را 
زیر پا گذاشت و به آزار و اذیت من وبرادرم پرداخت. 
او نه تنها به امور خانه کاری نداشت و همه کارها را 
به من می سپرد بلکه تا بعدازظهر می خوابید و من باید 
به جای او خانه داری می کردم. پدرم وقتی ماجرا را 
فهمید به »مهرانه« تذکر داد که شرط ازدواج یادش 
نرود ولی او نمی توانست با ما زندگی کند به همین 
دلیل هم روزی مهریه اش را به اجرا گذاشت و پدرم 
که از این رفتار او به شــدت خشمگین شده بود، با 
فــروش منزلی که در آن زندگــی می کردیم، مهریه 
همســرش را داد و دوباره من و برادرم آواره خانه 
مادربزرگ شدیم. در این شرایط پدرم به سختی کار 
می کرد تا دوباره سرپناهی برای ما فراهم کند. بالاخره 
بعد از یک سال او خانه ای اجاره کرد و دوباره ما دور 
هم جمع شدیم و زندگی جدیدی را شروع کردیم تا 
این که پدرم برای سومین بار پای سفره عقد نشست و 
با زن دیگری ازدواج کرد.»راضیه« زن مهربانی است 
و برای آرامش و آســایش »من و رحیم« هرکاری 
می کند به همین دلیل هم او را دوست داریم به طوری 
که بعد از سال ها رنگ آرامش را دیدیم اما نمی دانم 
در این میان چه اتفاقی رخ داد که بعد از گذشــت ۵ 
سال مادرم به سراغ ما آمد و با شکایت از پدرم قصد 
دارد سرپرستی من و برادرم را برای خودش بگیرد. 
این درحالی اســت که مادرم بعد از جدایی از پدرم، 
بلافاصله با مرد دیگری ازدواج کرد و اکنون پسری 
چند ســاله هم دارد. او هنگامی من و برادرم را رها 
کرد و به دنبال زندگی خودش رفت که »رحیم« دو 
ساله بود و چیزی نمی فهمید. او اشک های شبانه ما 
و سختی ها و آوارگی های ما را ندید که چگونه با 
ترحم دیگران تحقیر می شدیم یا از ترس کتک های 
نامادری در ســرویس بهداشــتی گریه می کردیم. 
آن زمــان که به پناهگاهی عاطفی نیاز داشــتیم از 
مادرمان خبری نبود ولی حالا که حداقل گلیم خود 
را از آب می کشــیم چرا به ســراغمان آمده است. 
 می خواهم از او بپرسم، آمدی! جانم به قربانت ولی 

حالا چرا؟...

آمدی ! ولی حالا چرا؟ 

حوادث جهان

سیل در افغانستان قربانی گرفت
  مقامات افغانستان اعلام کردند که در نتیجه بارندگی های شدید 
و جاری شدن سیلاب در هفت ولایت این کشور، شش تن جان 
باخته و هشــت تن دیگر نیز زخمی شده اند. مقامات افغانستان 
همچنین اظهار کردند که در جریان بارندگی ها و سیلاب در این 
کشــور ۳۰ خانه نیز تخریب شــده و بیش از ۸۰۰ حیوان تلف 
شده اند. همچنین سیلاب خساراتی را نیز به باغ ها و محصولات 
کشاورزی وارد کرده است. ســیلاب های اخیر در سه ولسوالی 
ولایت نورستان افغانستان، خسارات مالی به مردم وارد و پل ها و 

جاده ها را تخریب کرده است.
انفجار در یک کارخانه مواد شیمیایی در ژاپن

 رســانه های محلی ژاپن گزارش دادند که بر اثر انفجار در یک 
کارخانه مواد شیمیایی در استان »نیگاتا«ی این کشور، یک تن کشته 
و دو تن دیگر زخمی شدند. همچنین در پی وقوع انفجار یک مرد 
جان خود را از دســت داده و دو تن دیگر نیز جراحات جزئی را 
متحمل شدند.مقامات پلیس و  آتش نشان محلی گزارش دادند که 
گزارش هایی مبنی بر وقوع این انفجار دریافت کرده و به محل حادثه 
اعزام شدند.در این گزارش آمده است که یک کارگر ۵۶ ساله و دو 
همکار دیگر حدودا ۳۰ و ۴۰ ســاله اش در حال برش لوله های 
کارخانه بودند که انفجار رخ داده اســت. کاگر ۵۶ ساله در هنگام 

انتقال به بیمارستان هیچ علامت حیاتی نداشته است.
انفجار ناشی از لوازم آتش بازی در چین

 ۳ کشته برجا گذاشت
  مقامات محلی چین اعلام کردند که در پی یک سری انفجارهای 
ناشــی از وسائل آتش بازی که به چندین ساختمان  مسکونی در 
شهر »تیانجین« در شمال این کشــور آسیب زده، سه نفر کشته 
شــدند. همچنین مقامات محلی نیز اعلام کردند که این انفجارها 
توســط یک مرد ۴۶ ساله رخ داده و وی هم اکنون دستگیر شده 
است.شبکه تلویزیونی دولتی CCTV نیز گزارش داد که چندین نفر 
دیگر هم در این حادثه زخمی شدند و همچنان تحت مداوا هستند.
گفته می شود که این انفجارها دو مجتمع مسکونی با فاصله تقریباً 
یک کیلومتری از هم را در بخش شرقی تیانجین تحت تاثیر قرار 
داده اســت.تصاویر منتشرشــده از صحنه حادثه در شبکه های 
اجتماعی نشــان می دهد که آتش نشانان در تلاش برای کمک 
به افراد در داخل یک بلوک مســکونی هستند که به نظر می رسد 
قسمت بیرونی آن به شــدت آسیب دیده است.همچنین روزنامه 
»نشنال بیزینس دیلی« گزارش داد که ۲۶ خانه در نتیجه انفجارها 

آسیب دیده و ۳۴ نفر نیز از چندین ساختمان تخلیه شده اند.

  گروه حــوادث// با هوشــیاری و تلاش 
شهرســتان  انتظامی  ماموران  جانبه  همه 
بندرعباس، باند سارقان تلو در این شهرستان 

شناسایی و دستگیر شدند. 
  فرمانده انتظامی اســتان هرمزگان در تشــریح 
این خبــر بیان کرد: در پی وقوع ســرقت های 
سریالی موتورسیکلت در استان و متواری شدن 
ســارقان ،موضوع بصورت ویژه در دستور کار 
عوامل انتظامی و آگاهی قرار گرفت.وی افزود: 
مامــوران کلانتری ۱۲ پیامبر اعظم شهرســتان 

بندرعباس با انجام اقدامــات فنی و اطلاعاتی، 
بهره گیری از شیوه های پلیسی و گشت زنی فعال 
و هدفمند شبانه روزی یک باند ۸ نفره سارقین 
ســابقه داربا عنوان باند تلو و تعدادی مالخر که 
 در زمینه سرقت موتور سیکلت فعالیت داشتند را

 شناسایی کردند.
  این مقام ارشد انتظامی استان اظهار کرد: ماموران 
ضمن شناســایی مخفیگاه متهمان با هماهنگی 
قضایی و با همــکاری میدانی پلیس آگاهی در 
یک عملیات ضربتی و غافلگیرانه در ابتدا سرباند 

اصلی به همراه سه نفر دیگر از اعضای این باند که 
دارای ۳۰ فقره انواع سوابق کیفری و قضایی منجر 
به زندان بودند دستگیر و در بازرسی از مخفیگاه 

آنان یک قبضه اسلحه دست ساز کشف کردند.
  ســردار علی اکبر جاویدان خاطرنشان کرد: در 
عملیاتی دیگر یکی دیگــر از اعضا این باند )به 
عنوان باند امین تلو( که در ســایر ســرقت های 
صورت گرفته از جمله سرقت موتور، سیم و کابل 
برق حضور و نقش فعال داشــته شناسایی و در 
یک عملیات غافلگیرانه در مخفیگاهش دستگیر 

و به یگان انتظامی انتقال که در بازجویی های فنی 
بعمل آمده به سرقت های انجام شده با همدستی 

دیگر متهمان اعتراف کرد.
   به گزارش ایسنا، فرمانده انتظامی استان هرمزگان 
با اشاره به شناسایی و دستگیری سه مالخر اموال 
سرقتی و کشــف مقادیری انواع اقلام سرقتی و 
قطعات موتورسیکلت از منزل و مخفیگاه آنان، 
بیان کرد: تحقیقات لازم برای شناسایی و کشف 
دیگر سرقت های احتمالی انجام شده توسط این 

باند ادامه دارد.

  گروه حوادث// با تلاش ماموران پلیس آگاهی شهرستان 
میناب،یک سارق حرفه ای با ۱۷ فقره سرقت سیم و ترانس 

برق شناسایی و دستگیر شد. 
  به گزارش خبرنگار دریا؛ ســرهنگ عباس قاسمی فرمانده 
انتظامی میناب گفت: در پی وقوع چند فقره سرقت سیم،کابل 
و ترانس برق در ســطح این شهرستان و متواری شدن سارق 

یا ســارقان، پیگیری موضوع در دستور کار کارآگاهان پلیس 
آگاهی قرار گرفت.ســرهنگ قاســمی گفت: کارآگاهان اداره 
مبارزه با ســرقت پلیس آگاهی شهرســتان میناب با تلاش 
شبانه روزی و گشت زنی های هدفمند پنهان و آشکار، سارق 
حرفه ای و آشنا به شبکه برق رســانی را شناسایی و در یک 
عملیات ضربتی و غافلگیرانه دستگیر کردند.وی گفت: متهم در 

بازجویی های علمی صورت گرفته، به سرقت ۱۷ فقره ترانس 
برق در شهرستان میناب اعتراف کرد.

  فرمانده انتظامی میناب ارزش اموال ســرقت شده توسط این 
متهم را ۱۰ میلیارد ریال عنوان کرد و گفت: متهم با تشــکیل 
پرونده جهت سیر مراحل قانونی به دستگاه قضایی معرفی و با 

صدور قرار قانونی مناسب روانه زندان شد.

دستبند پلیس بر دستان سارق حرفه ای سیم و ترانس برق در میناب

  گروه حوادث// رئیس پلیس امنیت عمومی 
اســتان هرمزگان از بازدید محســوس و 
غیرمحسوس بیش از هزار واحد صنفی در 
رسته های مختلف و پلمب 3۰ واحد صنفی 

متخلف در سطح استان خبر داد. 
  مهدی بشــارتی رییس پلیس امنیت عمومی 
هرمزگان بیان داشــت: مأموران پلیس نظارت 
بر اماکن عمومی اســتان در راستای جلوگیری 
از هرگونه فعالیت غیرمجاز واحدهای صنفی و 
متخلف، طرح کنترل و نظارت بر واحدهای صنفی 
را به مدت ۷۲ ســاعت  در استان اجرا کردند.

وی افزود: مأمــوران در اجرای این طرح ضمن 
بازدید میدانی محسوس و غیرمحسوس از هزارو 
۲۴۵ واحد صنفی، در این رابطه ۳۰ واحد صنفی 

به علت تخلفــات صنفی و عدم رعایت ضوابط 
انتظامی و عدم توجه به تذکرات قانونی پلیس و 
وجود ناهنجاری های اجتماعی شناسایی و پلمب 
کردند. این مسئول انتظامی استان اظهار داشت: در 
اجرای این طرح ۴۲۱ واحد صنفی تذکر کتبی و 
شــفاهی دریافت و به ۶۸ واحد صنفی دیگر نیز 
اخطار مبنی بــر پلمب در صورت رؤیت دوباره 

تخلف داده شد.
  به گزارش فارس، رئیس پلیس امنیت عمومی 
هرمزگان از عموم شــهروندان و مردم ولایی و 
قدرشناس استان خواست: در صورت مشاهده 
هرگونه فعالیت غیرمجــاز در صنوف مختلف، 
در اســرع وقت مراتــب را از طریق تلفن مرکز 

فوریت های ۱۱۰ به پلیس اطلاع دهند.

پلمب 3۰  واحد صنفی متخلف در هرمزگان
 بدلیل ناهنجاری اجتماعی 

انهدام باند سارقان تلو در هرمزگان

کلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  آگهی ماده ۳ قانون تعیین ت
نظر به اینکه هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک بندر عباس به شرح رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۲۳۰۵۴۰۰۰۰۲۵ مورخ 
۱۴۰۲/۰۱/۲8 تصرفات مالکانه آقای موسی محمد حسینی فرزند علی در ششدانگ زمین مزروعی به مساحت ۵۱۲۶۵.۵۳ مترمربع 
قسمتی از پلاک ثبتی ۶۶ فرعی از ۳۶ - اصلی در اجرای بخشنامه استاندارد سازی پلاک جدید 8۲۷ فرعی از ۳۶ - اصلی تعیین 
گردید واقع در روستای کنارو محمد آباد بخش دو بندرعباس انتقال مع الواسطه به استناد مواد ۱ و ۳ قانون مذکور و ماده ۱۳ آیین 
نامه اجرایی آن به جهت عدم دسترسی به مالک رسمی آقای علی محمد حسینی کناروئی رای به طی تشریفات ثبتی و صدور سند 
مالکیت بنام متقاضی مذکور صادر گردیده است و مقرر گردید پس از انتشار آگهی مذکور و سپری شدن مهلت واخواهی سند 

مالکیت رسمی صادر و تسلیم گردد لذا در اجرای ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی رای مذکور در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز در روزنامه های کثیرالانتشار و محلی و جهت اطلاع عموم و مالک و صاحبان حقوق آگهی میگردد چنانچه ظرف مهلت دو ماه از تاریخ 
اولین انتشار آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل، اعتراضی از طرف کسی به اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو بندرعباس تسلیم نگردد سند مالکیت 
بر اساس مفاد رای فوق در حدود و صلاحیت وفق مقررات صادر خواهد گردید در صورت وصول اعتراض معترض می بایست از تاریخ تسلیم اعتراض به 
اداره ثبت منطقه دو بندرعباس ظرف مهلت یک ماه به دادگاه صالح محل مراجعه و تقدیم دادخواست نماید و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل 
تحویل دهد. پس از سپری شدن مهلت مذکور و عدم ارائه گواهی تقدیم دادخواست اداره ثبت اسناد منطقه دو بندرعباس نسبت به صدور سند مالکیت اقدام 

خواهد نمود و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. ۱۴۰۲/۱۱۳ م/الف
 تاریخ انتشار نوبت اول: ۰۳/۱۰/ ۱۴۰۲
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۳/۲۷

صادق شریفی شمیلی-    سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

آگهی مزایده  
آگهی مزایده مرحله دوم اجرای احکام مدنی دادگستری شهرستان حاجی آباد بموجب پرونده کلاسه ۱۴۰۰۴۰۹۲۰۰۰۱۳۲۴۳۵8 
صادره از شعبه ۱ اجرای احکام حقوقی بندرعباس، دو باب مغازه فاقد پلاک ثبتی به شماره ۳ از بلوک ای و شماره ۳ از بلوک سی 
طبقه همکف بلوک ای و سی واقع در شهرستان حاجی آباد مجتمع تجاری اداری پیارم با طرح نسبتا مهندسی با نمای آجر روکار 
و مف واحدها سرامیک و بدنه آنها سرامیک با درب شیشه سکوریت متعلق به محکوم علیه حنیفه طهماسب پور که طی قرار داد 

۱۳۹۴/۱۰/۰۲ از اداره کل اوقاف هرمزگان خریداری نموده که به شرح ذیل براورد و کارشناسی گردیده است.
 ۱ - مغازه شماره ۳ از بلوک I به مساحت ۱۱/۹۰ متر مربع زیر بنا معادل ۲/۶۱8/۰۰۰/۰۰۰ ریال ۲- مغازه شماره ۳ از بلوک ] به مساحت ۱۱/۹۰ متر مربع 
زیربنا معادل ۲/۶۷۷/۵۰۰/۰۰۰ ریال که با توجه به بررسی های صورت گرفته توسط مامورین انتظامی واحدهای مذکور خالی بوده و در رهن و اجاره نیستند، 

که مغازه های ذکر شده با شرایط ذیل از طریق مزایده کتبی در اجرای احکام حقوقی شهرستان حاجی آباد با قیمتهای مذکور شروع و به فروش میرسد.
۱- حداکثر مهلت پرداخت بهاء یک ماه است.  ۲- کلیه هزینه های مربوط به معامله از هر قبیل و از هر جهت به عهده خریدار است.
۳-پیشنهاد دهندگان باید قبلا ده درصد بهاء و ارزیابی را به حساب سپرده دادگستری تودیع و قبض سپرده را ضمیمه پیشنهاد نمایند.

۴- پیشنهاد دهنده باید در پاکت مهر و لاک شده و با ذکر جمله مربوط به مزایده و مشخصات کامل و محل اقامت پیشنهاد دهنده روی پاکت تا آخر وقت 
اداری روز شنبه مورخ ۱۴۰۲/۰۴/۱۰ به اجرای احکام دادگستری تسلیم شود. )ضمنا شرکت کنندگان به صورت فی المجلس نیز میتوانند در مزایده شرکت 

نمایند.(  ۵ با پیشنهاد مشروط و مبهم و فاقد سپرده بر خلاف شرایط آگهی و همچنین پیشنهاداتی که بعد از وقت مقرر برسد ترتیب اثر داده نخواهد شد.
۶- اجرای احکام در قبال پیشنهادات مختار است.  ۷- پیشنهاد در ساعت ۱۰ صبح روز یکشنبه مورخ ۱۴۰۲/۰۴/۱۱ قرائت خواهد شد حضور پیشنهاد دهندگان 

در جلسه مزایده بلامانع و برنده کسی است که بالاترین قیمت را پیشنهاد می نماید .
8- در صورتی که برنده تا یک ماه از تاریخ جلسه مزایده و یا انقضای مهلت از پرداخت بهاء خودداری نماید و کسر احتمالی قیمت و خسارت از تجدید نظر 
مزایده حاصل شود بدوا از سپرده او استیفا شود و سپرده تا تعیین قیمت خسارت وارده مسترد نخواهد شد و متعاقبا شرکت در مزایده برای کسب اطلاعات 

بیشتر می توانند به اجرای احکام دادگستری حاجی آباد مراجعه نماید.
قاضي شعبه اجراي احكام مدني دادگستري شهرستان حاجي آباد - قدرت اله فراز

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

آگهی مزایده  
به موجب پرونده اجرائی کلاســه ۱۴۰۲۰۰۳۱8 یک دستگاه خودروســواری سمند :تیپ: Ix xu7  مدل ۱۳۹۹ 
رنگ اصلی و رنگ فرعی: ســفید نوع رنگ روغنی به شــماره انتظامی ایران 8۴-۱۹8 ق ۲۷ - شــماره شاسی 
NAAC۹۱CE۵LF۶8۹۷۹۹ شــماره موتور: ۱۲۴K۱۴۵۹۰۶۳ و VIN:NAAC۹۱CE۵LF۶8۹۷۹۹ متعلق به ادریس 
تنی : فرزند علی که به موجب سند نکاحیه شماره : 8۵۱۵ ، تاریخ سند : ۱۳۹۲/۰۲/۰۶ ، دفترخانه صادر کننده: 
دفترخانه ازدواج شــماره ۵۳ شهر بندرعباس استان هرمزگان منجر به صدور اجرائیه و تشکیل پرونده اجرایی 
کلاســه ۱۴۰۲۰۰۳۱8 در این اداره گردیده است که حسب درخواست بستانکار پرونده اجرایی، خودرو فوق 

توسط راهنمایی و رانندگی توقیف سیستمی و در پارکینگ دریا بازداشت گردیده و توسط کارشناس رسمی دادگستری بازدید به عمل آمده 
و نتیجه کارشناسی به شرح ذیل میباشد: تعداد سیلندر : ۴ ظرفیت: ۵ تعداد چرخ: ۴ نوع سوخت بنزین تعداد محور: ۲ وضعیت خودرو: اتاق 
و بدنه: سالم . موتور خاموش گیربکس : در حد مدل شیشه ها : سالم دیفرانسیل در حد مدل صندلی و جلو داشبرد دارد لاستیکها: دارای آج 
چراغها سالم آیینه و برف پاک کن : سالم و از تاریخ ۱۴۰۲/۰۱/۲۱ در پارکینگ دریا متوقف میباشد. خودرو مذکور به مبلغ ۴/۱۵۰/۰۰۰/۰۰۰ 
ریال ) چهارصد و پانزده میلیون تومان( ارزیابی و قطعی گردیده پس از جری تشــریفات قانونی از ســاعت ۹ الی ۱۲ در روز شنبه مورخ 
۱۴۰۲/۰۴/۱۰ در اداره اجرای اسناد رسمی بندرعباس از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده از مبلغ فوق شروع و به بالاترین قیمت 
پیشنهادی نقداً فروخته می شود شرکت در جلسه مزایده برای عموم آزاد است و فروش کلا نقدی است شرکت در مزایده منوط به پرداخت 
ده درصد مبلغ پایه مزایده به حساب سپرده ثبت و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است و برنده مزایده مکلف است 
مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر 
مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز ننمائید مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد، کلیه هزینه های 
قانونی اعم از انتقال سند به عهده برنده مزایده است، ضمناً مزایده حضوری است در صورتی که مال مورد مزایده در جلسه مزایده خریدار 
پیدا نکند مال با دریافت حق الاجرا و حق مزایده به قیمتی که مزایده از آن شروع می شود به بستانکار واگذار می شود. ۱۴۰۲/۱۳۳ م/الف

تاریخ انتشار: ۱۴۰۲/۰۳/۲۷
مریم چمنی - رئیس اداره اجرای اسناد رسمی بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

   گــروه حوادث// رئیــس پلیس فتای 
خوزســتان از دستگیری شــیادی که با 
اســتفاده از فضای مجازی اقدام به اغفال 
یک دختر بچه کرده بود و قصد داشت از 

او سوء استفاده کند، خبر داد. 
  سرهنگ علی حســینی اظهار کرد: در مراجعه 
نزدیکان یک دختربچه به پلیس فتا عنوان کردند 
که دختربچه ای توسط فردی شرور مورد اغفال 
قرار گرفته و با استفاده از عکس های خصوصی 
که از وی به دســت آورده، اقدام به تهدید و قصد 
سوء استفاده و ملاقات خصوصی با وی را دارد که 
این موضوع منجر به هتک حیثیت خانواده و بر 
هم زدن آرامش آنان شده است.وی افزود: به دلیل 
اهمیت موضوع و احتمال وقوع قتل های ناموسی و 
درگیری دسته جمعی، موضوع به صورت ویژه در 
دستور کار قرار گرفت و کارشناسان پلیس فتا با 
انجام اقدامات اطلاعاتی و تخصصی و جمع آوری 
ادله دیجیتال در کمتر از چند ســاعت موفق به 
شناسایی فرد شرور شــدند و در یک عملیات 
پلیسی ضمن هماهنگی با مقام قضایی، متهم در 
یکی از شهرهای استان خوزستان، دستگیر و به 

همراه پرونده تکمیلی به دادسرا معرفی شد. 

  
رئیس پلیس فتا اســتان خوزستان به خانواده ها 
توصیه کــرد: خانواده های محترم مراقب فعالیت 
کودکان و نوجوانان خود در فضای سایبری باشند 
و ضمن آموزش به نوجوانان، از آنان بخواهند که 
به هیچ وجه تصاویر خصوصی خود را در فضای 
مجازی برای افراد ناشناس ارسال نکنند.وی به 
مجرمین سایبری هشدار داد که حیثیت و آبروی 
شهروندان خط قرمز پلیس فتا است و با هرگونه 
هنجار شــکنی در این زمینه به شدت برخورد 
خواهد شد.سرهنگ حسینی یادآور شد: کاربران 
در صورت برخورد با هر گونه موارد مجرمانه در 
فضای مجازی، می توانند از طریق سایت پلیس 
فتا به آدرس www.CyberpoliCe.ir و یا با شماره 
۰۹۶۳۸۰ با کارشناسان پلیس در ارتباط باشند.

عامل اغفال دختربچه خوزستانی
 در فضای مجازی دستگیر شد



در صورت اضطرار برای روشن کردن آتش
 اطراف محل را از خار و خاشاک و علف های خشک پاک کنیم 

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

شنبه  27 خرداد  1402

28 ذی القعده 1444

سال بیست و دوم شماره 4186

شهرستان

  گروه شهرستان// امام جمعه بشاگرد 
گفت: مطالبه مردم برای تأمین آب در 

اولویت کاری قرار گیرد.
  حجت الاسلام حسین غلامی با اشاره به 
اینکه کمبود آب یکی از مهمترین مشکلات 
بشاگرد است، اظهار داشت: روستای کوه 
حیــدر یکی از روســتاهای پرجمعیت و 
بالای ۱۰۰ خانوار است و همیشه با مشکل 
کم آبی مواجه بوده اســت. در تابستان نیز 
بی آبی این منطقه به اوج خود می رســد و 
مردم با مشکلات متعددی دست و پنجه نرم 
می کنند. امام جمعه بشــاگرد در هرمزگان 
گفت: قول هایی داده اند که از طریق ســد 

جگین بشــاگرد برای کوه حیدر آبرسانی 
صورت گیرد و با اســتفاده از یک خط از 
مسیر آنتنی )شعبه ای( به کوه حیدر این اقدام 
عملی شود. وی تصریح کرد: بنیاد برکت در 
کلیه پروژه ها ۱۰ درصد کمک می کند اما با 
هماهنگی هایی که صورت گرفته است برای 
آبرسانی به روستای کوه حیدر ۲۰ درصد 

کمک را متقبل شده اند.

  حجت الاســلام غلامی افزود: بیش از ۴ 
ماه اســت که این پروژه به تعطیلی کشیده 
شده است و لازم است تا مسئولان اهتمام 
ویژه ای نســبت به رفع این مشکل داشته 
باشــند. بارندگی ها بســیار خوب بود اما 
شدت آن ها به گونه ای بود که موجب شد 
تا آب بندها شکسته شود و تمام آبی که از 
منابع چاه بود و پشت آب بندها جمع شده 

بود هدر رود و مشــکل آبی در این منطقه 
تشدید شود.

  امام جمعه بشــاگرد ادامه داد: مردم این 
منطقــه برای پیگیری مطالبه و خواســت 
خود تجمع کردند و از مسئولان خواستار 
رسیدگی به مطالبه و رفع مشکل شدند. لذا 
از مسئولان می خواهیم که پروژه آبرسانی 
را که غیرفعال شــده است را مجدداً آغاز 

کنند و درصدد رفع مشکل و نیاز ضروری 
مردم منطقه باشند. 

  حجت الاسلام غلامی گفت: مردم عنوان 
می کنند که در حال حاضر در شرایط سختی 
قرار داریم و کار آبرسانی با تانکر صورت 
می گیرد اما لازم است پایان این همه سختی 
و تحمل مشــکلات، منجر به فعال شدن 

پروژه آبرسانی جگین به بشاگرد شود.

وی افــزود: از طریق مدیرعامل شــرکت 
آبفا، رئیس آبفا شهرســتان و... پیگیری 
شده اســت و لازم است مسئولان اهتمام 
 ویژه ای برای رفع مشــکل مــردم منطقه

 داشته باشند.
  به گزارش مهر، خطیب جمعه بشــاگرد 
هرمزگان عنوان کرد: با توجه به اینکه این 
پروژه از اهمیت بالایی برخوردار است لازم 
است تا در دولت مردمی و انقلابی خواست 
و مطالبه مردم برای تأمین نیاز ضروری و 
حیاتی شان در اولویت کاری قرار گیرد و 

رضایت مندی مردم نیز حاصل شود.

پیشرفت ۹۰ درصدی پروژه 
در حال احداث MRI بیمارستان قشم

  گروه شهرســتان// معاون درمان دانشــگاه علوم پزشکی 
 MRI هرمزگان گفت: روند اجرا و تجهیز پروژه در حال ساخت
بیمارستان جزیره قشم با پیشــرفت ۹۰ درصدی همراه است. 
دکتر حســن زارعی با همراهی صباغیان رئیس امور بین الملل 
وزارت بهداشت و سالاری مدیر تجهیزات پزشکی دانشگاه، از 
بیمارستان پیامبر اعظم )ص( قشم بازدید و از نزدیک در جریان 
رونــد اجرا و تجهیز پروژه در حال ســاخت MRI این مرکز 
درمانی قرار گرفت. زارعی بیان کرد: این پروژه در حال حاضر 
با پیشــرفت فیزیکی ۹۰ درصدی در حال آماده سازی است و 
 در آینده نزدیک شــاهد افتتاح و بهره برداری آن خواهیم بود. 
به گزارش ایسنا؛ معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
اضافه کرد: با راه  اندازی این مرکز تصویربرداری، نیاز شهرستان 
قشم از خدمات ام آر آی مرتفع و از تحمیل هزینه های اضافی 

به مردم جلوگیری خواهد شد. 
حل مشکل محاسبه آزاد داروها

 در درمانگاه گوری 
 گروه شهرســتان// مدتی اســت که در داروخانه درمانگاه 
روستای گوری شهرستان قشم داروها به صورت آزاد محاسبه 
می شــود که باعث نارضایتی اهالی گوری شده اســت. مدتی 
است که در داروخانه درمانگاه روستای گوری شهرستان قشم 
داروها به صورت آزاد محاســبه می شود که باعث نارضایتی 
اهالی گوری شده اســت. یاســر مرادی، رییس شبکه بهداشت 
و درمان شهرستان قشــم درخصوص این مشکل گفت: تغییر 
سیســتم اینترنت به اینترانت باعث شــد تا نرم افزار قانون که 
مربوط به نسخه الکترونیکی داروهاست مدتی با مشکل مواجه 
شــود. وی افزود: بابررســی ها و پیگیری های صورت گرفته 
خوشــبختانه اکنون این مشکل حل شده است و اهالی روستای 
 گوری می تواننــد از بیمه خود برای تهیه دارو اســتفاده کنند. 
به گزارش فارس، مرادی اظهار کرد: برای اینکه بخشی از هزینه 
داروها تحت پوشش بیمه باشد، می بایست کد رهگیری در نسخه 
پزشکی، از سوی پزشک در سامانه مربوطه به ثبت برسد و از 

طریق داروخانه پذیرش شود.
تداوم گل دهی درختان حرا در سواحل قشم

  گروه شهرســتان// رئیس منابع طبیعی و آبخیزداری قشم از 
تداوم گل دهی درختان حرا در ســواحل جزیره قشــم تا پایان 
خردادماه خبر داد. اکبر محمودی زاده با بیان اینکه بذر مورد نیاز 
برای تولید ۱۵۰ هزار اصله نهال از این درختان برداشت خواهد 
شد، افزود: این اقدام برای سیاست کلی کاشت یک میلیون درخت 
و با هدف غنی سازی و توسعه جنگل های حرا انجام می شود.وی 
تصریح کرد: فصل بذردهی درختان حرا در جزیره قشم پس از 
گل دهی از اوایل مردادماه آغاز و با مشارکت جامعه محلی ۱۵۰ 
هزار اصله نهال حرا تولید خواهد شد. محمودی زاده خاطرنشان 
کرد: در ۱۵ سال گذشته با همکاری جامعه محلی قشم بیش از سه 
میلیون اصله نهال حرا در مساحتی بیش از ۳۰۰۰ هکتار کاشته 
شده اســت. به گزارش ایسنا، رئیس منابع طبیعی و آبخیزداری 
قشم در پایان اضافه کرد: جنگل حرا افزون بر جاذبه چشم نواز 
گردشگری، مکان مناسبی برای تکثیر آبزیان و زیستگاه امنی برای 

پرندگان است و از خواص دارویی نیز برخوردار است.
آغاز واگذاری کنتورهای هوشمند آب 

به کشاورزان میناب و رودان 
 گروه شهرســتان// شرکت ســهامی آب منطقه ای هرمزگان 
واگذاری کنتورهای هوشمند آب به کشــاورزان میناب و رودان 
را آغــاز کرد. امید رضویان، نماینده مجــری طرح احیا و تعادل 
 بخشی شرکت سهامی آب منطقه ای هرمزگان اظهار کرد: با انعقاد 
تفاهم نامه ای که پیش از این بین شرکت آب منطقه ای هرمزگان و 
شرکت ســنجش ابزار پویای آینده صورت گرفته بود کنتور های 
هوشمند مورد نظر تامین و کشــاورزان شهرستان های  میناب و 
رودان می تواننــد جهت تهیه و نصب آنهــا اقدامات لازم را انجام 
دهند.در این مرحله فقط کشاورزان شهرستان های میناب و رودان 
کــه چاه آب آنها دارای پروانه و همچنین فاقد کنتور می باشــند 
می توانند جهت دریافت کنتور اقدام کنند و ســایر شهرستان های 
استان هرمزگان نیز با توجه به برنامه ریزی های صورت گرفته در 
مراحل بعدی می توانند از این تجهیزات بهره مند شوند. به گزارش 
فارس؛ چنانچه بر اساس یک برنامه ریزی مدون چاه های استان به 
ابزار اندازه گیری تجهیز شوند می توان امیدوار بود با تحویل حجمی  
آب به بهره برداران و ممانعت از برداشت های غیرمجاز از چاه های 

پروانه دار، آبخوان های استان به تعادل برسد.

خبری

امام جمعه بشاگرد:

کمبود آب مهمترین مشکل بشاگرد

   امین درساره گروه شهرستان// جلسه تشکیل کارگروه 
قرارگاه ملی جهاد تبیین به ریاست میرهاشم خواستار 
فرماندار بندرخمیر در سالن جلسات فرمانداری برگزار 

گردید. 
  به گزارش خبرنگار دریا،  میرهاشــم خواســتار فرماندار 
خمیر، جهاد تبیین را بیان  دقیق و صریح خدمات نظام مقدس 
جمهوری اسلامی به مردم دانست و افزود؛عملکرد مناسب و 
درست دستگاه های اجرایی به مردم شهرستان خود عمل به 
اجرای جهاد تبیین است. مهندس خواستار با اشاره به این که 
جهاد تبیین طبق فرمایشــات مقام معظم رهبری یک فریضه 

است ،جهاد رسانه ای را از الزامات آن دانست.
  وی ادامه داد: نظام جمهوری اســلامی همواره از سوی ابر 
قدرت هــا مورد طمع بوده ولی امام خمینــی )ره( با انقلاب 
اســلامی و ایجاد یک حکمرانی جدیــد و رهبری عالمانه 
حضرت آقا یک الگوی موفق به دنیا ارائه کرد و دشــمن در 
طی این سال ها برای الگو نشدن انقلاب اسلامی از هیچ تلاشی 

دریغ نکرده است.
  در ادامه سرهنگ کمالی فرمانده سپاه شهرستان با اشاره به 
ســخنان مقام معظم رهبری در سالگرد رحلت حضرت امام 
)ره( بــا موضوع »ترویج امید و ایمان در جامعه« تأکید کرد: 
تقویت »ایمان و امید« در جامعه باعث تولید قدرت و اقتدار 
خواهد شد و همه باید در راستای این مهم نقش آفرینی کنند.

  کمالی با اشــاره به تلاش های دشــمن در جنگ شناختی 
بیان کرد: اکنون دشــمن، تمام توان خــود را به کار گرفته تا 
معنویت نظام جمهوری اسلامی را با کشف حجاب و راه اندازی 
مکتب های غیرواقعی و تغییر سبک زندگی نابود کند که باید 
هوشیار بود و نسبت به توطئه های دشمنان فعالانه و هوشمند 
عمل کرد.  در این نشست سایر اعضا دیدگاه ها و نظرات خود 
را در خصوص چگونگی برگزاری نشست های این کارگروه 
و طرح های مدنظر بیان کردند و در ادامه حکم مســئولیت 
کارگروه قرارگاه ملی جهاد تبیین شهرستان بندرخمیر به اعضا 

اعطاء گردید.

فرماندار بندرخمیر:

جهاد تبیین بیان دقیق و صریح خدمات 
نظام مقدس جمهوری اسلامی به مردم است

   گروه شهرســتان// معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی 
هرمزگان گفت: در جاسک و بشاگرد با کمبود پزشک متخصص 

مواجهیم. 
  حسن زارعی، معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان اظهار 
کرد: نیروهای متخصص بیمارستان های استان براساس سطح بندی 
بیمارستان جذب می شوند.وی افزود: شرایط مناطق و بعد مسافت 
علت جذب نشدن نیروهای متخصص اســت و در شهرستان های 
جاسک و بشاگرد با کمبود پزشک متخصص مواجه هستیم.به گفته 
زارعی، در بیمارســتان جاســک از تخصص زنان، اطفال، داخلی، 
بیهوشــی و چشم پزشک تنها دو نیرو مستقر است که در زمان نبود 
یکی از آنان، دیگری وظایف را بر عهده می گیرد. وی ادامه داد: امسال 

متخصص داخلی، اطفال، زنان و روانپزشک در بیمارستان شهرستان 
بشاگرد مستقر شدند.

  زارعی همچنین گفت: مردم به نیروهای متخصص در شهرستان های 
خود اعتماد کننــد و از پرداخت هزینه های گزاف درمان جلوگیری 
کنند و اتاق عمل بیمارستان های شهرستان های بشاگرد، سیریک و 
بوموسی به علت نبود متخصص بیهوشی غیر فعال است که امسال با 
ایجاد زیرساخت های مناسب، اتاق عمل این بیمارستان ها هم فعال 

می شود.
  به گزارش فارس، وی گفته تلاش می شــود برای جذب نیروهای 
متخصص در مناطق محروم استان، مشوق هایی مانند تامین مسکن، 

شرایط اقتصادی و معیشتی مناسب اختصاص یابد

  گروه شهرســتان// معاون شهرسازی 
و معماری اداره کل راه و شهرســازی 
ســنجی  امکان  طرح  گفت:  هرمزگان 
و مکان یابی شــهر جدید »کوشــک« 
شهرستان پارســیان در شورای عالی 
معماری و شهرسازی تصویب و مطالعات 

طرح توسعه عمران آن آغاز شد.
  عباس آذر پیکان افزود: با توجه به وجود 
صنایع انرژی بر پارسیان و همچنین نزدیکی 
به منطقه ویژه عسلویه و منطقه گازی پارس 
جنوبی امکان استقرار و سر ریزی جمعیت 
در منطقه و شهرستان پارسیان احتمال داده 
شد.وی ادامه داد: پس از بازدید از منطقه و 
تعیین موقعیت فعلی، به دلیل نزدیکی به شهر 
پارسیان و استفاده بهینه از زیرساخت های 
موجود در شهرســتان، محدوده مورد نظر 

مشخص شد.به گفته آذرپیکان شهر جدید 
کوشــک با مساحت هزار هکتار و جمعیت 
۱۱۰ هزار نفر در چشم انداز ۱۰ ساله پیش 

بینی شده است.
تصویــب بازنگری طرح توســعه و 

عمران جامع شهر بندرلنگه
  این مسئول همچنین از تصویب بازنگری 
طرح توسعه بندرلنگه خبر داد و اضافه کرد: 
با توجه به اهمیت طرح توسعه و عمران شهر 
بندرلنگه و اتمام ســال افق طرح، بازنگری 
طرح جامع در دستور کار این اداره کل قرار 
گرفت.معاون اداره کل راه و شهرسازی استان 
ادامه داد: شهرستان تاریخی بندرلنگه با دارا 
بودن حوزه های خدماتی و تجارت دریایی 
یکــی از الگوهای اصلــی معماری جنوب 
محســوب می شــود که با محدوده ای به 

مساحت یکهزار و ۳۹۶ هکتار مورد مطالعه 
و بازنگری قرار گرفته است.

  آذرپیکان یادآور شد: جمعیت این شهر در 
سال ۹۵ برابر با ۳۰ هزار و ۴۳۵ نفر بود که 
جمعیت پیشنهادی برای افق طرح معادل ۳۲ 
هزار و ۱۴۸ نفر در نظر گرفته شــده است.   
وی اضافه کرد: شهر بندرلنگه از نظر خدمات 
توزیع مراکز فعالیتی الگوی چند هســته ای 
دارد و اشــتغال غالب در شهر، خدمات و 

بازرگانی است.
  به گزارش ایرنا، این مســئول خاطرنشان 
کرد: شــهر بندرلنگــه در برنامه های ملی، 
منطقه ای و محلی نقش مهمی دارد و در تهیه 
این طرح به موقعیت شهر بندرلنگه نسبت به 
حوزه نفــوذ آن و خدماتی که ارائه می دهد 

توجه ویژه ای شده است.

شهر جدید کوشک، کنارِ پارسیان ایجاد می شود

کمبود پزشك متخصص در جاسك و بشاگرد 

آگهی مناقصه عمومی
با اخذ سپرده      

نوبت اول

موضوع آگهی : 

برای کسب اطلاعات بیشتر به سایت این شرکت
 WWW.BAORCO.IR مراجعه نمایید. 

روابط عمومی و امور بین الملل

خرید کاتالیست مراکس
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آگهی مناقصه عمومی
با اخذ سپرده      

نوبت اول

موضوع آگهی : 

برای کسب اطلاعات بیشتر به سایت این شرکت
 WWW.BAORCO.IR مراجعه نمایید. 

روابط عمومی و امور بین الملل

خرید مندریل و تیوب اکسپندر 
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مفقودی نوبت اول
سند نوع سواری سیستم وتیپ 
هیوندای اکسنت مدل: ۲۰۰۴  
G۴EB۳۴۰۱۰۷۰ شماره موتور

KMHCG۱۴U5۰۸۰۹۴ : شماره شاسی
پلاك: ۶۲5۷۴ رنگ: بژ  

نام مالك: محمد امین دریانورد   
کد ملی ۳۴5۹۹5۹۳۶۳  مفقود گردیده 

و از درجه اعتبار ساقط می باشد

آگهی حصر وراثت  
  احتراما به اســتحضار می رساند خواهان غلامرضا جلوه گر 
فرزنــد فرج الله با هویت کامل به این شــورا مراجعه نموده و 
اشعار داشتند شادروان شهربان حسینی فرزند حسین به تاریخ 
۱۳۹8/۱/۱۲ به رحمت ایزدی پیوسته وراث وی در زمان فوت 

عبارتند از :
 ۱- غلامرضــا جلوه گر فرزند فرج الله متولــد ۱۳۵۴/۷/۱ به 

ش ش ۱۴۹۵ فرزند مرحوم 
۲- رقیه جلوه گر فرزند فرج الله متولد ۱۳۳۹/۱۲/۲ به ش ش ۱۰۵۳ فرزند مرحوم

۳- کشور جلوه گر فرزند فرج الله متولد ۱۳۴۴/۱۰/۱۰ به ش ش ۱۲۷۰ فرزند مرحوم
و دیگر وراثی ندارد

لطفا ضمن درج در روزنامه نتیجه را به این شورا ارسال فرمایید. 

شورای حل اختلاف شعبه سوم 
شهرستان پارسیان - حامد کامران 

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

  آگهی  فراخوان  عمومی ارزیابی کیفی  
شماره 2002000161000004

حوزه نظارت گمرکات اســتان هرمزگان در نظر دارد ارزیابی کیفی پروژه تعمیرات ســاختمان اداری گمرک شــهید رجایی  به شماره  
2002000161000004 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید کلیه مراحل برگزاری ارزیابی از دریافت اسناد تا ارائه 
اسناد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرسwww.setadiran.ir  انجام خواهد 

شد.  تاریخ انتشار مناقصه در سامانه  1402/03/27 می باشد. 
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت: تا ساعت 19مورخ 1402/03/30

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد: تا ساعت 19 مورخ 1402/04/13
جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد: آدرس اسکله شهیدرجائی- ساختمان مرکزی حوزه نظارت گمرکات استان هرمزگان- 

طبقه سوم - واحد امور قراردادها مراجعه نمایید.                              

روابط عمومی حوزه نظارت گمرکات استان هرمزگان
 شناسه آگهی : 1513741



وزیر رفاه در حاشیه جلسه هیات دولت اعلام کرد 
افزایش ۲۰ درصدی 

یارانه دهک های پایین جامعه 
  گروه اقتصادی // وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، تاکید 
کرد: تصمیم بر این شــده تا ۲۰ درصد به یارانه دهک های 
پایین جامعه اضافه شود و باتوجه به گشایش های اقتصادی 
امیدوار به ایجاد رونق خوبی در سال ۱۴۰۲ هستیم. سید 
صولت مرتضوی در حاشــیه جلسه هیئت دولت در جمع 
خبرنگاران در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه اخبار مطروحه 
از رانت ها و فسادها در صندوق بازنشستگی کشوری چه 
میزان صحت دارد، بیان کرد: امکان دارد خدایی نکرده در 
برخی از شرکت ها تخلف هایی صورت بگیرد. هم مرکز 
حراست ما، هم مرکز بازرســی ما و هم مدیران عامل ما 
پیگیر هســتند تا هر کجا که تخلفی کشف شد با شدت و 
قدرت برخورد شود.وی در ادامه در پاسخ به این پرسش 
که آیا تغییــری در میزان یارانه ها صورت خواهد گرفت، 
بیان کرد: اکنون تصمیم بر این است که ۲۰ درصد به یارانه 
دهک های پایین جامعه اضافه شود. این امکان وجود دارد 
باتوجه به اینکه در اقتصاد کشور اتفاق های خوبی در حال 
رخ دادن است و باتوجه به سفرها و پیگیری هایی که رئیس 
جمهور دارند، رونق خوبی در سال ۱۴۰۲ رخ دهد و به این 
موضوع نیز امیدوار هستیم که شرمنده آحاد مختلف مردم 
نشویم. بنده به عنوان وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی این 
آرزو را دارم که بتوانیم میزان یارانه را افزایش دهیم. وزیر 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی در ادامه در پاســخ به پرسشی 
مبنی بر اینکه آخرین تغییــرات صورت گرفته در لایحه 
برنامه هفتم توسعه پیرامون مسائل کارگران چه بوده است، 
بیان کرد: بنده از اصحاب رســانه خواهش دارم که پیش 
داوری نکرده و اجازه دهید تا برنامه تقدیم مجلس شــود. 
برنامه ای که تقدیم مجلس شد یعنی به تایید هیئت وزیران و 
رئیس جمهور رسیده است. طبیعی که این برنامه مانند همه 
برنامه ها نقدپذیر است. مانند همه برنامه های دیگر آحاد 
مختلف مردم و شخصیت های مختلف می توانند نقد خود 
را نسبت به برنامه هفتم داشته باشند. ما به عنوان کارگزاران 
نظام و دولت موظف هســتیم که نقدهای مردم و نخبگان 
پاسخگو باشــیم. برخی از اخباری که در فضای مجازی 
منتشر می شود صحت ندارد. البته باید بگویم که برخی از 
اصلاحات در حوزه صندوق ها گریزناپذیر است. وی در 
ادامه تاکید کرد: مــا چاره ای نداریم جز اینکه اصلاحات 
را انجام دهیم اما قطعا باید با یک شــیب منطقی و ملایم 
 باشد تا خدایی ناخواسته مشکلی برای اقشار مختلف مردم

 ایجاد نکند.
صادرات ۳4 هزار تن گاز مایع 

از بندر شهید باهنر به کشورهای هدف
  گــروه اقتصادی // مدیر بنادر و دریانوردی شــهید 
باهنر و شــرق هرمزگان گفت: بیش از ۳۴ هزار تن گاز 
مایع از ابتدای ســال جاری تا کنون از طریق بندر شهید 
 باهنر به کشورهای حوزه خلیج فارس صادر شده است. 
به گــزارش خبرنگار دریا؛ »حمیدرضا محمدحســینی 
تختی« اظهارکرد: از ابتدای سال جاری تا کنون ۳۴ هزار 
و ۶۹ تن گاز مایع از بندر شهید باهنر به کشورهای حوزه 
خلیج فارس و بنگلادش صادر شــده است. وی با بیان 
اینکه صادرات این میزان گاز مایع به وســیله ۱۲ فروند 
شناور تانکر انجام گرفته اســت، گفت: بندر شهید باهنر 
با دارا بودن ۲ پســت اســکله نفتی از موقعیت راهبردی 
برای صادرات میعانات نفتی و گازی برخوردار اســت. 
محمد حسینی تختی با اشاره به ارزآوری بهینه صادرات 
گاز مایع برای کشــور بیان کرد: با توجه به روند تحریمی 
در ســال های گذشته، این نوع صادرات با محدویت هایی 
همراه بود که درحال حاضر پیشــرفت قابل توجهی کرده 
اســت. گفتنی اســت؛ گاز مایع  )LPG( بــه ترکیبی از 
هیدروکربن های پروپان و بوتان گفته می شود که به عنوان 
 خوراک پتروشیمی ها، ســوخت خودروها مورد استفاده

 قرار می گیرد.

خبر

7اقتصادی
شنبه  27 خرداد  1402

28 ذی القعده 1444

سال بیست و دوم شماره 4186

یزدیاسوجکرمان شیراززاهدانبوشهر اهواز  بندرعباس 

فروردین :
نگران  ســلامت خود هســتید، اما غم به دل خود 
راه ندهید چرا که ســالم و ســلامت روز را به پایان 
می رسانید و خطری وجود نازنینتان را تهدید نخواهد 
کرد. یکی از آشنایان نزدیک شما گرفتار مشکل مالی بزرگی است. 
هر کاری که از دستتان بر می آید را برای این فرد انجام دهید و مطمئن 
باشــید در اولین فرصت لطفی که به وی کرده اید، جبران می شود.  

دوستان و آشنایان امروز حسابی هوای شما را دارند.  
  اردیبهشت :

بدرفتاری با همسر یا عشق  زندگیتان را کنار بگذارید. 
ادامه این رفتار فاصله های عمیقی میان شما و عشق 
زندگیتان ایجاد خواهد کرد. احترام به اطرافیان را فراموش نکنید و 
آن گونه ای با دوست و آشنا رفتار کنید که انتظار دارید آنها نیز همین 
رفتار را با شما در پیش بگیرند. اندوخته خود را برای انجام کاری 
سرمایه گذاری کرده اید. امروز خبر خوشی از این سرمایه گذاری به 

دستتان می رسد. 
  خرداد :

کار ناتمامی دارید که ذهن شــما را به خود مشغول کرده 
است. امروز فرصتی فراهم می شود تا این کار ناتمام را به 
پایان برسانید. قرار است تغییراتی در منزل انجام دهید، 
اما مواظب باشــید این تغییرات هزینه هنگفتی روی دســت شما قرار 
ندهد. همیشه سرتان را به کار بند می کنید و وقتی برای همسر یا عشق 
زندگیتان نمی گذارید، ادامه این رویکرد فاصله ای عمیق میان شما ایجاد 
خواهد کرد. اهمیتی به انجام کارهای منزل نمی دهید و این وضعیت زمینه 

دلخوری اهل خانه را فراهم کرده است.
  تیر :

زندگی را به خودتان سخت نگیرید و وقتی را برای تفریح 
و انجــام کارهای موردعلاقه تان کنار بگذارید. انســان 
خودرأیی هستید و گوشــتان به حرف بزرگ ترها و افرادی که تجربه 
بیشــتری نسبت به شما دارند، بدهکار نیســت. قبل از اینکه ادامه این 
رویکرد شــما را به دردسر بیندازد، این روحیه را کنار بگذارید و برای 
انجام کارهای مهم حتماً نظر افراد باتجربه را جویا شوید. کینه توزی را 

کنار بگذارید و از در بخشش و گذشت با اطرافیان وارد شوید. 
  مرداد :

نگرانی های فکری را کنار بگذارید و به خاطر داشته 
باشید که عقل سالم در بدن سالم است. یکی از آشنایان 
امروز نیازمند پول اســت و برای حل مشــکلات مالی  که با آنها 
دست به گریبان شده از شما درخواست کمک دارد، اما ایشان فرد 
بدحسابی است و اگر پولی به وی بدهید، بعید به نظر می رسد که روی 
پولتان را ببینید. در نتیجــه اگر قصد کمک به این فرد دارید، حتماً  
تضمین کافی را در قبال پرداخت پول از ایشان دریافت نمایید. قصد 
انجــام کار مهمی را دارید اما از اعتماد به نفس لازم برای اجرای این 

کار برخوردار نیستید و از انجام این کار مهم هراس دارید. 
 شهریور :

امروز صبح با خســتگی و کسالت از رختخواب بلند 
شــده اید و حوصله ای برای انجــام کارهای روزانه 
ندارید، در چنین شرایطی نیازی نیست بیش از حد به خودتان سخت 
بگیرید و امروز را به خودتان مرخصی بدهید و حسابی استراحت 
کنید. به لحاظ مالی روز بسیار خوبی را آغاز کرده اید، این فرصت را 
از دست ندهید و اگر قصد سرمایه گذاری دارید، پول خود را در بازار 

املاک و مستغلات سرمایه گذاری کنید.
 مهر :

زندگی را ســخت  نگیرید و کاری انجــام دهید که 
آرامش خاطر شــما را به دنبال داشــته باشد. انسان 
عجولی هستید، اما اجازه ندهید این روحیه کارهای 
مالی و تجاری شما را به خطر بیاندازد.  امروز توجه اطرافیان را به 
خود جلب می کنید و نقُل هر انجمنی خواهید بود. یکی از اطرافیان 
که احساس می کردید با شما دشمنی دارد، از در دوستی وارد خواهد 
شــد. پیشنهاد دوستی این فرد را قبول کنید تا رفاقتی ماندگار میان 

شما برقرار شود. دزدی در کمین مال و اموال شماست. 

 آبان :
اختلاف نظری میان شــما و فردی ایجاد می شود. اجازه 
ندهید این اختلاف نظر بالا بگیرید و به هر قیمتی که شده 
به صلح و صفا برسید. احتمال زیادی وجود دارد که یکی از کالاهای 
باارزش شــما به سرقت برود. بیشتر از همیشه مواظب مال  و  اموالتان 
باشید و چشم از داراییهایتان بر ندارید. یکی از اطرافیان امروز حسابی 
از شما تعریف و تمجید می کند و زمینه افزایش اعتماد به نفستان را فراهم 
می کند. لطف این دوست را پیش خودتان نگه ندارید و در اولین فرصت 

شما نیز محبت ایشان را تمام و کمال جبران کنید.

   آذر :
حجم زیاد کارهای امروز حســابی شما را خسته و 
آزرده خواهد کرد. اما اجازه ندهید خستگی به وجود 
شما رخنه کند و به هر قیمتی که شــده انرژی خود را حفظ کنید. 
یکی از آشــنایان امروز روش سودمندی را برای افزایش درآمد با 
شما درمیان می گذارد. این روش را به کار بگیرید و زمینه دستیابی 
به درآمد بیشتری را فراهم کنید. به مهمانی دعوت هستید و در این 
مراسم افراد سرشناسی حضور دارند، در نتیجه به هر قیمتی که شده 

در این مراسم حضور پیدا کنید.
 دی :

شــخصیت جذابی دارید و اطرافیان شــما را به عنوان 
فرد محبوب و مــردم داری می شناســند، این روحیه 
امروز به کمک شــما می آید و اطرافیان برای حل مشکلاتی که با آنها 
دست به گریبان هستید، دست یاری به سمت شما دراز می کنند. فردی 
می خواهد از شــما پول قرض کند، اما دســت رد به سینه وی بزنید و 
مطمئن باشید پولی که به این فرد می دهید را هرگز به شما پس نمی دهد. 

    بهمن :
یکی از اطرافیان شــما امروز به موفقیتی چشمگیر 
دست میابد و باعث افتخار شما می شود. این موفقیت 
را به ایشــان تبریک بگویید و در این دستاوردها سهیم باشید. فرد 
باتجربه ای ســر راه شــما قرار می گیرد. پای صحبت های این فرد 
بنشینید و تجربه های ایشان را به کوله بار زندگیتان اضافه کنید. دلتان 
گرفته و می خواهید سفره دلتان را پیش یکی از آشنایان باز کنید. به 
صلاح شماست که تمامی رازهای دلتان را بر ملا نکنید و بعضی از 

اسرار خود را برای همیشه پیش خودتان نگهدارید.  
   اسفند : 

روز را با خیال راحت ادامه دهید و مطمئن باشــید که 
به لحاظ ســلامتی و شادابی چیزی کم وکسر نخواهید 
داشت. این شرایط را به فال نیک بگیرید و برنامه  ای برای بودن در 
کنار دوستان و آشنایان ترتیب دهید و حسابی خوش  بگذرانید. به 
لحاظ مالی اوضاع مناسبی ندارید و مدتی است که درآمد چندانی 
روانه حســاب های بانکی شما نشده. غم به دل خود راه ندهید،  این 
شــرایط در آینده ای نزدیک تغییر می کنــد و اوضاع مالیتان بهبود 
می یابد. به صلاح شماست که قســمتی از این درآمد را برای روز 

مبادا کنار بگذارید.
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طالع بینی

  گروه اقتصادی //  وزیر راه و شهرســازی با 
تشــریح اقدامات صورت گرفته در خصوص 
تولید و عرضه مســکن گفــت: مجموعه 
اقداماتی که انجام شده شامل واگذاری زمین 
به ۲۰۰ هزار متقاضی بود که برنامه امسال نیز 

تخصیص زمین به ۴۰۰ هزار متقاضی است. 
 مهرداد بذرپاش در نشستی با اعضای کمیسیون 
اقتصادی مجلــس خبرگان رهبــری در محل 
مجلس خبرگان، با تشــریح رویکرد و سیاست 
این وزارتخانه در موضوع مسکن افزود: افزایش 
تولید و عرضه مسکن با واگذاری زمین، ساخت 
واحدهای مســکونی، کمک به ساخت مسکن 
روستایی، نوســازی بافت فرسوده و ترغیب به 
ساخت مسکن در این بافت ها و صنعت شهرها و 
همچنین ساماندهی بازار مسکن در بخش اجاره، 

خرید و فروش بخشی از این اقدامات است. 
  وی اضافه کرد: همچنین احداث ســالانه ۲۰۰ 
هزار واحد مسکونی روستایی توسط بنیاد مسکن 
بخشی از اقداماتی است که در این وزارتخانه در 
دســتور کار قرار دارد و بنا داریم تا به این بخش 

نیز سرعت بیشتری بدهیم.
  فرصــت ۶ ماهه به محتکــران زمین در 

محدوده های شهری
بذرپاش ابلاغ مصوبه ای از ســوی شورای عالی 
شهرسازی و معماری ایران را برای دادن فرصت 
۶ ماهه به احتکارکنندگان اراضی در محدوده های 
شهرها را نیز یکی از مهمترین برنامه های وزارتخانه 
برای تسریع در تولید مسکن برشمرد. به گفته وی، 
در محدوده شهرها اراضی بی شماری هستند که 
سال های ســال و بعضاً تا دو دهه دست نخورده 
باقی مانده اند که برخی آنها برای سوداگری و با 
هدف افزایش قیمت زمین بلااستفاده و رها شده 
هســتند که با مصوبه شورا به مالکان این اراضی 
فرصت داده ایم تا در ۶ ماه بعد از شناسایی اراضی 

رها شده نسبت به اقدام برای ساخت اقدام کنند.
  ارائه رایگان کــد رهگیری به موجران و 

مستأجران در سامانه املاک و مستغلات
  وزیر راه و شهرسازی، راه اندازی سامانه املاک 
و مستغلات را فرصتی مناســب برای موجران 
و مســتأجران برای ثبت اجــاره و دریافت کد 

رهگیــری رایگان عنوان کــرد و توضیح داد: با 
راه اندازی سامانه املاک و مستغلات موجران و 
مستأجران این امکان را دارند تا اجاره نامه خود 
را در ســامانه ثبت کنند و کد رهگیری رایگان 

دریافت کنند.
  مدیریت صحیح بازار مسکن با تصویب 

قانون ساماندهی بازار مسکن
  بذرپاش ادامه داد: تصویب قانون ســاماندهی 
بازار مســکن که به تازگی در مجلس مصوب و 
به خبرگان رهبری برای تأیید نهایی ارسال شده 
فرصتی مناســب برای ایجاد مدیریت صحیح در 

بازار مسکن است.
  سیاست دولت تولید مسکن در بافت های 

فرسوده است
  وی نوســازی بافت فرســوده را با تأمین دو 
هدف تولید مسکن و نوسازی بافت های ناکارآمد 
سیاســت اصلی وزارتخانــه در افزایش عرضه 
مســکن عنوان کرد.به گفته بذرپاش، بافت های 
فرســوده با دارا بودن همه خدمات شهری این 
امکان را به سیاستگذار و سازندگان می دهد تا با 

هزینه کمتری نسبت به تولید مسکن اقدام کنند که 
هم زمان با تولید مسکن، نوسازی بافت فرسوده 

نیز محقق خواهد شد.
  رشد صدور پروانه ساختمانی با اجرای 

بسته تشویقی نوسازی بافت های فرسوده
  وزیر راه و شهرســازی ابلاغ بســته ۱۹ بندی 
برای تشویق نوســازی در بافت های فرسوده را 
اقدامی مؤثر برشــمرد و یادآور شــد: با اجرای 
بسته تشویقی ۱۹ بندی شاهد رشد ۳۰۰ درصدی 
صدور پروانه در شهر تهران و رشد ۱۵۰ درصدی 
صدور پروانه در شــهر تبریز بودیم که این اقدام 
با اجرایی شدن در سایر شهرها موجب نوسازی 
بافت فرسوده و تولید مسکن بیشتر که سیاست 

دولت سیزدهم است خواهد شد.
  تخصیــص ۳۲ هزار هکتــار اراضی به 

اجرای نهضت ملی مسکن
  بذرپاش همچنین تأمین ۳۲ هزار هکتار اراضی 
را برای اجرای طرح نهضت ملی مسکن اقدامی 
ماندگار توسط دولت سیزدهم برای تولید مسکن 

دانست.

وزیر راه و شهرسازی خبر داد

تخصیص زمین به 4۰۰ هزار متقاضی در سال جاری

  گروه اقتصادی //  معاون مالی بانک صادرات 
ایران از الزام ایــن بانک به عملیاتی کردن 
افزایش سرمایه بر اساس بخشنامه های بانک 
مرکزی تا پایان سال خبر داد و گفت: با پشت 
از  افزایش سرمایه ۵۱ درصدی  سرگذاشتن 
محل سلب حق تقدم سهام، افزایش سرمایه 
حداقل 3۰۰ درصدی بانک صادرات ایران تا 

پایان سال نهایی خواهد شد.
  به گزارش روابط عمومی بانک صادرات ایران، 
سید مجتبی صالحی تاکید کرد: افزایش سرمایه 
و بهبود کفایت سرمایه بانک، الزام بانک مرکزی 
است که در مرحله اول افزایش سرمایه از طریق 
ســلب حق تقدم سهام تا سقف ۹۰ هزار میلیارد 
تومان اســت و در مرحله بعد از طریق تجدید 
ارزیابــی دارایی های ثابت تا میزان حداقل ۳۰۰ 
درصد تا پایان ســال جاری نهایی خواهد شد و 
ســهامداران وفادار از منافع مطلوبی برخوردار 
خواهند شد. وی با بیان این مطلب افزود: براساس 
بخشــنامه جدید بانک مرکزی، اگر بخواهیم از 
ظرفیت موجود در تجدیــد ارزیابی دارایی های 
ثابت اســتفاده کنیم، ملزم هستیم که معادل آن از 
محل سرمایه نقدی افزایش سرمایه دهیم. بنا براین 
وظیفه بانک برای افزایش سرمایه، در مرحله اول 
افزایش سرمایه از محل سلب حق تقدم تا سقف 

۹۰ هــزار میلیارد ریال به میزان ۵۱ درصد و در 
مرحله بعد افزایش سرمایه از محل تجدید ارزیابی 
دارایی ها است. وی اظهار کرد: در نظر داریم اگر 
سهامدار امسال از سود نقدی کمتری برخوردار 
می شود، اما تا پایان سال از سود سهمی مناسبی 
برخوردار شــود. در این راستا با حفظ سرمایه 

نظارتی، به دنبال حفظ جایگاه بانک هستیم.
  صالحی افــزود: بر اســاس الزام  ها و بندهای 
حسابرس برای تجدید ارزیابی، طی سال جاری 
تمامی این مراحل رقــم خواهد خورد. با توجه 

به نوســان قیمت ارز، مسکن و تورم  و همچنین 
استانداردهای حسابداری افزایش سرمایه از محل 
تجدید ارزیابی دارایی ها یک الزام قانونی است. تا 

پایان سال این برنامه عملیاتی خواهد شد.
  وی افزود: صورت های مالی حسابرسی نشده 
ســال ۱۴۰۱ بر کدال قرار گرفته و بر اساس آن 
میزان ســود قابل تقسیم نسبت به سال مالی قبل 
از آن تفاوت زیادی ندارد. اما تلاش شــده تا با 
شناســایی و ارزیابی ظرفیت های جدید، شرایط 
برای پرداخت نقدی ســود DpS در سال آینده 

فراهم شود اما امسال برای سهامداران وفادار سود 
سهمی رقم خواهد خورد.

  دبیر کمیسیون مالی شورای هماهنگی بانک ها با 
تاکید بر اینکه از قیمت سهم »وبصادر« حمایت 
خواهیم کرد، افزود: هر سهم بانک صادرات ایران 
تا پایان سال برای ســهامداران وفادار با فرض 
انجام افزایش ســرمایه از محل سلب حق تقدم 
و تجدید ارزیابی دارایی های ثابت تقریبا به پنج 
سهم تبدیل خواهد شد. وی افزود: افزایش سرمایه 
بانک با هــدف افزایش توانمندی و ظرفیت های 
بانــک بــرای تامین مالی بخش هــای مختلف 
اقتصادی کشور صورت می گیرد و توان عملیاتی 
بانک بسیار افزایش خواهد یافت و نتایج بهبود 
عملیات بانکی موجب افزایش ثروت سهامداران 
خواهد شد. بنابراین سهامدارانی که به سهم بانک 
صادرات ایران وفادار بمانند، اثرات آن را تا پایان 

سال خواهند دید.
  معاون مالی بانک صادرات ایران گفت: در سال 
جاری صرف سهام به سهامدار قبلی داده می شود 

یعنی ثروت سهامدار قبلی تغییری نمی کند.
  وی تاکید کرد: سهامداران بانک از جمله دولت، 
سهامداران عدالت و سایر سهامداران اختیار دارند 
در این شرایط مناسب از این افزایش سرمایه منتفع 

شوند.

 گروه اقتصادی // سازمان بورس اعلام کرد: انتشار 
هرگونه مطلب در فضای مجازی مبنی بر ثبت نام و 
نیز دریافت سود سهام عدالت، هیچ گونه وجاهت 
قانونی نــدارد و این گونه مطالــب فقط با هدف 

کلاهبرداری منتشر می شود. 
  در چند روز گذشته پیامکی برای برخی از مردم ارسال 
شده که برای ثبت نام ســهام عدالت ثبت نام کنند و در 
این پیامک گفته می شود ســود ۲ میلیون و ۲۹۰ هزار 
تومانی برای ثبت نام کنندگان واریز می شود. در این زمینه 
»مهدی حاجی وند« مشاور رئیس سازمان بورس با بیان 
اینکه پیام های ثبت نام و نیز دریافت ســود سهام عدالت 
که هر از گاهی در فضای مجازی منتشر می شود یک نوع 

کلاهبرداری جدید است، افزود: اگر اولویتی برای ثبت نام 
سهام عدالت وجود داشته باشد، افراد تحت پوشش کمیته 
امداد و بهزیســتی در اولویت بوده و سایر افراد در صدر 
ثبت قرار نمی گیرند؛ این در حالی اســت که در پیام های 
ثبت نام ســهام عدالت جعلی اینگونه ادعا شده که همه 
افراد می توانند ثبت نام کنند و ســایت برای همه گروه ها 

باز است.
  وی بیان داشــت: سود سهام عدالت به صورت خودکار 
به شماره شبای بانکی ثبت شده در سامانه سجام واریز 
می شــود و ســهامداران نباید برای دریافت سود سهام 
عدالت به ســایت دیگری مراجعه کرده و برای دریافت 

سود سهام عدالت نباید هیچ گونه وجهی پرداخت کنند.

هشدار سازمان بورس درباره پیام های جعلی ثبت نام و دریافت سود سهام عدالت

معاون مالی بانک صادرات ایران خبرداد

سهامداران وفادار »وبصادر« منتظر افزایش سرمایه حداقل 300 درصدی باشند

  گروه اقتصادی //  دبیر انجمن واردکنندگان تلفن همراه با بیان 
اینکه افزایش قیمت آیفون مطرح نیست و در قانون چیزی به 
عنوان هزینه رجیستری وجود ندارد، گفت: آنچه مطرح شده 
این است که سود بازرگانی واردات تجاری همه کالاها از جمله 
موبایل در ســال جاری دو برابر سود بازرگانی واردات تجاری 
تعیین شده که تاثیری بر قیمت ها در بازار ندارد، چرا که اساسا 

خرید و فروش کالای مسافری مجاز نیست. 
  عبقری درباره برخی اخبار منتشــر شــده از دو برابر شدن هزینه 
رجیستری آیفون توضیح داد: چند مســئله درباره واردات موبایل 
تداخل پیدا کرد، مجلس برای سال جاری مصوب کرد کلیه رویه های 
واردات، خارج از رویه تجاری، مشمول دو برابر هزینه واردات شود 
و این موضوع فقط مختص موبایل نیست.  پس این موضوع جدیدی 
نیست  و فقط بعد از انتشار کتاب قانون تعرفه ها، اجرا شد. این قانون 
مربوط به سود بازرگانی کلیه کالاهای مسافری است و فقط مربوط 
به آیفون نیســت. ضمن اینکه از ابتدا در طرح رجیستری مقرر شده 
بود هزینه رجیستری مسافری دو برابر هزینه تجاری باشد.وی افزود: 
در اصل در رویه تجاری علاوه بر زمان بر بودن تامین ارز، مالیات بر 
ارزش افزوده و هزینه ای دیگر پرداخت می شود، اما موبایل مسافری 
بــه راحتی با هزینه و قیمت کمتر وارد می شــد.  همچنین با وجود 
گذشت هفت سال از طرح رجیستری شاهد هستیم که موبایل های 
مسافری عملًا مسافری واقعی نیستند و بیش از ۷۰ درصد موبایل های 

مســافری، به صورت قاچاق وارد کشور می شود و با بهره مندی از 
معافیت های مسافری از سامانه استفاده می کند. تاکنون پرونده های 
تخلف بسیاری در حوزه پاسپورت، آژانس های هواپیمایی که کد در 

اختیار افراد قرار می دادند و غیره وجود داشته است.
  رئیــس انجمن موبایل با بیان اینکه طبق قانون کالای مســافری، 
کالای تجاری نیســت و نباید خرید و فروش شود، تصریح کرد: با 
توجه به اینکه کالای مســافری در اصل کالای قاچاق است، اما با 

پوشش کالای مسافری در مغازه ها عرضه می شود.
  وی بــا تاکید بر اینکه دو برابر بودن ســود بازرگانی برای کالای 
مسافری به معنی افزایش قیمت آیفون نیست، تصریح کرد: در حال 
حاضر تا مدل ۱۳ آیفون به صورت تجاری به کشــور وارد می شود 
که ســود بازرگانی آن ۱۵ درصد بوده و هست و بازرگان هم هیچ 
افزایش قیمتی برای آن ندارد. به طور کلی واردات مســافری آیفون 
۱۳ کم است و کمتر هم می شود، چرا که با این قانون صرفه اقتصادی 

ندارد. بنابراین تا امروز بحث افزایش قیمت آیفون مطرح نیست.
  به گفته رئیس انجمن موبایل در کتاب تعرفه امسال سود بازرگانی 
در رویه تجاری برای موبایل زیر ۱۰۰ دلار معادل شــش درصد، 
۱۰۰ تــا ۶۰۰ دلار چهار درصد و برای موبایل ۶۰۰ دلار به بالای 
۱۵ درصد اســت. به طور کلی ما در قانون چیزی به عنوان هزینه 
رجیستری نداریم، بلکه بازرگان باید تعرفه گمرکی، سود بازرگانی و 

مالیات بر ارزش افزوده پرداخت کند تا موبایل رجیستر شود.

  یک پیشنهاد برای واردات آیفون ۱4 به بالا
  عبقــری با بیان اینکه موضوع دیگر نامه ای اســت که انجمن یک 
ماه پیش به معاون اول رئیس جمهوری ارســال کرده، گفت: یکی 
از موضوعاتی که در این نامه مطرح شده بود، محروم بودن تجار و 
بازرگانان از واردات قانونی آیفون ۱۴ بود. تا اول اســفند سال قبل 
امکان واردات مسافری آیفون بوده، هرچند رجیستر نشده، اما بعد 
از این تاریخ به طور کلی هیچ وارداتی برای آیفون ۱۴ ثبت نشــده 
است. این وضعیت باعث افزایش قاچاق موبایل به کشور شده و از 
طرف دیگر شــاهد فرصت طلبی هایی هستیم. به طوری که برخی 
از فروشــگاه ها یا سایت های فروش به مشــتریان می گویند کد یا 

دستگاهی دارند که آیفون ۱۴ با آن کار می کند.
  وی بــا بیان اینکه دولت هم در این مدت منفعتی از واردات آیفون 
۱۴ نداشته، اظهار کرد: با توجه به این شرایط و تصمیم مجلس مبنی 
بر تعرفه ۱۵ درصدی برای موبایل های بالای ۶۰۰ دلار، انجمن در 
این نامه تقاضا کرده مانند ترکیه، در راستای جلوگیری از سودجویی 
در بــازار و واردات آیفون های ۱۲ و ۱۳ رفرش و ریپک بی کیفیت، 
تعرفه واردات تجاری آیفون ۱۴ به بعد را ۲۵ درصد کند، اما اجازه 
واردات آن را بدهد.رئیس انجمن موبایل با بیان اینکه اگر با این نامه 
موافقت شود هم بحث گرانی آیفون مطرح نیست، گفت: این موضوع 
برای آیفون ۱۴ به بعد مطرح هست که در اصل الان در بازار اجازه 

فروش ندارد و تاکنون به صورت قاچاق وارد شده است.

ماجرای ۲ برابر شدن هزینه رجیستری آیفون چیست؟

آگهی حصر وراثت  
  احتراما به استحضار می رساند 
خواهــان عبداله تمیمــی فرزند 
محمد با هویت کامل به این شورا 
مراجعه نموده و اشــعار داشتند 
شادروان یوســف تمیمی فرزند 
عبــدالله به تاریــخ ۱۴۰۲/۳/۷ به 

رحمت ایزدی پیوسته وراث وی در زمان فوت عبارتند از :
 ۱- مکیه خورســندی فرزند یوســف متولد ۱۳۵۹/۶/۱ به 

ش ش ۶ همسر مرحوم 
 ۲- ســکینه تمیمی فرزنــد حاجی متولــد ۱۳۳۹/۱۰/۲ به 

ش ش ۲ مادر مرحوم 
۳- عبدالله تمیمی فرزند محمد متولد ۱۳۳۷/۴/۶ به ش ش 

۲ پدر مرحوم 
۴- مهنا تمیمی فرزند یوسف متولد ۱۳۹8/۴/۳۱ به ش ش 

۴۷۰۰۲۵۲۳۲۴ فرزند مرحوم
۵- عبدالله تمیمی فرزند یوسف متولد ۱۳88/۹/۱8 به ش ش 

۴۷۰۰۱۴8۳۲۲ فرزند مرحوم
 ۶- شــهاب تمیمی فرزند یوســف متولد ۱۳8۵/۱۰/۲۱ به 

ش ش ۴۷۰۰۱۲۵۲8۴ فرزند مرحوم 
و دیگر وراثی ندارد.

لطفا ضمن درج در روزنامه نتیجه را به این شــورا ارســال 
فرمایید. 

شورای حل اختلاف شعبه سوم 
شهرستان پارسیان - حامد کامران 

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران
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  گروه گزارش // پروژه ناتمام و در عین حال رها 
شــده  تجاری- تفریحی صدف نام دیر آشنایی 
است که طی ۱۵ سال شــاهد تغییر و جابجایی 
مسولان عدیده ای در این شهرستان بوده است 
و دوران صدارت چندین استاندار شهردار فرماندار 
و مدیران کل در این اســتان را تجربه کرده است 
ولی هیچگاه مورد عنایــت و توجه هیچکدام از 

مسئولین قرار نگرفته است.
  این پروژه از اواســط دهه ۸۰ شروع به کار نموده و 
تعدادی از واحدهای تجاری را پیش فروش کرده است. 
براســاس قرارداد منعقده تاکنون این مجتمع تجاری-
تفریحی می بایست تکمیل شده و حتی به بهره برداری 
هم می رســید اما باتوجه به مشکلات پیش آمده، چند 
سالی اســت که ساخت آن متوقف شــده است. سال 
۱۳۸۴ قراردادی مابین اداره کل راه و شهرسازی استان 
هرمزگان و شرکت پیمانکار به وسعت ۲۴ هزار مترمربع 
بابت احداث مجتمع تجاری- تفریحی صدف بسته شد.  
به دلیل اینکه طرح توجیه نداشته و در مراحل صدور 
پروانه دچار مشــکل می شد، طی توافقی که با شریک 
صورت می گیرد، قرارداد شامل اصلاحیه می شود که از 
دو طبقه به ۶ طبقه افزایش پیدا می کند. در سال ۱۳۸۶ 
صورتجلسه اصلاحیه صادر می شود که در آن منجر به 
افزایش طبقات، تغییر در ســهم شرکا و همچنین مدت 
قرارداد می شــود که پیمانکار از تاریخ این اصلاحیه 
مدت ۵۲ ماه، زمان جهت تکمیل پروژه داشته است.  در 
این بین تعدادی از شهروندان غرفه هایی را به صورت 

پیش فروش از شرکت پیمانکار خریداری کرده اند.
  صدای فریاد مالباختگان

  مالباختگان پروژه تجاری– تفریحی صدف بندرعباس 
تاکنــون برای احقاق حقوق خود پیگیری های زیادی 
را انجام داده اند و شــکایاتی را علیه پیمانکار پروژه 
طرح نموده اند که به موجب آن در ۱۳۰ حکم، پیمانکار 
پروژه از بدوی محکوم شــده و در تمامی آنها ملزم به 
انجام تعهد گردیده اســت. حتی تا سال ۱۴۰۰ هم  ۴ 
پرونده هم در دیوان عالی کشور رفته و در نهایت رأی 
به نفع شــاکیان صادر شده است اما با تمام این تلاش 
ها همچنان به نتیجه مطلوب دست پیدا نکرده اند. روند 
تکمیل این مجتمع در هاله ای از ابهام قرار دارد و این 
مســأله خود گرد ناامیدی بــر روی تمام تلاش های 
مالباختگان پاشــیده اســت. در  طی دو سال گذشته 
در روزنامه دریا گزارشــاتی از رونــد نافرجام پروژه 
کرده ایم  منتشــر  بندرعباس  تجاری-تفریحی صدف 
و بارها به بررســی این موضــوع از زوایای مختلف 
پرداخته ایم، پای صحبت ســرمایه گذاران این پروژه 
نشستیم، همان هایی که با سختی پس انداز خود را در 
این پروژه سرمایه گذاری کرده بودند بلکه آینده ای برای 
فرزندان کوچک خود که امروز جوانان بالغی شده اند، 
بسازند. مادری سرپرست خانوار که فرزندان نخبه ای 
را تربیت کرده  اســت، در بهترین دانشگاه های کشور 

تحصیل کرده اند و به امید تأمین آینده فرزندانش تمامی 
پس اندازش را در این پروژه سرمایه گذاری کرده بود 
و متأسفانه هیچ نتیجه ای نگرفت و یا پدری که منزل 
خود را در پایتخت فروخــت تا بتواند در بندرعباس 
غرفه ای تجاری داشته باشد، چراکه تصور می کرد  این 
ســرمایه گذاری در آینده به نفع خانواده خواهد بود و 
اکنون اجاره نشین است، چه حیف که مالکیت منزلش 
را از دست داده و از این طرف هم سودی عایدش نشده 
و یا برادرانی که زمین های خود را در حوالی شهرستان 
لار فروختند تابتوانند غرفه ای در این مجتمع تجاری 
بگیرند و اکنون قیمت آن زمین ها چندین برابر شده و 
از غرفه خبری نیست. حال از گفتن این حرف ها چه 
ســود؟ این خانوداه ها با توجه به عدم اجرای تعهدات 
پیمانکار و نیمه کاره ماندن این مجتمع دچار خسران 
مالی بســیاری شــده اند و گاهی شــالوده اقتصادی 
خانواده هایشــان سست شــده و حتی در مواردی 
نیز از هم گسیخته اســت. به امید آنکه با اتمام پروژه 
منبع درآمدی به خانوار اضافه شــود و در این اوضاع 
نابسامان اقتصادی شرایط بهتری برای فرزندانش فراهم 
نماید. اما متأسفانه عدم تکمیل پروژه تاکنون در تحویل 
غرفه ها به سرمایه گذاران فشارهای زیادی وارد نموده 
است تا حدی که بســیاری از افراد مجبور به فروش 
سایر اموال و املاک خود شده اند و گویا ورق روزگار 
برایشان برگشته است و همه اینها صرفاً به دلیل نتیجه 
ندادن سرمایه گذاری شان بوده است، سرمایه گذاری 
که یک طرف آن مرد بزرگ ساخت بازارهای مدرن در 
جنوب کشــور بوده است و همگان به این اعتبار وارد 
گود شــدند ولی همچنان در داغ بی نتیجه ماندن این 

پروژه می سوزند.
  پروژه صدف یکی از پرونده های کثیر الشاکی است 
که شاکیان آن طی ۱۵ ســال صبر و شکیبایی ضمن 

احترام به قوانین و مقررات مدنی و با اطمینان به اجرای 
عدالت منتظر احقاق حقوق تضییع شده ی خود در این 
پروژه بوده و هستند. اقشار مختلفی از مردم به پشتوانه 
سازمان راه و شهرسازی بعنوان نهادی دولتی و مطمئن، 
دار و ندار خود را در این پروژه به اشــتراک گذاشته و 
تمام تعهدات خود را طبق قرارداد نسبت به این پروژه 
انجام داده اند علیرغم پیگیری های مســالمت آمیز و 
قانونی متاســفانه این پروژه از سوی راه و شهرسازی 
بعنوان مسوول و متولی همچنان بلا تکلیف مانده و از 

سوی پیمانکار  به حال خود رها شده است. 
  همجواری با دریا، تهدیدی برای ســازه ناتمام 

مجتمع تجاری– تفریحی صدف
  متأسفانه شرایط اقلیمی و موقعیت مکانی پروژه در کنار 
دریا سازه های این پروژه را با فرسایش و مخاطرات 
جدی مواجه کرده و چنانچه هر چه سریع تر برای این 
سرمایه ی عظیم ملی و مردمی چاره سازی نشود، بیم 

فروپاشی آن در آینده ای نه چندان دور حتمی است.
گذشت و در واقع هدر رفت زمان نه تنها توانسته باعث 
فرسایش این مجتمع عظیم بتنی شود بلکه روح و روان  
سرمایه گذاران را نیز دچار فرسودگی مضاعف نموده و 
باید اعتراف  کرد که  دیگر توانایی پیگیرهای قانونی که 

همواره به بن بست کشانده می شود را  ندارند. 
  مطالبه گری برای احقاق حقوق مالباختگان همچنان 
ادامه داردو اکنون این پروژه مطالبه گران دیگری دارد 
که همانا فرزندان سرمایه گذاران هستند، کودکان دیروز 
که اکنون جوانان رشید و بالغی هستند که در این شرایط 
اقتصادی و بحرانی آینده شغلی شان به این پروژه گره 
خورده است. فرزندانی که شاید دیگر مثل والدین خود 
صبور و شکیبا نباشند، زیرا آنها نتیجه صبوری شکیبایی 
بی حاصل  را دیده اند. روز ســه شنبه ۲۳ خرداد در 
تالار اجتماعات راه و شهرســازی هرمزگان  عده ای 

ازســرمایه گذاران پروژه صدف طی دیدار مردمی با 
مدیرکل و معاون این سازمان  نشستی داشتند.

  عدم تکمیل پروژه تا ۵ سال آینده یعنی تخریب آن
  ســید ناصر اشــرفی معاونت املاک و حقوقی اداره 
کل راه و شهرســازی هرمزگان در این جلسه روایتی 
از پــروژه صدف ارائه داد و گفــت:  در ابتدا برای این 
پروژه فراخوانی منتشــر شــد که دولت می خواهد 
از طریق مشــارکت  با بخش خصوصی پروژه ای را 
ایجــاد کند. از اینرو مردم به اعتبــار نام دولت که در 
کنار نام ســرمایه گذاری قَدَر آمده بود، در این پروژه 
ســرمایه گذاری نمودند ولی به دلایلی در روند اجرای 
پروژه مشکلات مالی و حقوقی برای سرمایه گذار به 
وجــود آمد و همچنین وی مقطعی در زندان بود و کار 
متوقف شد  که به موجب آن از طریق راه و شهرسازی 
اخطاریه برای پیمانکار ارسال شد که در چندین نوبت 
با حضور مسوولین سازمان ملی تمدید قرارداد،  انجام 
شد که بر این اســاس پیمانکار بتواند این پروژه را به 

اتمام برساند.
 وی افزود: پیمانکار بخشــی از پروژه که جزو ســهم 
خــودش بود را به خریداران واگذار کرده اســت و از 
آنجایی که نتوانسته پروژه را تکمیل کند، در حال حاضر 

خریداران شاکی این پرونده هستند.
  اشــرفی ادامه داد: در روند بررســی مشکلات پیش 
آمده، مقارن با ســفر رئیس جمهور و مقارن با ســفر 
رئیس قوه قضاییه مســائل به وجود آمده مطر ح شد 
و در نتیجه دستورات لازم مبنی بر پیگیری صادر شد 
و از اینرو هم دادســتان وقت بندرعباس و هم رئیس 
کل وقت  دادگستری در صدد حل مشکلات برآمدند 
که به موجب آن پیمانکار در جلســه ای حضور پیدا 
کــرد و وعده هایی داد که تاکنون در عمل هیچ اتفاقی 
نیفتاده اســت. معاونت املاک و حقوقی اداره کل راه و 

شهرســازی هرمزگان  گفت: حدود ۳ سال پیش اداره 
حقوقی راه و شهرسازی هرمزگان طرح دعوایی برای 
فسخ قرارداد در محاکم قضایی  ارائه می کنند و  دادگاه 
با اســتناد به  اینکه قبلا در این پرونده تعدادی از افراد 
الزام پیمانکار را به ایفای تعهد خواستند رأی بر صدور 
فســخ قرارداد صادر نکرد و بنابراین پیمانکار موظف 
شد که این پروژه را تمام کند. اشرفی ادامه داد:  اکنون 
بار دیگر پیگر فسخ هستیم  و اعاده دادرسی نسبت به 
پرونده  را خواستاریم و حتی در  آخرین جلسه ای که 
با قهرمانی رئیس کل دادگســتری داشتیم،  مقرر شده 
است که حکم فســخ قرارداد صادر شود و اگر صادر 
نشود اداره کل راه و شهرسازی کاری نمی تواند انجام 
دهــد. وی تاکید کرد: این پروژه اگر تا ۵ ســال آینده 
ساخته نشود باید به دنبال هزینه برای تخریب آن باشیم.

معاونت املاک و حقوقی اداره کل راه و شهرســازی 
هرمزگان  تأکید  کرد: بعد از فسخ قرارداد راهکاری هایی 
را باید مورد بررســی قراردهیم وبر ســر آن به توافق 
برسیم. راهکار اول: می توانیم  یک شرکت تعاونی از 
مالباختگان به میزان آورده  تأسیس کنیم و پروژه را به 

این شرکت واگذار نماییم تا اتمام شود.
  راهکار دوم: بعد از فســخ،  قرارداد جدید ببندیم و 
پروژه را تا این مرحله کارشناســی کنیم وآورده اعضا 
را به قیمت روز  کارشناسی مشخص نماییم  و سپس 
پروژه را با حضور پیمانکاری جدید به اتمام برسانیم.  
به این ترتیب که مبالغ پرداختی تا اینجا را مشخص کنیم 
ومبالغی که برای اتمام پروژه نیاز اســت را  مشخص 

نماییم که سرمایه گذار جدید سرمایه گذاری نماید.
  راهکار سوم: می توانیم همین وضعیت قرارداد را به 
ســرمایه گذار بعدی واگذار کنیم  با همین  افرادی که 
طرف قرار فعلی هستند و  در نهایت پروژه تکمیل شده 
را به مالباختگان تحویــل دهند مثلا آورده افراد را به 

روز محاسبه می کنیم و به همان میزان در پروژه نهایی 
سهیم می شود.

  ابتدا فســخ کنیم و بعد ســر راهکار به توافق 
برسیم

  کمالی مدیرکل راه و شهرسازی استان هرمزگان در این 
جلســه گفت:  در حال پیگیری فسخ قرارداد با پیمانکار 
فعلی هستیم  و بعد از آن نیز بر سر مدل هایی که مطرح شد 
باید بر سر توافق برسیم که چگونه  این پرونده به سرانجام 

برسد بدون آنکه حق و حقوقی  از فردی ضایع شود. 
  پیگیر فسخ قرارداد هستیم چراکه بحث تضییع 

حقوق بیت المال و تنش اجتماعی را در پی دارد
  نادر فقیر، رئیس اداره حقوقی اداره کل راه و شهرسازی 
اســتان هرمزگان گفت: در آخرین اقدامی که داشتیم 
شخص استاندار در جلســه دادرسی حضور داشت و  
اذعان کرد که این پروژه بسیار حائز اهمیت است چراکه 
بحث تضییع حقوق بیت المال  و تنش اجتماعی را در 
پی دارد و دادگســتری هم دستور رسیدگی و تسریع 
در فســخ را صادر نمود.  وی افزود: در ســال ۱۳۹۴ 
درخواســتی برای داوری  بردیم که اذعان داشــتند به 
موجب قرارداد  این مقوله جزو داوری قرار نمی گرفت  
و در دادگاه نیز مطرح شــد که جزو دادرسی نیز قرار 
نمی گرفت. بنابراین با دو رأی ماندیم که نه صلاحیت 
داوری و نه در صلاحیت دادگاه داشــت. رئیس اداره 
حقوقی اداره کل راه و شهرسازی استان هرمزگان بیان 
کرد: دادخواست بعد از چند سال به شورای حفظ حقوق 
بیت المال ارجاع داده می شــود و دادگاه را موظف به 
رسیدگی می کند. در حال حاضر هم این فسخ برای بار 
دوم در مراجع قضایی مطرح شــده و در حال پیگیری 
هســتیم. بعد از فسخ قرارداد توســط دادگستری و به 
مجرد آنکه دست پیمانکار فعلی از قراداد کوتاه شود، 
می توانیم با هم بر سر روند و نحوه اتمام پروژه تصمیم 

بگیریم.
  دادگستری چاره ای بیندیشد

  در حال حاضر در این شــرایط بد اقتصادی که تورم 
روز به روز کمر اقتصاد جامعه را شکســته اســت و 
شاید دیگر پس انداز در زندگی مردم مفهومی نداشته 
باشد، این ســرمایه هایی که در این پروژه خوابیده در 
صورتی که زنده شود؛ می تواند رنگ دیگری به زندگی 
سرمایه گذاران بدهد. متأسفانه فرصت سوزی در گذر 
زمان ضرر و زیان های جبــران ناپذیری را نه تنها به 
سرمایه گذاران بلکه به بسیاری از آحاد مردم تحمیل 
کرده چرا که این پروژه می توانست و در واقع می تواند 
با بهره برداری به موقع و ایجاد اشــتغال نه تنها برای 
فرزندانمان بلکه جهت سایر فرزندان این استان یکی از 

پروژهای مطرح و اشتغال زا باشد. 
  سرمایه گذاران این پروژه از راه و شهرسازی هرمزگان 
انتظار پیگیری دارند و امیدوارند هر چه زودتر گره ی 
کور این پروژه باز شــود و ما نیز امیدواریم که دستگاه 
قضا نیز همچون گذشته و  در کنار مردم نسبت به این 
پروژه کثیرالشاکی دغدغه داشته باشد و تدابیری برای به 
سرانجام رساندن این وضعیت و پایان دوران خلسه این 

پروژه در نظر بگیرد.

دریا از ناتمامی پروژه تجاری- تفریحی صدف گزارش می دهد 

صدف، پرونده ای کثیرالشاکی
این پروژه اگر تا ۵ سال آینده ساخته نشود باید به دنبال هزینه برای تخریب آن باشیم
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  گروه خبر // استاندار هرمزگان گفت: طرح نهضت 
ملی مسکن از مجموع اســتان 3۶ هزار پروانه 
ساخت در هرمزگان صادر شده و طراحی ۱۵ هزار 
واحد بندرعباس هم انجام شده که کلنگ زنی این  

واحدها در ۲ هفته آینده انجام می شود. 
  مهدی دوســتی در گفت و گو با خبرنگاران پیرامون 
نهضت ملی مسکن افزود: اکنون انتقال تجهیزات انجام 
شده و احداث برخی واحدها در قالب مجتمع هایی که 
تعاونی ها و بخش های دیگر می سازند آغاز شده است. 
وی در پاسخ به این پرسش که چرا در شهر بندرعباس 

واحدها به صورت ویلایی احداث نمی شود، گفت: هر 
چند این خانه ها ســریع تر آماده می شود اما از طرفی 
محدودیــت زمین وجود دارد و از ســویی هم ارزش 
زمین در بندرعباس بسیار بالاست.رییس شورای اداری 
هرمزگان ادامه داد:  اکنون قطعه ۲۵۰ یا ۳۰۰ متری زمین 
بخواهیم به مردم بدهیم افزون بر ۲ میلیارد تومان هزینه 

آن است و مقدور نیست.
  دوستی در خصوص ۱۲۲ هکتاری صنایع هم گفت: 
۱۲۲ هکتار به صنایع تخصیص داده  شده که این زمین 
در محدوده شهری است. وی در خصوص هزار هکتار 

زمین وعده داده شــده برای الحاق به محدوده شهری 
بندرعباس، پاســخ داد: طرح الحــاق این زمین ها در 
شــورای عالی مسکن بوده و امیدوارم در یکی ۲ هفته 
آینده به سرانجام برســد که به دلیل اینکه هزینه های 
آماده سازی بسیار بالاســت تا کنون انجام نشده بود.  
استاندار هرمزگان خاطر نشان کرد:  چنانچه بارگذاری 
جدید در پیامبر اعظم )ص( بندرعباس انجام می شد از 
نظر زیست شهری برای مردم مشکلات تازه ای ایجاد 
می کرد و ظرفیت هم به این میزان در آنجا وجود نداشت.
  دوستی خاطر نشان کرد: بنابراین به سمت زمین یک 

هزار هکتاری حرکت کردیم از اول هم می دانستیم این 
کار چــه هزینه هایی از نظر نرم افــزاری و هم از نظر 
آماده سازی دارد.وی در خصوص زمین های شرق شهر 
بندرعباس هم جواب داد: آن منطقه برای شــهر جدید 
خلیج فارس در نظر گرفته شــده که طراحی های آن 

انجام شده است.
  استاندار هرمزگان افزود: در سفر رئیس جمهور آغاز 
جدی احداث شهرهای دریایی و ساحلی این استان را 

به صورت همزمان شاهد خواهیم شد.
  شایان ذکر است، براساس اطلاعات منتشره، شورای 

عالی مســکن و شهرســازی تا کنون با اضافه شدن 
۳۰۰ هکتار از حدود یــک هزار و ۲۰۰ هکتار مورد 
درخواست هرمزگان برای افزوده شدن به محدوده شهر 
بندرعباس موافقت کرده است. همچنین ۱۲۳ هزار نفر 
در این اســتان در نهضت ملی مسکن ثبت نام کرده اند 
که حــدود ۴۸ هزار نفر از آنان در بندرعباس ثبت نام 
کرده اند و ۷۳ هزار نفر هم تا کنون واجد شرایط بوده اند.
  بــه گزارش ایرنا، حدود ۳۸ هزار نفر از این تعداد در 
بندرعباس هستند که ۱۰ هزار از نفر آنان مدارک خود 

را بارگذاری کرده اند.

 عملیات اجرایی احداث ۱۵ هزار خانه 2 هفته آینده در بندرعباس آغاز می شود

  گروه خبر // عضو هیات مدیره سازمان 
ملی زمین و مسکن گفت: یکی از نیازها و 
ظرفیت های جدید »صنعت شهر« هاست 
که در قالب آن ها زمین رایگان در اختیار 
صنایع و کارخانه ها قرار می گیرد تا برای 

کارکنان خود خانه بسازند. 
  "صنعت شــهرها"، سیاستگذاری جدید تامین 
مسکن شاغلین در شهرک ها و نواحی صنعتی 
کشور اســت،  موضوع صنعت شــهرها توسط 
کارگروه مشــترک وزارت راه و شهرســازی و 
وزارت صمت در مرکز تحقیقات راه، مســکن 
و شهرســازی در حال برنامه ریزی و اجراست. 
در همین رابطه برخی استان ها،  موضوع مسکن 
شاغلین در نواحی و شهرک های صنعتی در همین 
قالب در حال پیگیری است.محمد مهدی بلوردی 
در آیین کلنگ زنی طرح های ســرمایه گذاری 
بخش مســکن در بندرعباس افــزود: حدود 
۱۲۰ هکتار زمین در این شــهر پیش بینی شده 
و فرآیند افزوده شــدن آن ها به محدوده شهری 
آغاز شده است.وی ادامه داد: ان شاءالله موضوع 
را در شورای عالی معماری و شهرسازی پیگیری 

می کنیم تا به زمین های شهری الحاق شود.
  اختیارهای جدید به اســتان ها واگذار 

شده است
  عضو هیات مدیره سازمان ملی زمین و مسکن 
در بخش دیگری از ســخنان خود اشاره کرد: 
همیشه این تقاضا از ســمت استانداران وجود 
داشته که فلان ســرمایه گذار مراجعه می کند و 
زمین را به آن سرمایه گذار واگذار کنید.بلوردی 
ابراز کرد: اختیارهایی در همین راســتا در سال 
گذشته و اختیارهایی هم به تازگی به استان ها 
ابلاغ شــده که به سرمایه گذاری کمک می کند، 

همکاران از این استفاده کنند تا فرآیند واگذاری 
زمین تسریع شود.وی یادآور شد: فرآیندی در 
کارگروه امور زیربنایی وجود دارد که براساس 
آن ۲ تا ۲ سال و نیم برای دریافت مجوزها زمان 
از دست می رفت، اکنون این اختیاری به استان ها 
داده شده که حریم، پهنه ها و کاربری ها همچون 
رودخانه مســیل ها و خطوط آب برق و گاز و 
غیره را مطالعه و مشــخص کنند. عضو هیات 
مدیره ســازمان ملی زمین و مسکن بیان کرد: 
بدین ترتیب دیگر نیاز نیست هر سرمایه گذار از 

ابتدا مجوزها را دریافت کند.
 ۳۰ هزار هکتار زمین در طرح نهضت 

ملی مسکن به شهرها الحاق شده است
  بلــوردی در بخش دیگری از ســخنان خود 
گفت: حدود ۳۰ هزار هکتار زمین برای طرح 
نهضت ملی مسکن به شــهرها الحاق شده که 
۲۲ هزار هکتار آن درحال آماده سازی است و 
استان هرمزگان جزو استان های پیشرو محسوب 
می شود.وی خاطر نشان کرد: حدود ۱۲۰ هزار 
نفر از افراد بدون خانــه در هرمزگان در طرح 
نهضت ملی مســکن ثبت نام کرده اند که زمین 
با توجه به محدوده های الحاق شــده و درحال 

الحاق برای این تعداد فراهم شده و مساله ای از 
این بابت وجود ندارد.عضو هیات مدیره سازمان 
ملی زمین و مسکن افزود:  یعنی ثبت نام کنندگان 
در نهضت ملی مســکن در هرمزگان نباید در 
زمینه تأمین زمین مشــکلی داشــته باشند، به 
عبارتی اراضی واگذار شــده برای ۱۲۰ هزار 
واحد مسکن است.بلوردی با بیان اینکه می طلبد 
دوستان با تفیض اختیار انجام شده زمین ها را 
آماده سازی کنند، اظهار کرد: قانون آماده سازی 
زمین را برعهده متقاضیان گذاشته اما سازمان 
ملی زمین و مســکن از قدر و سهمی که خود 
در اراضی داشــته به استان ها اجازه داده قبل از 
اینکه پول و وجه از آورده متقاضیان و ســهم 
وام شان برداشته شــود از این ظرفیت استفاده 
کنند و قراردادهای آماده ســازی را منعقد کنند.

عضو هیات مدیره سازمان ملی زمین و مسکن 
افزود: در هرمزگان از نظر تعداد قراردادها، تمام 
قراردادهای انبوسازی بسته شده است.به گزارش 
ایرنا، وی با اشــاره به جزیره هرمز،  بیان کرد:  
دستور داده شده برای ۲۲ هکتار زمین در هرمز 
مشاور انتخاب شده و سرمایه گذار انتخاب شود 

که مبلغ آن هم قابل توجه خواهد بود.

  گروه خبر // رئیس کل دادگستری هرمزگان 
با حضور بر عرشه »کشتی اما کریس« برای 
پهلوگیری این کشتی و ترخیص محموله ۷۰ 

هزار تنی گندم، دستور قضایی صادر کرد.
  به گزارش خبرنگار دریا؛ در راســتای اجرای 
دســتورات و توصیه هــای تخصصــی رئیس 
قوه قضاییه به رؤســای کل دادگســتری ها و 
دادستان های مراکز استان های ساحلی و دارای 
بندر، مبنی بر تعیین تکلیف سریع کالاهای اساسی 
رسوب شده و در راستای احقاق حقوق عامه و 
صیانت از بیت المال، مجتبی قهرمانی رئیس کل 
دادگستری استان هرمزگان به همراه دادستان مرکز 
این استان با حضور بر عرشه کشتی خارجی "اما 
کریس" به منظور حل مشکلات ترخیص محموله 
این کشتی و پهلوگیری آن در بندرشهیدرجایی 
بندرعباس دســتورات ویژه قضایی صادر کرد. 
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان در جریان 
بازدید از کشتی اما کریس در فاصله ۱۰ مایلی 
ســاحل ایران، اظهار داشت: در اجرای تأکیدات 
مؤکد ریاســت محترم قوه قضاییه مبنی بر لزوم 
حضور میدانی مسئولان قضایی در حوزه بنادر 
و گمرکات با هدف پیشــگیری از رسوب کالا، 
در بازدید صورت گرفته از بندر شــهیدرجایی 
بندرعباس، پس از کســب اطلاع از مشــکل 
به وجودآمــده برای پهلوگیری گیری "کشــتی 
اقیانوس پیمای اما کریس "eMMAKriS" و 
عدم ترخیص محموله بزرگ گنــدم وارداتی، 
با حضور اینجانب به همراه دادســتان عمومی و 

انقلاب مرکز استان هرمزگان بر عرشه این کشتی، 
ضمن مذاکره با مســئولان شــرکت خارجی و 
مشتری ایرانی، دستورات صریح قضایی به منظور 
رفع موانع موجود صادر شد. وی با اشاره به اینکه 
این محموله ۷۰ هزار تنی گندم حدود ۸ ماه است 
که بر روی دریا معطل می باشد، گفت: چند ماه 
اســت که به این موضوع ورود کــرده ایم و در 
نهایت تصمیم گرفتیم با حضور در عرشه کشتی 
در فاصله ۱۰ مایلی ساحل به صورت حضوری 
جهت مداخله و رفع اختلاف میان مالک کشتی 
خارجی و فروشنده خارجی آن اقدام کنیم چرا 
که ممکن است فرآیند معمول این حل اختلاف در 

خارج از کشور طولانی شود. 
  قهرمانی تصریح کرد: در نتیجه حضور مسئولان 
قضایی در این کشــتی ضمن بازدید از محموله 
۷۰ هزار تنی گندم و گفتگو با ناخدا و ارتباط با 
مسئولان خارجی آن، با مالک کشتی و فروشنده 
نیز مذاکراتی انجام شد که در نتیجه آن، امیدواریم 
در اســرع وقت بتوانیم این محموله را ترخیص 
کنیم و از فســاد آن و تحمیل هزینه های بیشتر 
به بیت المال و خریدار پیشگیری کنیم.قهرمانی 
با بیان اینکه توقف کشتی ها و رسوب کالاهای 
اساسی به نفع هیچ کسی نیست، خاطرنشان کرد : 
در نتیجه این موضوع علاوه بر تحمیل خسارات 
و هزینه های سنگین بر فروشنده و خریدار، هم 
کالا ممکن است آسیب ببیند و از کیفیت بیفتد و 
هم خدمه کشتی چندین ماه بر روی دریا، معطل 
و بلاتکلیف بمانند. وی با بیان اینکه هزینه دموراژ 

این کشتی به صورت روزانه بیش از یک میلیارد 
تومان می باشد، بیان داشت: رسوب کالا و معطلی 
کشتی ها برای همه طرفین از هر جهت ضرر است 
و قوه قضاییه بر این اساس از باب عمل به توصیه 
مقام معظم رهبری مبنی بر اینکه نباید هیچ یک 
از وظایف دستگاه قضایی معطل بماند، به حوزه 
گمرکات، بنادر و رسوب کالاهای اساسی ورود 
کرده است. وی خاطرنشان کرد: بلاتکلیفی و رها 
شــدن این محموله بزرگ و ۷۰ هزار تنی گندم 
وارداتی به مدت بیش از ۸ ماه بر روی دریا سبب 
شده است که این محموله بزرگ در معرض خطر 
تضییع قرار گیرد که در نتیجه برگزاری جلسه ای با 
حضور مسئولان قضایی و نمایندگان گمرک، اداره 
بنادر و دریانوردی و  شرکت غله و کاپیتان کشتی، 
مقرر شد در اسرع وقت با مشخص شدن وضعیت 
این گندم ها، نسبت به پهلوگیری کشتی و تخلیه 
کامل محموله آن اقدام گردد و در صورت عدم 
حصول نتیجه در مذاکرات، به زودی با تشکیل 
پرونده قضایی اقدام لازم صورت خواهد گرفت. 
رئیس کل دادگســتری هرمزگان تصریح کرد: با 
هماهنگی های انجام شده با دولت و دستگاه های 
متولی، قبلًا نیز در مورد مشابهی یک کشتی حامل 
روغن خوراکی با ورود دستگاه قضایی و مذاکره 
با فروشــنده خارجی و حل مشــکل ترخیص 
شده اســت. وی همچنین تأکید کرد: همواره در 
دستورات قضایی به منظور تعیین تکلیف اقلام 
وارداتی، اعتماد فروشــنده خارجــی و اعتبار 
بازرگان داخلی به عنوان اصلی مهم، مدنظر است. 

صدور دستور قضایی  
برای ترخیص محموله ۷0 هزار تنی گندم وارداتی

عضو هیات مدیره سازمان ملی زمین:

زمین رایگان به صنایع و کارخانه ها
 واگذار می شود


